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مهرابی و حسنی از بقیه جلوترند

پ
گ

نظرسنجی

 تصمیم گیري شور شورا در شهر
براي تصمیم سازان

برندگان ش��وراي ش��هر به طور طبيعي و منطقي بايد، 
انعكاس مطلوبي از آرايش واقعي نيازهاي مردم باشند. 
ب��ه ديگر زب��ان؛ تركيبي كه مردم گ��راش در نتيجه ي 

انتخاب نامزدها به آن دست مي يابند، 
در حقيقت نش��ان از تدبير، عقلانيت، تجربه، اعتماد و 
اطمينان راي دهندگان به برندگان شوراي شهر است. 
مردم گراش پيش از اي��ن نيز به نامزدهايي راي دادند 
كه مس��تقل، پاكدس��ت، غيرقبيله اي و با تجربه بودند؛ 
آنان��ي كه هويت انس��اني خ��ود را در خدمت به عموم 

مردم به اثبات رسانيده اند.  
از آن جايي ك��ه سياس��ت گذاري و تصميم گيري هاي 
مربوط به شهر و عمران آن به عهده شوراي شهر است 
بنابراين شوراي شهر بايد شكل يافته از نيروهايي باشد 
ك��ه با تدبير و تجربه مديريتي، كليت ش��هر را مد نظر 

داشته باشند. 
به نظر مي رس��د مردم گراش از ميان نامزدهاي نسبتاً 
همفكر، ائتلاف هاي ش��كل گرفته، نامزدهاي مستقل و 
نامزدهاي خانوادگي، نامزدهاي خود را گلچين كنند و 
اين البته به صواب و درس��تي نزديك تر اس��ت، زيرا در 
تضارب  آراس��ت كه مي توان به تصميم درس��ت دست 
يافت. بنابر اين تركيب ش��وراي ش��هر، تركيبي متنوع 

خواهد بود.
در بي��ن نامزده��ا در همه ش��هرها گاه، كس��اني پيدا 
مي ش��وند كه با وعده هاي غير واقع��ي و نيز بالا بردن 
صدايش��ان، در پي دست يابي به راي مردم هستند، اما 
اگر مروري كوتاه بر رفتار اين گونه آدم ها داشته باشيم، 
در مي يابي��م كه ن��ه وعده هاي دروغين ب��ه نتيجه اي 
رس��يده است و نه بالا بردن صدا، اطمينان مردم را بالا 
برده اس��ت. مي توان فريب اين گونه رفتارها را نخورد، 
هرچند باز هم حكايت، همان حكايت هميشگي است!
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محصول موسسه فرهنگی-هنری هفت برکه گراش
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۲ خرداد: جشن فارغ التحصيلی ۷۶ دانشجوی دانشكده 
علوم پزش��كی گراش برگزار ش��د. دانشجويان دانشكده 
پيراپزشكی گراش در مقطع كارشناسی رشته های علوم 
آزمايش��گاهی، هوش��بری و اتاق عمل ورودی ۸۸ و نيز 
دانش��جويان مقطع كاردانی فوريت های پزشكی ورودی 

۹۰ در اين مراسم حضور داشتند.
خ��رداد ۹۲: جمعيت هلال احمر گ��راش خط امدادی 
۱۴۷ را برای پاسخگويی به حوادث و سوانح و همچنين 
آموزش تلفنی مهارت های امدادی و آش��نايی با حوادث 

افتتاح كرد.
۸ خرداد: اولين كارگاه آموزش��ی شيوه های فرزند پروری 

با تلاش اداره ی بهزيستی شهرستان گراش برگزار شد.
 دكتر س��هرابی اس��تاد دانش��گاه و عض��و هيئت علمی 
دانشگاه مرودشت به عنوان سخنران اصلی، مهمان اين 

برنامه بود.
۹ خ��رداد: ف��رودگاه لار پذي��رای اولين پرواز ش��ركت 

هواپيمايی ماهان در مسير دبی- لار- دبی بود.
پروازه��ای ش��ركت هواپيماي��ی ماهان از اي��ن پس در 
روزهای دوش��نبه و پنجشنبه هر هفته با هواپيمای نوع 

BAE در مسير دبی – لار – دبی انجام می شود.

بانوان راکت به دست به 
گراش می آیند

ميزبانی پنج دوره مسابقات تنيس روی ميز استان فارس 
به گراش واگذار شد.

به گزارش روابط عمومی اداره ورزش و جوانان گراش، در 
سمينار روسا و نايب رئيسان شهرستان های هيات تنيس 
روی ميز اس��تان فارس در هتل پارسيان شيراز تصميم 
گرفته شد كه چهار ميزبانی مسابقات استانی در قسمت 
بانوان و يك ميزبانی در قس��مت آقايان به گراش واگذار 

شود.
اين ميزبانی از ش��هريور با مس��ابقات قهرمانی نوجوانان 
پس��ر اس��تان فارس ش��روع می ش��ود. در ۶ دی ماه، دو 
دوره مس��ابقات قهرمانی دختران نونهال استان فارس و 
مس��ابقات قهرمانی دختران نوجوان استان فارس برگزار 
خواهد ش��د و در ۱۸ بهمن ماه نيز ورزش كاران برای دو 
دوره مسابقات قهرمانی باشگاه های نونهالان و نوجوانان 
استان فارس، و همچنين مسابقات قهرمانی باشگاه های 
جوانان و بزرگ س��الان اس��تان فارس به گراش خواهند 

آمد.
ش��ايان ذكر اس��ت اين برای اولين ب��ار در تاريخ ورزش 
تنيس روی ميز گراش اس��ت كه بانوان راكت به دس��ت 
گراش پذيرای مس��ابقات اس��تانی خواهند بود. مرتضی 
موغلی رئيس و زهره رش��يدی سرپرس��ت نايب رئيسی 
هيات تنيس روی ميز شهرستان گراش در اين سمينار 

يك روزه شركت داشتند.

شمسی و پرهیزگار 
با دوچرخه تا جمکران 

می روند

عل��ی شمس��ی و عب��اس پرهي��زگار، اعض��ای تي��م 
دوچرخه سواری باش��گاه فرهنگی ورزشی گراش جوان، 
جمع��ه ۱۷ خرداد مصادف با ۲۸ رجب، در ميان ش��ور 
بدرقه ی نمازگ��زاران جمعه، با دوچرخه راهی مس��جد 

مقدس جمكران شدند. 
س��فر آنها ۱۵ روز طول می كشد و تمام مسافت گراش 
ت��ا جمكران را ركاب خواهند زد تا هم زمان با ميلاد امام 
زمان )عج( وارد مسجد جمكران شوند. اين سفر نمادين 
با حمايت باش��گاه، هيات عاش��قان مهدی )عج( و ستاد 
فرهنگی حضرت مهدی موعود )عج( شهرس��تان گراش 

صورت پذيرفته است.

گراشیک ها جلسه  گرفتند
انجمن گرافيك گراش با نام موقت گراشيك فعاليت غير رسمی خود را آغاز كرد.

چهارشنبه هشتم خرداد ۱۴ نفر از دانش آموختگان و علاقه مندان به هنر گرافيك و هنرهای 
تجسمی در خانه فرهنگ گراش جمع شدند تا جلسه ی مقدماتی انجمن گرافيك گراش 

را برگزار كنند.
از جمله اهداف بلندمدت اين انجمن، تلاش برای ارج نهادن به هنرهای گرافيكی و امكان 
گسترش آن در سطح شهرستان و ايجاد محفلی برای هنرمندان سطح شهر جهت ارائه ی 
آثارشان و دريافت نظرات ديگران ذكر شد. حاضرين پيشنهاد دادند كه اين اهداف از طريق 
برنامه هايی همچون برگزاری جلسات به صورت هفتگی جهت ارائه طرح ها و بحث و گفت 
و گو در زمينه هنر گرافيك، برگزاری كلاس ها و دوره های نرم افزاری مخصوص گرافيك و 
همچنين كارگاه های آموزشی، و راه اندازی نمايشگاه هايی برای معرفی آثار گرافيكی اعضا 

دنبال شوند.
از پيش��نهادات مطرح ش��ده ی ديگر، انتش��ار يك خبرنامه داخلی با عنوان پيش��نهادی 
»گراش��يك« بود تا اخبار، اطلاعيه ها، برنامه ها و گزارش ه��ا و همچنين موارد قابل طرح 
در جلس��ات را در خود جا دهد. زينب كوزلی كه در كنار نرگس دانش��ور ايده ی اوليه اين 
انجمن را مطرح كرده بود، متقبل شد كه يونيفرم اوليه ای برای اين نشريه طراحی كند، و 
از ديگر اعضا هم خواسته شد كه طرح های شان را در اين زمينه و همچنين لوگوی خبرنامه 
به جلسه بعد بياورند. مشق ديگر گرافيست ها برای جلسه ی بعد، تصويرسازی برای يكی از 

داستان های عاميانه گراشی بود.

کمیته امداد امام وام خوداشتغالی می دهد
ثبت نام تس��هيلات خود اش��تغالی و مشاغل خانگی كميته امداد شروع شد و ثبت نام تا 

پايان اعلام اعتبارات از طرف كميته  امداد، ادامه خواهد داشت.
به گزارش گريشنا عبدالحميد زينل پور كارشناس مسئول اشتغال و خودكفايی كميته امداد 
انواع وام های اين اداره برای مددجويان و افراد ديگر را معرفی كرد: »تسهيلات مشاغل خانگی 
هم به مددجويان اختصاص دارد و هم غير مددجويان، و بيشتر بانوان از آن استفاده می كنند 

اما مردانی كه به مشاغل خانگی می پردازند نيز می توانند از اين تسهيلات استفاده كنند.«
در قس��مت مش��اغل خانگی، پنجاه ميليون تومان وام با سود چهار درصدی پرداخت 
می شود. اما در تسهيلات خود اشتغالی به هر شخص مقدار ده تا پانزده ميليون تومان 
وام تعلق می گيرد و بيشتر شامل مردان و سرپرست خانوار می شود. تسهيلات امدادی 
فق��ط به مددجويان مربوط می ش��ود كه علاوه بر اعتباراتی ك��ه از طرف بانك در نظر 

گرفته می شود، كميته ی امداد نيز به هر تعداد متقاضی وام می دهد.
در قس��مت خدمات آموزش��ی، فرزندان مددجويان و بازماندگان از تحصيل در مقطع 
دبيرس��تان ب��رای آموزش بلند مدت؛ آموزش ترويج��ی و كوتاه مدت و آموزش فنی و 
حرفه ای، به ازای هر شخص مبلغ شش صد هزار تومان برای هزينه  ی ثبت نام و هزينه ی 
سرويس های اياب و ذهاب پرداخت می شود. در قسمت آموزش ترويجی و كوتاه مدت 
جهاد كشاورزی نيز همكاری دارد و در قسمت آموزش بلندمدت آموزشگاه های سطح 
ش��هر و آموزش��گاه  فنی و حرفه ای و جهاد دانش��گاهی لار برای پرداخت هزينه ها با 

كميته ی امداد همراهی می كنند.
كاريابی و تعامل با كارفرما از ديگر تسهيلات كميته ی امداد است. در بيمه كاريابی به 
كارفرمايان و هر شخص حقيقی ديگری كه مددجويان را بيمه كنند به عنوان تشويق 

مبلغ سيصد هزار تومان پرداخت می شود.
و در بيم��ه كارفرما، پيگيری برای بيمه ش��دن مددجو را كارفرما انجام می دهد با اين 
تف��اوت كه پنجاه درصد هزين��ه ی بيمه را به صورت ماهيان��ه كميته ی امداد به بيمه 

پرداخت خواهد كرد.
مش��اوره ی شغلی، ناظر ش��غلی، بيمه ی بازنشستگی و بيمه ی تامين اجتماعی از ديگر 

تسهيلات كميته ی امداد است.
همچني��ن اداره صنعت، معدن و تجارت اعلام كرد به دارندگان مدرک قاليبافی چهار 

ميليون تومان وام خوداشتغالی می دهد.

چند خط خبر

ورزش

عکس خبر

فداغ«نیوز««

اره برقی یاغی
به دو نفر آسیب زد

اره برقی در كارگاه جوشكاری درب وپنجره سازی نوشادی 
در فداغ، حادثه آفريد .

ب��ه گزارش فداغ نيوز در اين حادثه بعد از آن كه اره برقی 
از محل قرار گرفتن خود كنده ش��د، پای صاحب كار را به 
شدت مجروح و به گردن كارگر كارگاه صدمه وارد ساخت.

نفر س��وم كارگاه به محض ديدن اي��ن حادثه ، و برای در 
امان ماندن از گزند اره سركش ،كارگاه را ترک وپا به فرار 

گذاشت .
مجروح��ان اين حادثه ، جهت درم��ان ، به مراكز درمانی 

انتقال داده شدند.

باشگاه«خبرنگاران««

»بئر گال« در صف 
فهرست آثار ملی

بئر گال از آثار تاريخی گراش آماده ثبت در فهرس��ت آثار 
ملی می شود.

به گزارش خبرنگار باشگاه خبرنگاران مركز فارس، مديركل 
ميراث فرهنگی ، صنايع دستی و گردشگری استان فارس 
گفت: با توجه به ضرورت حفظ و صيانت از اين آثار ارزشمند 
تاريخ��ی پرونده اي��ن مجموعه های تاريخی ب��رای طرح و 

پيشنهاد در جلسه شورای ثبت آماده شده است.
فريدون فعالی گفت: بند عمادآباد مرودش��ت از آثار مربوط 
به قرون متاخر، تل اسب كشونی و تل نارتكونی فسا مربوط 
به هزاره ۴ و ۵، بئرگال گراش از آثار دوره ساسانی تا قرون 
ميانه، خانه قاج��اری فاتح نی ريز، خانه گبری های تاودان 
جهرم )ساس��انی – قرون اوليه( ، دبيرس��تان نمازی شيراز 
)پهلوی( ، قدمگاه لار )ساس��انی تا قرون متاخر اس��لامی( 
قنات های عينوه لار )قرون ميانه اس��لامی( و خانه قاجاری 
فروغی در ش��يراز مجموعه آثاری هس��تند كه در فهرست 

پيشنهادی ثبت آثار ملی ايران قرار دارند.
تاكنون دو هزار و۸۵۴ اثر تاريخی فارس در فهرست آثار ملی 
ايران به ثبت رس��يده كه در ص��ورت ثبت اين ۱۰ اثر تعداد 
آث��ار ثبتی فارس به دو هزار و ۸۶۴ اثر افزايش پيدا می كند 
و فارس همچنان حائز رتبه نخست در تعداد آثار ثبت شده 
است. در شهر گراش تاكنون ۱۲ اثر تاريخی ثبت شده است.

گریشنا««

عباس سلمانی سرپرست 
دانشکده پرستاری شد

چن��د روز پ��س از انتش��ار خب��ر اخذ مجوز دانش��كده 
پرس��تاری گراش از ط��رف وزارت بهداش��ت، درمان و 
آموزش پزش��كی، عباس س��لمانی طی حكمی از طرف 
دكتر كوثری سرپرست دانشكده علوم پزشكی گراش، به 
سمت سرپرستی دانشكده پرستاری گراش منصوب شد.
به گفته روابط عمومی دانش��كده علوم پزشكی، سلمانی 
با مدرک كارش��ناس ارش��د فيزيولوژی، در حال حاضر 
معاون��ت فرهنگی دانش��جويی دانش��كده پيراپزش��كی 
گ��راش را نيز بر عهده دارد، و به عنوان اس��تاد مدعو در 

دانشگاه های گراش، لار و اوز تدريس می كند.
شورای ارزيابی تحول اداری دانشگاه علوم پزشكی شيراز 
نيز گزارش می دهد طبق آمار مستند اين شورا، دانشكده 
پيراپزش��كی گراش با پيش��رفت ۳۰ درصدی نس��بت 
به س��ال قبل، از نظر پيش��رفت در صدر دانش��كده های 
علوم پزشكی اس��تان فارس قرار دارد. هيجدهم خرداد 
از دبيران و اعضای ش��ورای تح��ول اداری به دليل اين 

پيشرفت تقدير و به آنان لوح سپاس اهدا شد.

گریشنا««

پیک نیگ پکید
انفجار پيك نيك بار ديگر باعث سوختگی سی درصدی يك 

جوان شد.
يك ش��نبه ۱۹ خردادم��اه حوالی س��اعت ۹ صبح، محمد 
يوسفی فرزند مراد بعد از درست كردن آتش در حياط يك 
باغ، مشغول پر كردن پيك نيك بوده كه در اثر رسيدن گاز 
به آتش، پيك نيك منفجر و به س��وختگی و مصدوميت او 

منجر می شود.
محمد با وجود مصدوميت خودش را به كوچه می رس��اند. 
ي��ك افغانی س��وار بر موتورس��يكلت او را به بيمارس��تان 
اميرالمونين علی )ع( گراش می رس��اند. بخش فوريت های 
پزش��كی نيز تصميم می گيرد مصدوم را ب��ا آمبولانس به 

بيمارستان سوختگی شيراز منتقل كند.
او باجناق مرحوم حس��ن زارعی است كه ماه گذشته در اثر 

عود عفونت فوت شد.

گراشیان

فرهنگ

دانشگاه

حوادث

خبر

گریشنا««
دوش��نبه ۱۳ خرداد، جلس��ه ش��ورای اداری 
شهرستان با حضور جمشيد جعفر پور نماينده ی 
مردم لارس��تان، خنج و گ��راش، كريمی فرد 
فرمان��دار شهرس��تان گ��راش و داريوش نصر 
مدير كل راه و شهرس��ازی لارستان و جمعی 
از مس��ئولين و اعضای شورای اداری در سالن 

فرمانداری برگزار شد.

آماده ی انتخابات هستیم̡ 
به گزارش خبرنگار گريشنا، كريمی فرد فرماندار 
شهرستان ضمن خوش آمدگويی به مهمانان و 
حاضرين، به انتخابات بيس��ت  و  چهارم خرداد 
و لزوم بيداری و حضور پرش��ور مردم اش��اره 
كرد و گفت: »طبق اس��اس نامه برای اولين بار 
نياز است در هر شهرستان دو هيئت اجرايی و 
دو هيئت نظارت مستقل برای انتخاب اعضای 
شورای شهر و رياست جمهوری تشكيل شود 
و در گ��راش تمام مراحل انتخاباتی براس��اس 
تقويم ابلاغی از وزارت كش��ور در مورد مقرر و 
با موفقيت اجرا ش��ده است؛ و اعضای شورای 
اداری بر مبنای وظيفه ی قانونی و شرعی خود 
موظف هستند در اين زمينه با ستاد انتخابات 

همكاری كنند.«

طرح ها و ادارات نیمه تمام̡ 
بعد از اين مقدمه، فرماندار گراش مش��كلات 
و نياز ه��ای اداری شهرس��تان را بي��ان ك��رد. 
كريمی فرد از عدم اس��تقرار بعضی از ادارات به 
عنوان اصلی ترين معضل اداری شهرستان ياد 
ك��رد و گفت: »بعضی از اداراتِ داير ش��ده در 
س��طح نمايندگی هستند و نياز به ارتقا دارند؛ 
اداراتی نيز هس��تند كه از نظر نمودار سازمانی 
دچار مشكل اند و نيروی انسانی لازم را ندارند. 
فق��دان فض��ای اداری مناس��ب و مطلوب در 
شهرس��تان از لزوم احداث مجتم��ع اداری در 
كوتاه مدت خبر می دهد بعد از شهرستان شدن 
اين مس��اله به عنوان يك��ی از مصوبات مطرح 
شد اما به دليل تخصيص اعتبار ناكافی و روند 
نقدينگ��ی امكان دارد عملی ش��دن اين طرح 

هشت الی نه سال طول بكشد.«
در زمينه ی پروژه های عمرانی كلان كه بيشتر 
به حيطه ی كاری مهندس نصر مربوط می شد 
به احداث جاده چك چ��ك و طرح عمران راه 
روستايی اشاره شد. تسريع در طرح ساماندهی 
فاضلاب های سطح شهر از مصوبات سفر دوم 
رياس��ت جمهوری نيز از ديگر مسائل مطرح 

شده در اين جلسه بود. 

جعفرپور: خبرهای خوب̡ 
بع��د از صحبت ه��ای فرماندار گ��راش، دكتر 
جعفر پور ش��روع به صحبت ك��رد. او با توجه 
به آداب و رس��وم، پيش��ينه، افتخارات و زبان 
مش��ترک در منطق��ه وح��دت و همدل��ی را 

سرمنش��اء پيروزی در اين برهه ی حس��اس و 
سرنوشت س��از در جمهوری اسلامی دانست و 
بيان كرد چند خبر خوب برای گراشی ها دارد.

اولين خبر نماينده مربوط می ش��د به راه يابی 
او به كميس��يون تلفيق تا در تدوين بودجه  و 
مقدورات يك  س��اله ی كش��ور شركت داشته 
باش��د و از اين طريق به اهداف منطقه ای خود 
نزديك تر شود. استقلال بودجه ای دانشگاه علوم 
پزش��كی گراش و تعامل اين دانشكده به طور 
مس��تقيم با وزارت خانه از ثمرات اين موفقيت 
است. او در ادامه گفت: »ظرفيت تبديل شدن 
اين دانشكده به دانشگاه نيز وجود دارد كه در 

آينده اين موضوع را نيز عملی خواهيم كرد.«
بعد از تاخي��ر چندماهه در دريافت ديجيتالی 
تصوير و صدا در گراش، جعفر پور در اين جلسه 
گف��ت: »با پيگيری های مس��ئولين س��ازمان 
مشكلات به وجود آمده رفع شده است و تيم 
فنی برای تست كردن در منطقه مستقر است 
و بيس��ت  و  هفتم رجب اين ط��رح به صورت 

رسمی كليد خواهد خورد.«   

دیدار با رییس جمهور̡ 
اما در بحث مشكلات اداری مطرح شده پاسخ 
داد: »در ديداری كه با رياست جمهوری داشتم 
خواستار اس��تقرار كامل ادارات در شهرستان 

گراش بوده ام و مس��ئولين ني��ز معتقدند اين 
آمادگی در شهرس��تان وجود دارد. در آينده ی 
نزدي��ك فرصت��ی مهيا می كنيم ت��ا به همراه 
فرماندار گراش ديداری با رئيس جمهور داشته 
باشيم و مسائل را جدی تر پيگيری می كنيم.« 
امام جمعه آخرين س��خنران اين جلس��ه بود. 
موضوع صحبت های او حول سعی برای اتحاد 
در منطقه، جذب بودجه های كش��ور بر اساس 
اولويت ه��ا و همكاری برای به بهترين ش��كل 

برگزار شدن انتخابات می چرخيد.

درخواست های روسای ادارات̡ 
سه نفر از روس��ای ادارات نيز در پايان جلسه 
مش��كلات اداره ی خود را ب��ه گوش جعفر پور 
رس��اندند.  اس��دی مدي��ر جهاد كش��اورزی 
گفت: »به دليل ش��رايط خ��اص آب و هوايی 
و خشك س��الی در منطق��ه اج��رای ط��رح 
آب خيزداری يكی از اصولی ترين مسائل است 
تا اثرات خشك س��الی را به حداكثر برسانيم. 
هيجده رش��ته قنات در گراش وجود دارد كه 
قابل اصلاح و بازس��ازی اس��ت. ايجاد مجتمع 
دام داری و دام پروری به دليل علاقه ی بعضی از 
شهروندان به اين كار بايد مورد توجه قرار گيرد. 
چون اداره ی جهاد كشاورزی طبق قوانين در 
مجتمع اداری نمی گنجد و با توجه به واگذاری 

زمين برای استقرار اين اداره می بايست تدبيری 
انديشيد تا اجرای زير ساخت ها شتاب بيشتری 
بگيرد.« افزايش مزايا برای كاركنان در جهت 
حفظ نيرو های كيفی نيز از ديگر خواسته های 

اسدی بود. 
دكتر كوثری رئيس دانش��كده علوم پزش��كی 
از دكت��ر جعفر پ��ور می خواهد ب��رای اين كه 
بيمارستان زير  نظر دانشكده باشد و دانشكده ی 
علوم پزشكی، دانشكده ی خدمات بهداشتی و 
درمانی نيز محس��وب شود، ترتيبی داده شود 
تا با دكتر عين الهی رئيس ش��ورای گسترش 
ديداری داش��ته باش��د. جعفر پور در جواب به 
اين مس��اله گفت: »اقدامات لازم انجام شده و 
تا هفته ی آينده بيمارستان زير  نظر دانشكده ی 

علوم پزشكی خواهد رفت.«
اكبری مس��ئول اداره ورزش نيز سخنان اش را 
با گفتن از مش��كلات مجتمع محبی كه پنج، 
ش��ش سال از تاسيس آن می گذرد و بعضی از 
قس��مت های آن در حال فرسوده شدن است 
آغاز كرد. رس��يدگی و ش��روع به كار س��الن 
ورزش��ی نيمه كاره ی دهس��تان ف��داغ كه در 
حال خراب ش��دن است؛ و هم چنين احداث و 
افزايش امكانات ورزشی در بخش ارد از جمله 

مواردی بود كه اكبری به آنها اشاره كرد.

تندیس بسیج̡ 
مس��ئولين بعد از جلسه ش��ورای اداری برای 
افتتاح تنديس بسيج به ابتدای خيابان بسيج 

رفتند.
اي��ن تنديس را مهدی زارعی در مدت ش��ش 
ماه و از جنس بتن و فايبرگلاس ساخته است.

دیدار در روستاها̡ 
جعفر پور به هم��راه دوازده نفر از مس��ئولين 
از بخ��ش ارد نيز بازديد ك��رد و در برنامه روز 
سه ش��نبه ۱۴ خرداد نماينده بازديد از بخش 
مرك��زی گراش قرار داش��ت. نماينده ی مردم 
خنج، گراش و لارستان گفت: »طبق تعهدی 
كه داده ام در س��ال حداقل يك بار به روستا ها 
می روم تا با مشكلات آنها از نزديك آشنا شوم.«

به گزارش فداغ نيوز س��ه ش��نبه ۱۴ خرداد ، 
دكتر جعفرپور  در ادامه بازديد از روس��تاها و 
مناطق حوزه انتخابيه ، از روس��تاهای خليلی 
، حس��ين آباد ، بش��يرآباد ، لب اشكن و فداغ ، 

بازديدكرد.
نماينده مردم در مجلس ش��ورای اسلامی، در 
بازدي��د از فداغ ، قول پيگي��ری جهت فراهم 
آوردن زمينه ه��ای مورد نياز برای آبرس��انی و 

گازرسانی به منطقه فداغ را به مردم دادند .
فداغ نيوز نوش��ته اس��ت در اولين بازديد دكتر 
جعف��ر پور از فداغ، ق��ول ارتقاء  به بخش را تا 
پايان س��ال ۹۱ داده بود كه متاس��فانه تا اين 
لحظه، ش��اهد چنين رويداد مهمی برای فداغ 

نبوده ايم . 

تندیس«ابتدای«خیابان«بسیج- عکس: ابوالحسن«حسینی««

درخواست«ها«از«جعفرپور«در«جلسه«شورای«اداری«برای«پیگیری

ادارات نیمه تمام، طرح های نیمه تمام
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محصول موسسه فرهنگی-هنری هفت برکه گراش

آقای جهانبانی، ش�ما هر دو نفر در دور اول  �
انتخابات، بیشترین آرای مردم را کسب کردید. 

فکر می کنید دلیل این آرا چه بود؟
جهانبان��ی: لط��ف و محبت مردم و ش��ناختی كه 
مردم نس��بت به افراد، خصوص��اً جامعه فرهنگی 
شهر داش��تند و با توجه به مسئوليت هايی كه در 
دانش س��رای تربيت معلم و مديريت  مدرسه ابدی 
و نمايندگی و رياس��ت آموزش و پرورش داش��تم، 
طبيعتاً محيط طوری است كه مردم از هم شناخت 

دارند؛ و عامل مهم، همان شناخت است. 
با توج�ه به این که برای مش�ورت در مورد  �

مسائل سرنوشت ساز ش�هر، شما یکی از افراد 
م�ورد مراجعه ی مردم هس�تید، به نظر ش�ما 
م�ردم چه معیار هایی دارند و فکر می کنید چه 

معیار هایی باید در انتخابات داشته باشند؟
جهانبانی: اولين معيار صداقت و راس��تی اس��ت. 
اگر انس��ان با صداقت به مسائل نگاه كند و برخورد 
صادقانه ای داش��ته باشد خود به خود سبب جذب 
علاقه و توجه مردم می ش��ود. مهمترين عامل اين 

است كه عرض شد.
فتحی: مردم ايران از جمله گراش از سطح آگاهی 
سياس��ی و اجتماعی بالايی برخوردارند. عملكرد و 
سوابق هر كدام از ما كه انتخاب شديم در گذشته 
خود ملاكی اس��ت برای انتخاب شدن. من حدود 
ش��انزده، هفده سال است در ايران هستم و در اين 
مدت س��عی كردم از روز اول در كنار دل س��وزان 
ش��هر به مردم خدمت كنم. ما نيز در شورای سوم 
در زمينه های مختلف كم��ك گرفتيم، مثلا آقای 
جهانبانی واقعا در كنار ما بود، چه از لحاظ فكری و 
چه در زمينه های ديگر؛ و حتی در موضوعاتی مثل 
افتتاح ادارات. در كل عملكرد ها ی قبل از انتخابات 

باعث شد كه رای بياوريم.
روند انتخاب ش�ما به ریاس�ت شورا چطور  �

ب�ود؟ یعنی آیا انتخاباتی برگزار ش�د، یا نه، به 
شکل توافقی بود؟

جهانبانی: برابر قانون ش��وراها، قاعدتا بعد از اين 
كه اعضا مشخص شدند بايد در يك جلسه رسمی، 
رييس ش��ورا با رای گيری بين اعضا انتخاب شود. 
دوره ی رياست ش��ورا دو ساله است و دو سال بعد 
هم دوباره در جلسه ديگری اعضا مشخص می كنند. 
براب��ر با آرای اعضا، كه ت��ا جايی  كه خاطرم مانده 
هم��ه رای دادند، آن زم��ان حقير به عنوان رييس 

شورا انتخاب شدم.
یعنی برای رییس ش�دن، نفر اول بودن در  �

انتخابات ملاک نبود؟
جهانبان�ی: نه. طبق قانون باي��د با رای اعضا يك 
نفر به عنوان رييس ش��ورا انتخاب شود و قرعه به 

نام من افتاد.
برای کس�ی که تصمیم دارد کاندید شود و  �

قاعدتا رای بیاورد، پیش�نهادتان چیست؟ باید 
چه مسیری را طی کند؟ 

فتحی: بايد تا جايی كه امكان دارد از قبل خودش 
را در ش��هر نشان داده باش��د. در بعضی از مسائل 
واقعا وارد ش��ده باش��د و خالصانه به مردم خدمت 
كند. مردم همه چيز را خوب تش��خيص می دهند 
و دنبال كس��ی هستند كه كار ش��ان را راه بياندازد 
و مشكلات شان را حل كند. نمی شود به كسی كه 
نيمه راه مس��ئوليت اش را رها می كند اعتماد كرد. 
مثلا ش��ما در نظر بگيريد ش��ورای اول كه آمدند 
مس��ائل آب و ب��رق و گاز را پيگي��ری كردند، در 
ش��ورای س��وم پرونده آب و گاز را پيگيری و آن را 
كامل كرديم. شعار شورای سوم اين بود: »پيگيری، 
پيگيری، پيگيری.« قسمتی از موفقيت شورای سوم 
و ش��هرداری مديون زحمات اعضای شورای اول و 
كميته ارتقا است و همين طور خيرين و هماهنگ 

بودن همگی آنان با شورای سوم.
با توجه ب�ه رای خوبی ک�ه در دوره ی قبل  �

داشتید، چرا این دوره کاندیدا نشدید؟
فتحی: در ش��ورای س��وم متاس��فانه چهار نفر 
ش��ديم و حجم كاری زيادی داش��تيم، مثلا در 
قضيه ی فرستادن نماينده به مجلس و تشخيص 
اين كه چه كسی مناسب انتخاب شدن است؛ يا 
حجم س��نگين كاری كه در پرونده ی مالی پيش 
آمد و همين طور فش��ار مضاعف��ی كه در جريان 
شهرس��تان ش��دن تحمل كرديم. طب��ق تاريخ 
روز نگاری كه در مطب دارم، در س��ال ۸۸ حتی 
۹۰ روز هم نتوانس��تم در مطب ام حاضر باشم و 
البته مش��كلات مادی را فاكتور می گيرم! همه ی 
اين ها خس��تگی مفرطی را براي��م به وجود آورد 
كه باعث ش��د از كانديدا ش��دن صرف نظر كنم. 
گاه��ی اوقات هم بعضی ها با كارشكنی هايش��ان 
خسته مان كردند. كارشكنی برخی از خواص هم 

ما را خسته تر كرد.
پس ع�دم حضورتان فقط دلایل ش�خصی  �

داشت؟
فتحی: بله فقط خستگی.

ای�ن دوره نیز برای کاندیدا ش�دن از ش�ما  �
دعوت شده بود. دلیل قبول نکردن دعوت چه 

بود؟
جهانبانی: دوره ی س��وم تعداد زي��ادی از افراد وارد 
گود شدند و ما می خواستيم اين فرصت را از دست 
ندهند؛ و همين طور به اين نتيجه رسيديم كه به 
هدف رسيديم و نيرو های كارآمد و پرتوان وارد گود 
ش��دند؛ به همين دليل نيازی به كانديدا شدن در 
دوره  سوم ندانستيم. ضمن اين كه در دوره ی اخير 
با توجه به مش��غله ی كاری ك��ه در تعاونی دارم و 

وقتی ك��ه ادامه تحصي��ل ام از من گرفته اس��ت، 
نتوانستم ش��ركت كنم. عقيده من اين است كه يا 
نبايد مسئوليتی را قبول كرد و يا در صورت قبول 
بايد مسئوليت پذير بود و من آن فرصت لازم را برای 
همكاری در شورا نداشتم و با توجه به پيشنهاد هايی 
كه از دوستان برای شركت در شورا داشتم، تصميم 
گرفتم شركت نكنم تا حق مردمی كه به من اعتماد 

كرده اند و رای داده اند پايمال نشود. 
در برنامه ت�ان نیس�ت ک�ه از چن�د نفر از  �

نامزد های شورای چهارم حمایت کنید؟
فتحی: نه به صورت ش��خصی. اما من پيش��نهاد 
می كنم كه به كس��انی رای بدهند كه اخلاص در 

عمل داشته باشند و دانا باشند و شجاع.
جهانبانی: مردم آگاهی سياس��ی و شناخت كافی 
از افراد نامزد ش��ده دارند و م��ن مطمئن ام از بين 
افراد اصلح ترين را انتخاب می كنند. من نظر خاصی 
روی هيچ كدام از كانديداها ندارم و خودم هم سعی 

می كنم از بين افراد اصلح ترين ها را انتخاب كنم. 
این کار مردم را سخت نمی کند؟ �

جهانبانی: نه. مردم از نظر آگاهی سياس��ی از من 
خيلی جلوتر هستند. 

آق�ای جهانبان�ی، این مس�اله در ش�ورای  �
اول هم وجود داش�ت که هیچ ک�دام از اعضای 
ش�ورای اول در ش�ورای دوم ثبت نام نکردند. 

دلیل خاصی داشت این موضوع؟
جهانبانی: چند دليل داشت، دليل اول اين بود كه 
زمينه برای ديگر افراد به خصوص تيپ تحصيل كرده 
و جوانان فراهم ش��ود؛ و دومين مساله اين بود كه 
دوره ی اول هنوز بی تجربه بوديم و نمی دانس��تيم 
چه مس��ئوليت هايی جزو اختيارات شورا محسوب 
می ش��ود. وقتی وارد گود ش��ديم ديديم كه شورا 
آن چنان اختيارات كاملی كه بتواند تمام ادارات را 
زير نظر داش��ته باشد، ندارد و تنها ناظر بر كار های 
شهرداری است و به همين علت است كه مهم ترين 

وظيفه  شورا انتخاب شهردار مناسب است. 
فک�ر نمی کنی�د بعض�ی از ای�ن عوام�ل از  �

انتقاداتی نشات می گرفت که چرا همیشه افراد 
ثابتی در شورا هستند؟

جهانبانی: البته حرف و حديث هايی در اين رابطه 
وجود داشت. مثلا می گفتند هر كجا كه اين چهار، 
پنج نفر هستند )مثل جهانبانی، رسول نژاد، مهرابی 
و ...( عرصه برای ديگر افراد تنگ می شود، و زمينه 
برای وارد گود ش��دن ديگر افراد فراهم نمی ش��ود. 
شايد يكی از دليل هايش هم همين بود كه در واقع 
ما می خواس��تيم زمينه ب��رای ورود ديگر افراد كه 
مشتاق و علاقه مند به اين كار بودند و می خواستند 

توانايی  های خود را نشان دهند مهيا كنيم. 
با توجه به این که شورای دوم تشکیل نشد،  �

عدم نامزدی را تصمیم درستی می دانید یا نه؟ 
جهانبان�ی: آن موقع به اقتضای زمان مش��كلات 

خاص خودش را داشت.
اگر می دانس�تید که کس�ی کاندید ش�ورا  �

نمی شود، آن موقع تصمیم شما عوض نمی شد؟
جهانبانی: نه. چون مهلت ثبت  نام تمام شده بود. 

آقای فتح�ی، عدم وجود ش�ورای دوم چه  �
مسائل و مشکلاتی را در شورای سوم به وجود 

آورد؟
فتح�ی: روز اول م��ا حت��ی مي��ز و صندل��ی هم 
نداشتيم! چون ش��ورای دوم تش��كيل نشده بود، 
كار های عقب افتاده ی زيادی داش��تيم تا جايی كه 
اوايل درگير مس��ائل مالی بوديم برای سر و  سامان 

دادن به شرايط؛ يعنی شورای سوم بار شورای دوم 
را نيز بر عهده داشت و نبود شورای دوم باعث توقف 
پيش��رفت شهر ش��ده بود. جدا از اضافه كاری هايی 
كه انج��ام می دادي��م، بايد حواس م��ان به تحقق 
درخواست های مردم هم بود، مثل شهرستان شدن 

يا فرستادن نماينده به مجلس. 
نحوه  تعامل با ش�ورای اول در قالب کمیته  �

ارتقا بود و برداش�ت من این اس�ت که در دوره 
اول فعالیت خوبی داش�تند، ام�ا بعد از این که 
گراش شهرس�تان شد، کمیته ارتقا فعالیت اش 
کمتر شد. فکر نمی کنید این موضوع باعث کم 

شدن یک مدیریت جامع در شهر باشد؟
فتحی: هدف كميته ارتقايی كه ما تشكيل داديم 
هم شهرس��تان ش��دن بود كه محقق ش��د و هم 
اس��تقرار ادارات. اما از وقتی ك��ه فرمانداری فعال 
شد، مسئوليت های اداری زير نظر فرمانداری رفت. 
م��ا در ابتدای كار برای راه افتادن س��ريع ادارات با 
كم��ك خيرين و كميته ارتقا كمك های مردمی را 
جمع آوری كرديم، اما بعد از آن مسئوليت بر عهده 
فرمانداری بود تا چارت سازمانی تهيه و ارتقا اداری 

همه جانبه خود را طی كند. 
کمیت�ه ارتقا ی�ک مس�ئولیت دیگری هم  �

داش�ت، مث�لا در دوره ای ک�ه آق�ای حس�نی 
نامزد ش�ده بود یک مدیریت جامع روی شهر 
داش�ت. بعد از شهرس�تان ش�دن خلا کمیته 
ارتقا احس�اس می شد، که عده ای می گفتند به 
خاطر تک روی بعضی افراد این اتفاق افتاد. فکر 
می کنید این وظیفه را فقط باید شورا بر عهده 
بگیرد، یا گروه دیگری در کنار شورا باید باشد 

که این کار را انجام دهد؟   
فتحی: در ش��هر های ديگر اي��ن وظيفه بر عهده 
ش��ورا يار ها است. ش��ورايارها به اين شكل تشكيل 
می ش��ود كه از هر محل��ه ای يك نف��ر را انتخاب 
می كنند تا مش��كلات آن محله را به ش��ورا بازتاب 
دهد. مثلا ما گراش را به ده قسمت تقسيم كرديم 

و از ه��ر ك��دام از  محله ه��ا يك نماين��ده داريم تا 
مس��ائل را انتقال دهند. اما كميته ارتقا در  همه ی 
سياست گذاری شهر دخالت ندارد. البته ما مشاور ان 
حقوق��ی و جانبی هم داش��تيم ول��ی كميته ارتقا 
زبده های ش��هر بودند كه در مسائل سی سال قبل 

هميشه حضور داشتند. 
در ش��ورای چه��ارم اعضا اصلی ش��امل هفت نفر 
می شوند، و چهار نفر هم علی البدل، كه بايد در تمام 
مسائل شهر شركت كنند و عملًا يازده نفر محسوب 
می شوند. اين يازده نفر باعث به وجود آمدن نيروی 
جديدی می ش��ود كه خواه ناخواه در مسائل شهر 

تاثير خود را خواهد گذاشت.
 آق�ای جهانبانی، نقط�ه ضعف و نقطه قوت  �

شورای سوم را چه می دانید؟
جهانبانی: فعاليت های عمرانی در س��طح ش��هر 
نمود عينی دارد، ت��ا جايی كه اگر از همه ی مردم 
نظر خواهی كني��د فكر می كنم با م��ن هم عقيده 
باش��ند. در اين پنج، ش��ش س��ال خيلی كار های 
عمرانی خوب و درخور ش��ان م��ردم گراش انجام 

داده اند كه جزو نقاط قوت محسوب می شود. 
به نظرتان شورای چهارم باید اولویت اش را  �

چه چیز هایی قرار دهد؟
جهانبانی: ش��ورای چهارم هم بايد تلاش كند كه 
در انتخاب ش��هردار درست تصميم بگيرد و كسی 
را انتخاب كند كه هم متعهد باشد و هم متخصص. 

اگر بخواهید به عنوان رییس شورا عمل کرد  �
شش ساله ی ش�هرداری که با  ش�ورا همکاری 

داشت را ارزش یابی کنید، نظرتان چیست؟

جهانبان�ی: مهن��دس مظفری ف��رد از نيرو ه��ای 
برنامه ري��ز و خ��وش فكر و خوش ذوق بود. ش��ايد 
در زمينه اجرايی مش��كلاتی داش��ت اما در زمينه 
برنامه ريزی موفق بود و برنامه مدونی داشت. تا دير 
وقت در ش��هرداری حاضر ب��ود و برای انجام كارها 
برنامه ري��زی می كرد. مثلا برای بهت��ر انجام دادن 
نظافت و پاک س��ازی و دفع زباله شهر، چندين راه  

حل  و برنامه در نظر می گرفت و دنبال می كرد.
گفتی�د مهم ترین مس�اله ش�ورای چهارم  �

انتخاب شهردار است. با توجه به تجربیات تان 
در دوره ی دوم، آیا هنوز این چالش وجود دارد 
که نیروی بومی برای ش�هردار ش�دن انتخاب 

شود یا غیر بومی؟
جهانبانی: نيروی بومی حسن ها و عيب هايی دارد 
و غير بومی نيز حس��ن ها و عيب های ديگری. نظر 
شخصی من اين است كه تعصبی روی بومی و غير 
بومی نداشته باشيم. نيرويی كه كارآمد باشد و امور 

شهر را خوب مديريت كند گزينه ی مناسب است.
شما برای شورای چهارم پیشنهادتان برای  �

انتخاب شهردار چیست؟
فتح�ی: خوش��بختانه در اي��ن دوره نس��بت به 
دوره های قبل تحصيل كرده ها ی زيادی در رشته ی 
مهندس��ی عمران داريم و نظر ش��خصی من اين 
اس��ت كه حتما از مهندسين عمران و ساختمان و 
تحصيل كرده ها استفاده شود كه از كيفيت آسفالت 
و زير س��اخت ها و مباحث تخصصی سر در بياورند. 
هر چند اگر مهندسی نخوانده باشد هم كار پيش 
می رود. مثلا در زمان ش��هرداری ن��ام آور با وجود 
اي��ن ك��ه اول راه بوديم و بودجه كمی داش��تيم، 
توانستيم خطوط مينی بوس رانی را راه بياندازيم و 
همين طور مس��ائل عمرانی ديگر. بايد طبق زمان 
مسئوليت ها را بسنجيم. ش��ورای بعدی خودشان 
بهتر تصميم می گيرند، اما پيشنهاد می كنم حتما 
يكی از مهندسين را انتخاب كنند و بومی و يا غير 
بومی بودن اش فرق ندارد؛ مهم اين است كه شرايط 

شهردار وظيفه ش��ناس بودن را داشته باشد. البته 
بنده شخصا ضمن تشكر از زحمات مهندس قائدی 
شهردار موفق گراش از ايشان خواهش می كنم كه 
در صورت تقاضای شورای چهارم به عنوان شهردار 

در گراش بمانند.
وقتی ش�ما ش�ورا را ش�روع کردی�د، چه  �

اولویت هایی را در نظر داشتید؟
فتحی: اولين اولويت ما شهرس��تان ش��دن بود و 
می دانستيم اين موضوع محقق نمی شود مگر اين كه 

يك نماينده در مجلس داشته باشيم.
فک�ر می کنید در پای�ان دوره چه کار هایی  �

عقب افتاده است که باید انجام می شد و نشده 
اس�ت، و به نظر شما ش�ورای بعدی چه چیزی 
را بای�د به عنوان اولین اولویت در نظر داش�ته 

باشد؟
فتحی: پيش��رفت ش��هر در زمين��ه  ی عمرانی و 
مش��خص كردن حريم مهم ترين خواسته ی مردم 
اس��ت كه از ش��ورای اول در ح��ال پيگيری بوده 
و مكاتب��ات آن هم هس��ت. بع��د از آن پيگيری 
طرح های نيمه تمام عمرانی شهر مثل رينگ سوم، 
رودخانه ی پئت كه زير س��ازی و سنگ چينی آن 
تمام ش��ده اس��ت و فقط آسفالت كشی آن مانده 
است. مس��اله بعد كه متاس��فانه در دوره ی سوم 
اج��ازه ی اجرايی كردن آن را نداش��تيم مس��اله 
خارج كردن شغل های مزاحم از سطح شهر است. 
در ح��ال حاضر برای تهيه ی زمي��ن آن پيگيری 
می كنيم و ش��ورای بع��دی بايد دقيق ت��ر به اين 
مس��ائل رسيدگی كند. زمين های دو، سه قسمت 
آماده اس��ت منتها طبق صورت جلسه ای كه اخيرا 

داشته ايم، زمين ها به صورت مشاركتی با صاحبان 
شغل های مزاحم خريداری می شود. اگر شغل های 
مزاحم از سطح شهر خارج شوند از حجم ترافيك 
خيابان اصلی هم كاسته شود. زير ساخت های اوليه 
تقريبا انجام شده، مثل آب، گاز و ...  شورای بعدی 
بايد با مشاركت مردم به فكر روكش های آسفالت 
باش��د، چون چهره ی كوچه ها بد شده است و به 
علت كمبود بودجه نرسيديم همه ی قسمت ها را 
تعمير كنيم. بعضی از قسمت های پاقلعه، روباد و 
پاس��گاه قديم را از نو لوله كش��ی كرديم و رو كش 
آس��فالت نياز دارد. ولی قس��مت بيدله، فخرآباد 
و خيابان محمد رس��ول الله و محله بند و ش��يخ 
آسفالت ها حتما نياز به آسفالت دارد. يعنی بيشتر 

روی كار های عمرانی تاكيد داشته باشند.
 خیلی سریع از بحث حریم به سراغ مسائل  �

عمرانی رفتید. بالاخره اولویت با کدام اس�ت، 
مسائل عمرانی یا محدوده؟

فتحی: هر دو مهم است. اين مسائل خواسته ی بر 
حق مردم اس��ت و شورا تابع درخواست های مردم 
است. البته بايد اولويت بندی كرد، اما بعضی مسائل 
متداول و مربوط به ش��ورا و شهرداری است، مثل 
آسفالت كوچه ها؛ ولی مساله محدوده به طور مطلق 

تحت اختيار شورا و شهرداری نيست. 
فکر نمی کنید مساله محدوده خیلی طولانی  �

شده؟ هفده، هیجده سال است که مساله قفل 
شده است. به نظر شما راه  حلی دارد؟

فتح�ی: راه ح��ل دارد، اگر همه دنب��ال عدالت و 
حقيقت باش��ند، و نق��ش اصلی را وزارت كش��ور 
و اس��تاندار فارس می تواند ايف��ا كند كه منصفانه 

تصميم بگيرد.
و اگر نباشند چطور؟ �

فتحی: كشمكش ها همين طور ادامه پيدا می كند. 
لار ني��ز باي��د بداند و مطمئن باش��د ك��ه جهان 
چن��ان نماند و چنين نيز نخواه��د ماند و بالاخره 

عدالت گستر خواهد آمد.
ش�ورای س�وم اگر بخواهد گزارشی در این  �

مورد بدهد، چه مواردی را می گوید؟
فتحی: ما هم زمان با شهرس��تان ش��دن، مس��اله 
حريم را هم پيگي��ری می كرديم. حتی زمان آقای 
محتاجی، آخرين بار در استانداری جلسه داشتيم. 
دو، سه بار هم با شورای لارستان صحبت داشتيم. 
آنها نظرشان اين بود كه تا پليس راه در محدوده ی 
لارس��تان قرار گيرد و مس��اله تمام ش��ود؛ ولی ما 
ش��ديدا مخالفت كرديم و گفتيم امكان ندارد. بعد 
از آن ط��ی رايزن��ی با فرماندار جدي��د لار، گفتيم 
گراش شهرس��تان ش��ده اس��ت و از نظر خدماتی 
دچار كمبود  زمين هست، در صورتی كه لارستان 
شهرستان بزرگ تری است و توابع بيشتری دارد و 
با توجه به همس��ايگی دو شهر بهتر است قضيه به 
صورت مسالمت آميز حل شود. در حال حاضر هم 
در جريان همين مساله هستيم و تنها راه پيگيری 
همين است، چون مسئولين سطح بالای كشور زياد 
به منطقه مطلع نيس��تند و بي��ش از حد به آقايان 

بها داده اند.
آقای جهانبانی، این مس�اله در دوره ی اول  �

هم بود. چرا این مشکل در زمان شما حل نشد؟
جهانبانی: در جلس��ات اولي��ه، مهم ترين اولويت 
م��ا بح��ث درآمدزايی ش��هرداری ب��ود كه تحت 
عنوان نوس��ازی پولی مطرح شد. و البته آن زمان 
محدوده ی ش��رقی شهر باز بود و هنوز بسته نشده 
بود و به همين دليل ما نمی توانستيم اين مساله را 
در شورا به تصويب برسانيم. درست خاطرم نيست، 
اما فكر كنم در نهمين نامه به اس��تانداری مس��اله 
محدوده را پيگيری كرديم و به استاندار وقت نامه 
نوشتيم. او دستور پيگيری داد. مدير كل اجتماعی 
انتخابات وقت احضار ش��د و در جلسه ی نشست با 
اس��تاندار اين موضوع دنبال شد. بعد از مدتی چند 
نفر از قسمت تقسيمات استانداری به گراش آمدند 
و نقشه مشخص شد. مصوبه سال ۴۵ را از نو خط 
زدند و همه موارد لازم  انجام شد و دست آخر نامه 
را به صورت محرمانه از استانداری به وزارت كشور 

ارجاع دادند. 
چندين بار به اتفاق اعضای شورا به خصوص آقای 
مهرابی برای حل موضوع به وزارت كش��ور رفتيم. 
از وزارت كش��ور طرح استانداری را به هيات دولت 
ارج��اع دادند. تا پايان دوره اول جوابی نگرفتيم، اما 
ش��ش، هفت ماه بعد از اين كه دوره اول تمام شده 
بود، شهردار وقت عبدالحسين مهروری خبر داد كه 
نام��ه ای آمده و جواب دادن��د كه فعلا بايد موضوع 

مسكوت بماند. 
به نظر شما این مساله کی حل می شود؟ �

جهانبانی: هيچ كاری حل نشدنی نيست. پيگيری 
می خواهد. گاهی اوقات با مراجعه و مكاتبه موضوع 
حل می شود، اما گاهی اوقات بايد شيوه های ديگری 
در پيش گرفت. به نظر من ديگر وقت آن رس��يده 
است كه از شيوه ی جديدی برای حل اين موضوع 

استفاده شود.
تحصیلات ت�ان ک�ه تمام ش�د، ب�ه عرصه  �

سیاسی بر می گردید؟
جهانبانی: الان وقت اش نيس��ت كه در اين مورد 

اظهار نظر كنم. 
آقای فتحی، شما چه؟ در انتخابات مجلس  �

شرکت می کنید؟
فتحی: فعلا نه.

در«نظرسنجی«پیامکی«نشریه«افسانه

حسنی و مهرابی 
پیشتاز هستند

»نظرس��نجی باجايزه افس��انه گراش: به كدام ۷ نفر در 
انتخابات ش��ورا رای می دهيد؟« اين متن پيامی بود كه 
با س��امانه پيامكی مجموعه فرهنگی هنری هفت بركه 
برای ش��هروندان گراش��ی )در واقع ب��رای همه آنهايی 
كه تلفن همراه با كد گراش دارند( ارس��ال ش��د، تا در 
اولين روزهای شروع تبليغات نامزدهای چهارمين دوره 
انتخابات شورای اسلامی شهر گراش، برآوردی هر چند 
غيرقطعی از نظر شهروندان درباره نامزدها به دست آيد. 
۸۸۰۰ پيامك در س��اعت ۴:۳۰ روز ش��نبه ۱۸ خرداد 
ارس��ال شد، و ۱۸۳ پيامك تا ساعت ۲ بامداد يك شنبه 
۱۹ خ��رداد دريافت ش��د. از اين تع��داد، ۱۱۱ پيامك 
صحي��ح و ۷۲ پيامك باطله )پيام خالی، يا ش��وخی، يا 
اشتباه، يا پيام اخلاقی و ...( بودند. نكته ی جالب در بين 
پيام های باطله، تعداد ۱۴ جواب »هيچكدام« بود. و ۱۸ 
نفر هم به نامزدهای رياس��ت جمهوری رای داده بودند، 
كه شايد سوال را درست متوجه نشده اند يا خواسته اند 
شوخی كنند، مثل آنهايی كه به »بی بی ام« يا »محمود 

احمدی نژاد« رای داده بودند.

رقابت برای ریاست شورا̡ 
ام��ا در ش��مارش آرای ش��ركت كنندگان جدی ت��ر در 
نظرس��نجی، حبي��ب الله مهرابی ب��ا ۵۹ رای، علی اصغر 
حس��نی با ۵۴ رای، محمد ناصری با ۳۶ رای، مهندس 
عبدالرضا هرمزی با ۳۲ رای، جعفر يوس��فی با ۲۰ رای، 
فاطمه خواجه ۱۹ رای، محمدعلی شامحمدی ۱۷ رای، 
محمد كريميان ۱۳ رای، حسين فقيهی ۱۱ رای، دكتر 
ابوطالب مهرابی ۱۰ رای، و مهوش ش��يبانی و مهندس 
هادی هادی پور هر كدام ۹ رای رتبه های اول تا يازدهم 

)به طور مشترک( را داشتند. 
جدای از اي��ن كه تعداد رای ها در اي��ن مرحله قابليت 
اتكاي��ی ندارند، ام��ا می توان نكات ريزت��ری را از رفتار 
رای دهندگان بيرون كش��يد. اولين نكته جالب اين كه 
بيش��تر كس��انی كه به حبيب الله مهراب��ی و علی اصغر 
حس��نی رای داده اند، آنها را در انتخاب های اول و دوم 
خ��ود قرار داده اند: مهرابی ۲۶ بار در انتخاب اول، و ۲۳ 
بار در انتخاب دوم افراد قرار گرفته است؛ و حسنی ۳۱ 
ب��ار انتخاب اول و ۱۵ بار انتخاب دوم بوده اس��ت. اين 
مس��اله از ش��انس بالای اين دو نفر برای انتخاب شدن 

حكايت می كند.
با توجه به اين كه نفر اول انتخابات ش��انس بيش��تری 
برای رياست ش��ورا دارد تحولات روز های آخر تبليغات 
انتخاباتی مشخص می كند چه كسی در نهايت نفر اول 

انتخابات خواهد شد.

با تجربه ها̡ 
در پشت سر صدرنشين ها آرای دو نفر بعدی رتبه بندی، 
يعنی ناصری و مهندس هرمزی، در بين انتخاب های اول 
تا هفتم شركت كنندگان پخش شده است، و اين نشان 
می دهد رای دهندگان نام آنها را در ذهن دارند، و احتمالا 
بالاخره در ليست خود قرار می دهند. شانس اين دو نفر 
نيز برای راه يابی به ش��ورا بالاست. برخی افراد با تجربه 
ديگر مثل ش��يبانی و كريميان نيز ممكن اس��ت به اين 
جمع اضافه شوند. تجربه معياری بود كه در نظرسنجی 

شماره گذشته افسانه نيز مورد تاكيد گراشی ها بود.

 ̡۲+۵
تعداد نس��بتا بالايی از پيام های ارسال شده، تنها يك يا 
دو اسم در خود داشتند، و فقط در ۳۰ پيام تعداد اسامی 
بيش از ۵ نفر نوش��ته شده است. اين می تواند دست كم 
نشان دهنده يكی از اين دو مساله باشد: يا رای دهندگان 
بی حوصلگی كرده اند و تنها به يك اسم بسنده كرده اند 
)ك��ه به احتمال بس��يار زياد در روز انتخاب��ات اين كار 
را نمی كنن��د(؛ و ي��ا اين كه طرف داران��ی كه روی يك 
نامزد خاص تعصب دارند، بيش��تر در نظرسنجی شركت 
كرده ان��د. هر كدام از اين دو تحليل، نهايتا باز هم امكان 
نتيجه گيری مستقيم از اين نظرسنجی را ضعيف می كند.

از ميان پاسخ های رسيده تنها يك نفر به شكل گروهی 
به ائتلاف پيش��گامان خدمت رای داده است. موفق ترين 
عضو ائت��لاف در اين نظرس��نجی تاكن��ون محمدعلی 

شامحمدی است. 
پشت سر باتجربه ها طيفی از جوان ها قرار دارند كه برای 
دو يا س��ه كرسی باقی مانده و عضويت علی البدل تلاش 
می كنند. به نظر می رس��د شورای آينده تركيبی ۵+۲ يا 
۴+۳ خواهد داش��ت. بع��د از دو روز از تبليغات با توجه 
به نتايج نظرس��نجی و حجم تبليغات به نظر می رس��د 
خواجه ، يوس��فی، شامحمدی موقتا وضعيت بهتر دارند. 
رقابت در بين جوان ها ش��ديدتر است و نمی توان به اين 

نتايج اعتماد كرد.
اين نظرس��نجی تنها بين كس��انی اس��ت كه به پيامك 
نش��ريه افس��انه پاس��خ دادند. همچنين هن��وز فرصت 
تبليغات انتخاباتی برای نامزدها باقی است كه محبوبيت 
خ��ود را در مي��ان مردم بالاتر برن��د. گمانه زنی ها تا روز 
انتخابات ادامه خواهد داشت اما برای ديدن ليست هفت 
نفره نهايی بايد تا س��اعات پايانی روز جمعه ۲۴ خرداد 

صبر كرد.

نظرسنجی

معرفی

گپ سيد عباس جهانبانی بازنشس��ته آموزش و پرورش است و 
در حال حاضر مس��ئوليت صندوق قرض الحس��نه و امور مالی 
ح��وزه ی علميه ی باقر  العل��وم )ع( را به عهده دارد. از مهم ترين 
مسئوليت های جهانبانی می توان پنج سال رياست دانش سرای 
تربيت معلم، س��ه سال رياس��ت آموزش و پرورش، چهار سال 
رييس شعبه يك شورای حل اختلاف، مسئوليت ستاد برگزاری 
نماز جمعه از زمان حاج آقا اس��ماعيلی امام جمعه اس��بق )كه 
می گويد به خاطر ادامه تحصيل در دانشگاه داراب، رشته ی تاريخ 
اس��لام از آن استعفا داده است(، و در نهايت چهار سال رياست 

شورای اسلامی شهر گراش در دوره اول را دست چين كرد.

دكتر مرتضی فتحی فارغ التحصيل پزشكی از دانشگاه بلگراد 
در يوگوس��لاوی اس��ت، و از س��ال ۱۳۷۵ در گراش مطب 
دارد. او علاوه بر رياس��ت شش س��اله ی شورای شهر گراش 
در دوره س��وم، عضو كادر اجرايی هلال احمر اس��ت، جايی 
ك��ه می گويد قبل از ورودش به ش��ورا در آن فعال تر بود؛ و 
همچنين عضو هيات امنای موسسه ی خيريه امام علی )ع( 
و پزشك كميته امداد. دكتر فتحی می گويد برنامه اش برای 
بعد از ش��ورا، استراحت اس��ت و پزشكی، چون كار پزشك 

خانواده به اندازه كافی خسته كننده است. 

مرتضی«فتحی«و«سید«عباس«جهانبانی«در«دفتر«هفت«برکه- عکس: عبداله«سراجی««

سید«عباس«جهانبانی«رییس«شورای«شهر«اول:

دیدیم شورا آن چنان اختیاراتی ندارد

مرتضی«فتحی«رییس«شورای«شهر«سوم:

خسته ام، از کارشکنی ها خسته ام

مسعودغفوری- محمد«خواجه«پور««



محصول موسسه فرهنگی-هنری هفت برکه گراش
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شماره ۱۸

نیمه دوم 
خرداد
۱۳۹۲

ناکام ها از آخر لیست̡ 
همه شانسی برای خود قائل هستند كه در ميدان 
رقابت می مانند. اما بعد از ناكامی كمتر كس��ی به 

سراغ آن ها می رود. 
كاظم پهلوس��ای كه كارمند كميته امداد است، بر 
اس��اس اظهارات خود نامزدها بعد از حس��ين زاده 

بيشترين هزينه تبليغات انتخاباتی را داشت. 
او انگيزه خود از شركت در انتخابات را اشتغال زايی 
جوانان می دانست و معتقد است: »كسانی بايد در 
شورای بعد حضور داش��ته باشند كه بتوانند برای 

جوانان اشتغال زايی كنند.«
علی رضا حي��دری دليل رای ني��اوردن اش را عدم 
صحبت ك��ردن او در بين م��ردم می داند و اضافه 
م��ی كند: »با توجه به تبليغات كمی كه داش��تم، 
می دانستم رای نمی آورم ولی فكر می كردم در بين 
ده نفر اول باش��م. هزينه تبليغات من را بچه های 
هلال  احمر دادن��د.« حيدری كه در حال حاضر در 
اورژانس مش��غول به كار است درباره شورای فعلی 
می گويد: »شورای شهر در مجموع عملكرد خوبی 

داشته اما متاسفانه يادی از هفته سلامت و اورژانس 
نمی كند.« 

احمد حسن نژاد يكی از دو عضو ائتلافی مهيايی-
حسن نژاد بود كه در شورای اول نيز حضور داشت 
و در آنجا نوزدهم ش��ده ب��ود. او می گويد: »چون 
فهميدم كانديداهای خوبی آمده اند بعد از ثبت نام 
به بخش��داری مراجعه كردم و می خواستم استعفا 
دهم اما گفتند كه زمان آن گذشته است.« وی كه 
هزينه تبليغات خودش را نه هزار تومان و مهيايی را 
چهارده هزار تومان برآورد می كند، درباره انتخابات 
پيش رو می گويد: »اگر كسی بخواهد در اين دوره 
تبليغات خوبی داشته باشد بايد چيزی در حدود ۳ 
ت��ا ۴ ميليون تومان هزينه كند.« و اضافه می كند: 
»اگر تبليغات تان را بر پايه بلوف با چاش��نی دروغ 

انجام دهيد حتماً رای خواهيد آورد!«
حس��ن نژاد از نمره دادن به ش��ورا طفره می رود و 
می گويد: »برای نمره دادن بايد برگه داشته باشی 
و تصحيح كنی تا نمره دهی اما من برگه ش��ورا را 
ندارم.« حس��ن نژاد در حال حاضر مدير دبيرستان 
ش��بانه روزی حض��رت ولی عصر)ع��ج( و دانش��جوی 

كارشناسی ارشد تاريخ است. 
جوان تري��ن كانديدای دور قب��ل رضا ديباچی بود. 
ديباچ��ی كه آن موقع به تازگی مدرک ليس��انس 
علوم سياس��ی خود را از دانشگاه شيراز گرفته بود 
می گويد كه به پيش��نهاد حاج قاس��م فرس��وده و 
ديگر اعضای هيئت امنای مسجد صاحب الزمان)عج( 
كانديدا ش��ده بود. او با انتقاد از كس��انی كه شعار 
می دهند و عمل نمی كنند می گويد: »ش��عار دادن 
تكليف شرعی می آورد. كسانی كه شعار می دهند و 
عمل نمی كنند، مديون اند.« ديباچی در حال حاضر 
معلم آموزش و پرورش است كه در كنار آن مشغول 

انجام كار های ساختمانی و كار آزاد است.  
محمد علی مهرابی هدف اصلی خود از ش��ركت در 
انتخاب��ات را ارتقای گ��راش در جهت مقابله با لار 
می دان��د. وی دلاي��ل رای ني��اوردن اش را اين طور 
می گوي��د: »تبليغات زيادی نك��ردم. ضمن اين كه 
چون ب��ا زمين خوار ها مقابله می ك��ردم، برخی ها 
آمدن��د و عليه من جو س��ازی كردند و عكس من 
را پاره كردند.« اين بازنشسته ی آموزش و پرورش 
در مورد اعضای ش��ورا صحبت جالب��ی دارد: »به 
رييس ش��ورا عيار ۲۴ می دهم اما به بقيه نمره زير 
۱۰ می دهم.« مهرابی در حال حاضر مشغول انجام 

كارهای ساختمانی و كشاورزی است. 
حسين درويشی يكی ديگر از كانديداهای شورای 
س��وم هدف اش از حضور در انتخاب��ات را اين طور 
می گويد: »با توجه به اين كه ش��ورای دوم به خاطر 
ح��وادث دو تي��ر هش��تاد و يك و عدم اس��تقبال 
كانديدا ها تشكيل نشد و گراش از اين بابت خيلی 
ضربه ديد، تصميم گرفتم در اين انتخابات شركت 
كنم.« بعضی از وعده های تبليغاتی او مانند دو بانده 
ك��ردن جاده چك چك و احداث ج��اده ای از كوه 
س��رخ تا پاس��گان بوتون به حالت خيابان چمران 
ش��يراز اگر چه رويا پردازانه بود اما وعده شهرستان 
كردن گراش او دور از ذهن نبود كه در زمان شورای 
فعلی به واقعيت پيوس��ت. درويشی در حال حاضر 
مدير تاكس��ی تلفنی است. ضمن اين كه در هيئت 

پينگ پنگ هم فعاليت دارد. 
علی غفاری كه بيش��تر به  عنوان چهره ای ورزشی 
شناخته می شد علت رای نياوردن خودش را اين طور 
بيان می كند: »چون برخی ها ائتلاف تشكيل داده 
بودند رای ش��ان بيشتر شد. اما چون من تنها بودم 
مق��دار كمتری رای آوردم كه به نظر خودم از همه 
اين ها بيشتر رای آوردم.« وی با بيان اين كه بهترين 
كار اعضای شورا آوردن شهردار جديد بود می افزايد: 
»الان به ج��ز عبدالله صلاحی بقي��ه اعضا كلاس 
می گذارند. نمی خواهم بگويم كسی كم كاری می 
كند ول��ی آقای كريميان وقت ش��ان كمتر ايجاب 
می كند كه در شورا باشند.« درباره انتظارات خود از 
شورای بعد هم می گويد: »كسی كه می رود شورا به 
فكر درآمد )مردم( باشد. بايد زحمت بكشند و فدا 
شوند. شورا شخصيت نمی آورد. جلساتشان با مردم 
بيشتر باشد و خودمانی تر باشند.« غفاری در حال 

حاضر مديريت يك بيرون بر را بر عهده دارد. 
محمد صادق وفايی فرد ك��ه برادر كوچكتر جانباز 
وفايی ف��رد و محمد رضا وفايی فرد خبرنگار قديمی 

گراش اس��ت می گويد: »آرا انتخابات شورا بيشتر 
طايفه ای است.« وی با بيان اين كه هزينه تبليغات 
او دويس��ت و پنجاه هزار تومان بوده اس��ت معتقد 
است: »الان اگر كسی بخواهد به اندازه من تبليغات 

كند بايد بيست برابر اين مقدار هزينه كند.«
 او درباره عملكرد شورا می گويد: »برای انتخاب آقای 
قائدی من حتی نمره ۲۰ به شورا می دهم. كارهايی 
كه ايش��ان كرده اند قبلی ها حتی الله قلی خان هم 
نكردند.« وفايی فرد در حال حاضر معاون اداره آبفا 
است و يك بار ديگر در انتخابات شورا حضور دارد.

عبدالرض��ا موغل��ی ك��ه با م��درک كارشناس��ی 
ميكروبيول��وژی وارد عرصه انتخابات ش��ده بود، از 
هدف خود برای ش��ركت در انتخاب��ات می گويد: 
»چون شورای دوم )به دليل به حد نصاب نرسيدن 
كانديدا( تشكيل نشد تصميم گرفتم ثبت نام كنم.« 
موغلی در حال حاضر كارشناس��ی ارشد مديريت 
بازرگانی دارد و به عنوان مدير مدرس��ه س��عادت، 
عضو شورای هلال احمر و مدير يك دفتر پيشخوان 

مشغول به فعاليت است. 
مس��ن ترين كانديدای ش��ورای قبل عبدالحسين 
پرچم��ی بود. پرچمی كه دوس��ت نداش��ت تاريخ 
تولدش فاش شود با ش��عار »معلم محبوب« پا به 
عرصه انتخابات گذاشت. وی كه می گويد كم خرج 
تري��ن كانديدا برای هزينه تبليغ��ات بود، در حال 

حاضر باز نشسته ی آموزش و پرورش است. 
مه��دی عالمی كه به پيش��نهاد كاداگ كانديدای 
ش��ورای سوم ش��ده بود به همراه دو كاداگی ديگر 
يعنی علی عظيمی و علی اصغر لطافت ائتلافی را با 
شعار »گراش فردا« تشكيل داده بودند. وی معتقد 
است: »وجود ائتلاف برای هر انتخاباتی مفيد است 
و به كسانی كه كانديدا می شوند پيشنهاد می كنم 

ائتلاف تشكيل دهند.« 
او می گويد: »برای بحث محدوده به يك نفر مانند 
علی اصغر حس��نی نياز اس��ت تا پيگير كار باشد. 
عالمی كه پي��ش از اين عضو كانون دانش��جويان 
و دانش آموخت��گان گ��راش)كاداگ( و بنياد علمی 
ن��و آوران گراش بود در ح��ال حاضر مديريت يك 
خدمات كامپيوتری را بر عه��ده دارد. وی در آخر 
اضافه می كند كه: »نمی توانم به ش��ورا نمره دهم؛ 
چون اولاً ش��ناخت زيادی از عملكرد آن ها ندارم و 
ثانياً چرا من بايد نم��ره ای بدهم كه بعداً آقايان از 

من گله كنند؟!«
 حس��ين فقيهی ك��ه در حال حاضر دانش��جوی 
كارشناسی ارشد روانشناسی عمومی است با مدرک 
كاردانی عمران خود را به عنوان كانديدای شورای 
سوم معرفی كرد. او درباره نتيجه انتخابات شورای 
سوم می گويد: " انتظار داشتم دوم و يا سوم شوم اما 
اين طور نشد. دليل اش هم اين بود كه بروشور های 
تبليغاتی من دير رس��يدند. يا شايد حتی اسم من 
كه »حسينعلی فقيهی« بود كمی برای مردم گنگ 
بود.« وی ادامه می دهد: »قصد داشتم با آقای دكتر 
فتحی ائتلافی را تشكيل دهيم اما برخی اتفاق ها و 
اشخاص مانع از اين كار شدند.« وی درباره شورای 
فعلی می گويد: »به ابتدای شورا كه برخی ها تنش 
در شهر به وجود آوردند نمره كمتر از ۱۰ می دهم 

ول��ی معتقدم نقط��ه عطف زندگی ش��ورا انتخاب 
شهردار خوب برای شهر بود.« مديريت چند شركت 
خصوصی و اخيراً انتشار مجدد نشريه عصر گراش از 
مهمترين فعاليت های اوست. فقيهی يك بار ديگر 

در انتخابات حضور دارد.
علی اصغر لطافت يك��ی از دو دكتر حاضر در بين 
كانديدا های ش��ورای س��وم بود. او ك��ه )به همراه 
مهدی عالم��ی و علی عظيمی( از س��وی كاداگ 
پيشنهاد كانديداتوری شورا را پذيرفته بود می گويد: 
»انتظار نداشتم رای بياورم چون تبليغات چندانی 
نداش��تم.« وی در پاس��خ به انتقاد از شورای فعلی 
می گويد: »بايد از آنها قدر دانی كرد. متاسفانه مردم 
گراش اهل قدر دانی نيس��تند. اعضای ش��ورا قابل 
انتقاد هستند اما بايد قبل از آن از آنها تقدير كرد.« 
مس��ئول انجمن حمايت بيماران خاص و مديريت 
داروخانه لطافت از جمله فعاليت های لطافت است. 
لطافت امس��ال يك بار ديگر با ائتلاف ش��يفتگان 

خدمت در انتخابات حضور دارد.
از فح��وای كلام حس��ين حسين ش��يری اين طور 
بر می آمد كه انگيزه او از شركت در انتخابات شورای 
س��وم هموار تر شدن مسير سياس��ی خودش بوده 
است. او می گويد: »يك سری هدف ها برای خودم 
ترس��يم كرده بودم تا به اين جا برسم.« او در حال 
حاضر فرماندار شهرستان مهر است. حسين شيری 
درباره عملكرد ش��ورای شهر و شهرداری می گويد: 
" ش��ورای ش��هر و ش��هرداری در حوزه اجتماعی 
نتوانس��ته اند خوب كار كنند. زير ساخت انرژی و 
زير ساخت سرمايه گذاری در گراش شكل نگرفته 
است. ش��هرداری علی رغم كار های رو بنايی خوبی 
ك��ه انجام داده در بحث زي��ر بنايی و به طور مثال 
ساخت و اتمام خيابان های بزرگ خوب عمل نكرده 
است.« حسين شيری در حال حاضر مشغول اتمام 
پايان نامه فوق ليس��انس حقوق عمومی است و به 
گفت��ه خودش قصد ادامه تحصيل در مقطع دكترا 
در خارج از كشور را دارد. وی پيش از اين بخشدار 

مركزی شهرستان خنج بوده است. 
برادر كوچكتر حسين يعنی احسان حسين شيری 
هم از كس��انی بود كه در شورای سوم ثبت نام كرد. 
حسين شيری كه بيشتر او را در شهر به عنوان يك 
مداح می شناس��ند يكی از شعار های انتخاباتی اش 
اعتلای فرهنگ قرآنی جامعه بود و می گويد: »دليل 
اين كه من از برادرم حسين رای بيشتری آوردم اين 
بود كه عامه مردم مرا بيشتر از او می شناختند.« او 
به تازگی فارغ التحصيل كارشناسی علوم قرآنی شده 
است و قصد ادامه تحصيل در مقطع فوق ليسانس 

در همين رشته را دارد. 
علی عظيم��ی را بايد بد ش��انس ترين كانديدای 
ش��ورای قب��ل ناميد ك��ه تنها  ب��ا ۶۸ رای كمتر 
نتوانس��ت وارد )علی البدل( شورا شود. او از انگيزه 
خود برای حضور می گويد: »با توجه به رش��ته ام 
كه مهندسی عمران بود بيشترين انگيزه ام انتخاب 
يك ش��هردار با تجربه و خوب برای ش��هر بود.« 
عظيمی كه مديريت يك ش��ركت فنی مهندسی 
را اداره می كند اين روز ها مشغول اتمام پايان نامه 

فوق ليسانس خود است.

پرونده

مسعود«غفوری««
دبیر«تحریریه«افسانه««

چرایی«عدم«تشکیل«شورای«دوم

یک، سه، چهار
جای خالی دو

ده سال پيش در چنين فصلی، يعنی زمانی كه مقدمات 
انتخابات دومين دوره شورای اسلامی شهر شروع شده 
بود، گراش��ی ها تصميمی گرفتند ك��ه مهابت اش هنوز 
ه��م جلوی ض��رورت بازخوانی آن را گرفته اس��ت: لغو 
انتخابات. تك مضراب »ايجاب ش��رايط زمانه«، س��پری 

است كه كاری جز دفع آن ضرورت انجام نمی دهد.
شرايط زمانه البته بی تاثير نبود. يادآوری وقايع دوم تير 
۸۲ خاطره جمعی گراشی ها را هنوز هم آزرده می كند، 
و می توان دل سردی و حتی بی اعتنايی سيال در فضای 
آن زمان را درک ك��رد. زمين گراش خون بيگناه را در 
خ��ود جذب كرد، ولی م��ردم گراش نتوانس��تند آن را 
در ذهن ش��ان هضم كنن��د. مردمی كه خود را بی پناه و 
مظلوم يافته اند، واكنش��ی قابل پيش بينی نشان دادند: 

قهر كردن و تحريم. 
و همين ش��رايط زمانه ب��ود كه باعث ش��د به يك باره 
قحط الرجال در ش��هر پيش بياي��د. بزرگ ترها به بهانه 
اول -كه همان همراه ش��دن با فضای دل سردی فراگير 
ب��ود- دليل ديگ��ری از جنس دلخ��وری را نيز ضميمه 
كردند. آنها خواستند ميدان را به جوان ترهايی بسپارند 
ك��ه به حضور دايمی آنها در ميانه ميدان اعتراض كرده 
بودند. جوان ترهايی كه ش��يوه ی تعامل با نس��ل قبل را 
نياموخته بودند، و كمتر كس��ی به توانايی آنها در ميانه 
ميدان اعتقاد داشت، حتی خودشان. اين شد كه ميدان 
تقريب��ا خالی ماند. نه بزرگ تره��ای دل خور آمدند و نه 

جوان ترهای معترض.
و باز هم شرايط زمانه بود كه اجازه نداد مردم به همان 
تعداد اندكی از نامزدها كه به ميدان آمده بودند اعتماد 
كنند. ترس از بی تجربگ��ی تعدادی از نامزدها و هراس 
از راه يافتن تعدادی ديگر به ش��ورای ش��هر، باعث شد 
كس��انی كه بازی را واس��پرده بودند، دوب��اره به ميدان 
بياين��د؛ اما اي��ن بار برای اين كه نامزدها را به ش��رايط 
زمانه هش��دار دهند و آنها را از بازی بيرون بكشند. تيم 

از حد نصاب افتاد؛ بازی لغو شد.
قصه ی تحريم انتخابات شورای دوم، شروع قصه ی بلوغ 
سياس��ی مردم گراش است. البته كه برای ما، بعد از ده 
سال از آن موقع، ديدن وقايع از زاويه ی ديد ديگر )و يا 
زاويه ی ديدهای ديگر( امكان پذيرتر است؛ ولی در عين 
حال ما ي��اد گرفته ايم كه ب��رای درک و تصميم گيری 
درباره ی ش��رايط زمانه ی خودمان نيز زاويه ی ديدهای 

مختلف و متكثری را تجربه كنيم. 
ب��ه هر حال، بايد زمانی به اين فكر كنيم كه درک ما از 

»شرايط زمانه« چقدر به واقعيت نزديك است. 
تجربه شورای دوم نياز به بازخوانی كامل تری دارد. يك 
بازخوانی در بستر شرايط اجتماعی كه بتواند راهگشايی 
باشد برای دست يابی به شيوه های رساندن صدای خود  

به گوش دولتمردان.
از ۱۳۸۱ تا ۱۳۸۵ نماينده اس��تاندار در كنار ش��هردار 

نقش شورای شهر گراش را بر عهده داشتند.

یادداشت 

گزارش

عکس: آرشیو«هفت«برکه««

ابوالحسن«محمودی««
س��ومين دوره انتخابات شورای ش��هر در حالی برگزار شد كه دومين دوره آن در گراش به 

دليل به حد نصاب نرسيدن كانديدا ها تشكيل نشده بود. 
انتخابات ش��ورای س��وم با نامزدی ۲۵ نفر در بيست وچهار آذر ۸۵ كليد خورد. بر خلاف دور اول كه 
چهار زن كانديدا ش��ده بودند در ش��ورای سوم خبری از كانديدای زن نبود. عدم حضور سيد عباس 
جهانبانی و حبيب الله مهرابی)نفرات اول و دوم شورای اول( در انتخابات شورای سوم از نكات جالب 
توجه بود. آرايش كانديدا ها تقريباً مش��ابه دور اول بود. بيش��ترين تعداد كانديدا ها را فرهنگيان با نه 
نفر تش��كيل می دادند. چهار مهندس و دو دكتر نيز در اين جمع ديده می شد. در مجموع فقط پنج 
نفر از كانديدا های ش��ورای اول در انتخابات شورای سوم حضور داشتند. در نهايت بر خلاف دور اول 
كه تمامی پنج كانديدای انتخابی فرهنگی بودند، دو فرهنگی، دو مهندس و يك دكتر سكان هدايت 
ش��ورای شهر س��وم را بر عهده گرفتند. در اين گزارش سعی می كنيم نگاهی بياندازيم به عملكرد و 

ديدگاه كانديدا های ناكام و اعضای مستعفی شورا در حين و پس از انتخابات شورای سوم.
اين گزارش می تواند يادآوری اين نكته باشد كه معمولا نامزدهای انتخاباتی وعده می دهند در صورت 

پيروزی از نامزدهای رقيب خود برای مديريت شهر استفاده كنند اما اين اتفاق معمولا نمی افتد.

نامزدهای«شورای«سوم«کجا«هستند؟

شش سال بعد از نامزدی ناکام 

رای كانديدا  رتبه 
۳۹۸۸ سيد عباس جهانبانی   ۱
۳۷۳۵ حبيب مهرابی   ۲
۳۴۰۹ محمد كريميان   ۳
۳۱۱۰ محمد نام آور   ۴
۳۰۰۸ جعفر رسولی نژاد   ۵
۲۷۲۹ مهوش شيبانی   ۶
۲۴۷۹ حاجی زادگان   ۷
۲۴۷۷ رحمت مهيايی   ۸
۲۴۳۵ زهرا خواجه زاده   ۹

۱۹۹۹ عبدالكريم جعفری   ۱۰
۱۴۳۴ محمد ناصری   ۱۱
۱۲۰۴ نجات آشفته   ۱۲
۱۱۳۱ داريوش ابراهيمی   ۱۳
۱۱۲۵ ۱۴  محمدهاشم درويشی 
۱۰۹۶ عبادالله نادرپور   ۱۵
۱۰۹۲ خسرو حسن زاده   ۱۶
۹۵۸ محمدحسين رادمرد   ۱۷
۶۴۸ حبيب الله فروزش   ۱۸
۶۳۵ احمد حسن نژاد   ۱۹

۴۸۴ احمد خوشرو   ۲۰
۴۵۴ محمد فقير   ۲۱
۴۲۹ ابوالحسن فردوسی   ۲۲
۳۷۳ جمال سعادت   ۲۳
۲۱۶ فخری   ۲۴
۱۸۸ مصطفی فانی   ۲۵
۱۸۴ علی نجاتی   ۲۶
۱۴۰ فاطمه آذربادگان   ۲۷
۱۳۳ گوهرتاج قناعتيان   ۲۸
۹۲ امجد محسنی   ۲۹

تعداد رای كانديدا  رتبه 
۹۰۱۳ مرتضی فتحی   ۱
۵۷۹۲ محمد كريميان   ۲
۴۲۸۸ حسين حسين زاده   ۳
۳۷۶۹ عبدالرضا هرمزی   ۴
۳۵۶۴ محمد نام آور   ۵
۲۷۷۳ خسرو حسن زاده   ۶
۲۴۸۳ عبدالعلی صلاحی   ۷

۲۴۶۷ رحمت مهيايی   ۸
۲۳۹۹ علی عظيمی   ۹
۲۳۲۳ احسان حسين شيری   ۱۰
۲۰۵۵ حسين حسين شيری   ۱۱
۲۰۳۳ علی اصغر لطافت   ۱۲

حسين فقيهی   ۱۳
محمد رضا اكبريان   ۱۴

مهدی عالمی   ۱۵
عبدالحسين پرچمی   ۱۶

عبدالرضا موغلی   ۱۷
محمد صادق وفايی فرد   ۱۸

علی غفاری   ۱۹
حسين درويشی   ۲۰

محمد علی مهرابی   ۲۱
رضا ديباچی   ۲۲

احمد حسن نژاد   ۲۳
علی رضا حيدری   ۲۴
كاظم پهلوسای   ۲۵

نتایج نهایی شورای سوم
نتایج نهایی  شورای اول

مهدی«عالمی«««عبدالحسین«پرچمی«««    
محمدرضا«اکبریان««دکتر«مرتضی«فتحی««    

پوسترهای«انتخاباتی«نامزدهای«شورای«سوم-آذرماه««۱۳۸۵««آلبوم
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پرونده
گزارش تصویری

گزارشعکس: محمد«جهاندیده««عکس: عبدالرضا«افشار«««عکس: عبدالرضا«افشار««عکس: سعید«سرخی«««

چهارمین«انتخابات«شورای«اسلامی«شهر- خرداد««۱۳۸۲««

مسعود«غفوری««
فاطمه«یوسفی««

»ب��ا اين تبليغات��ی كه من می بين��م، انگيزه ی اين 
نامزدهای شورای شهر بيشتر از كانديداهای رياست 
جمهوريه! نمی ش��ه جا عوض كن��ن؟!« اين نظری 
است كه يكی از خوانندگان سايت گريشنا درباره ی 
گ��زارش تصوي��ری فعالي��ت س��تادهای انتخاباتیِ 
نامزده��ای ش��ورای چهارم نوش��ته اس��ت. در اين 
نكته ی طنزآميز، واقعيتی هست كه آن را دل نشين 
می كن��د. تا روز ش��نبه ۱۸ خرداد، فق��ط دو روز از 
ش��روع تبليغات انتخاباتی نامزدهای ش��ورای شهر 
گذش��ته اس��ت، ولی در هر صد متر خيابان اصلی، 
س��تاد يكی از ۳۰ نامزد راه افتاده است و محل های 
تعيين شده از طرف ش��هرداری نيز تقريبا پوشانده 
ش��ده اند. اين در حالی اس��ت كه تا همان روز، تنها 
يك ستاد رسمی و دو ستاد مردمی برای نامزدهای 
رياس��ت جمهوری راه اندازی ش��ده اس��ت: س��تاد 
قاليباف را حس��ين علی فانی رسماً در پنجم خرداد 
راه انداخت؛ و بعد تا ش��نبه كه ستادهای ولايتی و 
جليلی راه افتادند، هيچ خبری از تبليغات نامزدهای 

يازدهمين دوره انتخابات رياست جمهوری نبود. 
اين همان واقعيتی است كه آن خواننده خوش ذوق 
به آن اش��اره كرده اس��ت؛ و البته اين واقعيت فقط 
ش��ب ها خودش را نش��ان می دهد. اگ��ر صبح ها به 
ستادها س��ر بزنيد، در اكثر موارد بعيد است كسی 
بحثی از انتخابات داشته باشد، و يا اصلا ستادها باز 
باشند. حتی وقتی عكاس نشريه را عصر شنبه برای 
گرفتن عكس از س��تادها فرس��تاديم، تقريبا دست 
خالی برگشت. ولی بعد از نماز مغرب و عشا، آرام آرام 
س��تادها پر می ش��وند از جوانان و بزرگ ترهايی كه 
گاهی بدون گزينش خاصی، به همه سر می زنند و 
ديد و بازديدی می كنند و خلاصه، دور هم هستند.

طبق آمار غيررسمی خبرنگاران افسانه، تاكنون ۱۶ 
ستاد از طرف نامزدهای شورا راه اندازی شده است، 
و به جز يكی )س��تاد مجتبی پورشمس��ی در بلوار 
معلم( همگی در خيابان اصلی اند. مس��ئوليت ستاد 
پورشمس��ی را كه كنار دفتر مصالح ش��يخی واقع 
اس��ت، علی اصغر مهرابی به عهده دارد. پوسترهای 
او از همان ابتدای شروع تبليغات در سطح شهر به 

چشم می خورد.
ائت��لاف هفت نف��ره »ش��يفتگان خدمت« ش��امل 

علی اصغر لطافت، محمدعلی ش��امحمدی، ابراهيم 
ش��يروان، مرتضی وقارفرد، س��عيد وقارفرد، مهدی 
صميمی و عبدالحس��ين محيايی در ابتدا قرار بود 
با يك س��تاد كار كن��د؛ و اولين س��تاد اين ائتلاف 
در دفت��ر مهن��دس مرتض��ی وقارف��رد، روبه روی 
خياب��ان ابوالفضل )ع( راه اندازی ش��د، و حس��ين 
عباس��پور به عنوان مس��ئول س��تاد معرفی ش��د. 
ول��ی بعد از يك��ی دو روز، دو تن از اعضای س��تاد 
تصمي��م گرفتند س��تادهای دوم خودش��ان را هم 
راه ان��دازی كنند. محمدعلی ش��امحمدی می گويد 
ستادی كه در س��اختمان اميرعلی، روبه روی لوازم 
خانگی محمدپور، راه اندازی ش��ده، در واقع ايده ی 
هواداران اش بوده است، و قاعدتا در آنجا پوسترهای 
ائتلاف نصب خواهد ش��د و از طرف ائتلاف صحبت 
خواهد شد. مهدی صميمی هم يكی ديگر از اعضای 
ائتلاف »شيفتگان خدمت« است كه ستاد انتخاباتی 

خودش را هم برقرار كرده است. اين ستاد روبه روی 
مدرس��ه ام البني��ن )س( قرار دارد و مس��ئول اش 
س��يد جواد زيارتی اس��ت. صميمی ه��م می گويد 
در س��تادش از جانب ائت��لاف صحبت خواهد كرد. 
علی اصغر لطافت هم در داروخانه ش��بانه روزی اش 
پوسترهای تبليغاتی خودش را نصب كرده است. به 
هر حال اين ائت��لاف از هفته ها قبل كارش را برای 
جذب حمايت گروه های مختلف شروع كرد، و يكی 
از پركارترين ستادها از همان اوايل شروع تبليغات 
بوده است، به طوری كه بنرها و پوسترهای آنها در 

جای جای شهر به چشم می خورد.
كم رونق بودن ستاد حسين فقيهی، روبه روی اداره 
پس��ت، نكته عجيبی است، و ش��ايد دليل اش اين 
باشد كه او معمولا درگير انتخابات رياست جمهوری 
هم می شود، و امسال او تمايل اش را به دكتر جليلی 
هيچ ج��ا پنهان نكرده اس��ت. نش��انه ی ديگر اين 

مساله اين اس��ت كه مسئول ستاد فقيهی، محسن 
عبداللهی، مس��ئول س��تاد دكتر جليلی هم هست. 
البته فقيه��ی كه روابط عمومی گس��ترده ای دارد، 
سخنرانی مرتب در مساجد را در برنامه كارش دارد.

اما كس��ی كه می گويند با تبليغات زيادی به ميدان 
انتخابات آمده، فاطمه خواجه اس��ت. او دو س��تاد، 
يكی بعد از مجتمع تجاری گراش س��نتر و ديگری 
مقاب��ل بان��ك ص��ادرات، راه اندازی كرده اس��ت؛ و 
مس��ئوليت آنها را نيز به ترتيب ب��ه آقای جانی پور 
و خانم زمانی س��پرده است. خواجه علاوه بر پوستر 
و بروشور، فرم هايی نيز برای پيشنهادات و انتقادات 
چاپ كرده اس��ت، و برنامه ی سخنرانی در مساجد 
و محل های مذهبی همچ��ون بيت النور و خديجه 

كبری را هم برگزار می كند.
نبش خيابان آبياری ستاد »جوانان و فرهنگ سازان 
سياس��ت« راه اندازی ش��ده اس��ت، و بنر بزرگی با 

تصوير چهار تن از نامزدها در آن جلب نظر می كند: 
حبيب الله مهرابی و علی اصغر حس��نی در وس��ط، 
و محم��د ناص��ری و هادی هادی پ��ور در دو طرف. 
مهن��دس هادی پور می گويد مس��ئول اين س��تاد 
محمد انتقاد اس��ت، و به زودی جلسه ای بين تمام 
كانديداها گذاشته خواهد شد تا درباره ائتلاف تبادل 
نظر ش��ود. اما به نظر می رسد اين ستاد را هواداران 
مردم��ی اين نامزدها راه اندازی كرده باش��ند، چون 
حبيب الله مهراب��ی می گويد ائتلافی صورت نگرفته 
است و اعتقادی به ائتلاف ندارد. او ستادش را كنار 
تكيه شهدا راه اندازی كرده است، و قصد دارد عباس 
بهزادی را به عنوان مس��ئول ستادش به فرمانداری 

معرفی كند.
ب��ه هر حال، تقاضا برای قرار گرفتن كنار حبيب الله 
مهرابی و حس��نی زياد اس��ت. س��تادی ب��ا عنوان 
»توسعه پايدار« نيز با محوريت اين دو نفر و جعفر 
يوسفی شكل گرفته است. يوسفی می گويد اين در 
واقع شبه ائتلافی است كه از سوی ستادهای حمايت 
مردمی حبيب الله مهرابی و حسنی با ستاد او شكل 
گرفته اس��ت. يوس��فی كه كمپين انتخاباتی اش را 
ماه ها قبل شروع كرده بود، از همان اولين روز شروع 
تبليغات رس��می، ستادش را كنار بانك ملی، محل 
سابق س��يناتور راه اندازی كرد و مسئوليت اش را به 

مهندس منصور انصاری سپرد.
اصغر باقرزاده نيز س��تادش را نس��بتا زود در محل 
طلافروشی اطمينان، روبه روی موسسه خيريه امام 
علی )ع( راه اندازی كرد، و برادرش اكبر را به عنوان 
مس��ئول س��تاد معرفی كرد. همين امر، با توجه به 
روابط عمومی خوبی كه اكب��ر باقرزاده دارد، باعث 
شده است كه ستاد او هميشه شلوغ و پررونق باشد.

عباس خواس��تار ه��م كه بر دو مش��خصه جوان و 
ورزش��ی بودن اش تاكيد می كند، س��تادِ هميش��ه  
پررون��ق اش را كنار بانك ص��ادرات راه اندازی كرده 
اس��ت. يكی از دلايل اين رون��ق به نوع برنامه ريزی 
برای س��تاد برمی گردد: خواس��تار تنها كسی است 
كه علاوه بر اس��تفاده از ابوالفضل ديباچی به عنوان 
مس��ئول س��تاد، از مرتضی موغلی )يك��ی ديگر از 
ورزش��ی های گراش( ب��ه عنوان معاون س��تاد و از 
محمدحس��ن جعفری به عنوان مشاور بهره می برد. 

هواداران او هم با تمام قوا برايش تبليغ می كنند. 
مه��دی دژآباد می گوي��د به زودی س��تادش را در 
خيابان درمانگاه، روبه روی تاكس��ی تلفنی مركزی، 

راه خواهد انداخت و مس��ئوليت اش را نيز به عهده 
محمدصادق كمرپور خواهد گذاش��ت. ستاد دكتر 
ابوطالب مهرابی، روبه روی بانك س��ينا، هم شب ها 

رونق زيادی دارد.
مهن��دس عبدالرض��ا هرم��زی در مقاب��ل دع��وت 
گروه های مختلف برای ائتلاف، همچنان بر مستقل 
عم��ل كردن اش پافش��اری می كند. او ش��عارش را 
اين گونه انتخاب كرده اس��ت: »بر همان عهدی كه 
بوديم هستيم«، و س��تادش را در شركت خودش، 
هرمز كامپيوتر، راه انداخته است و مسئوليت آن را 

به برادرش حميد سپرده است.
ستاد محمدصادق وفايی فرد روبه روی ستاد مهندس 
هرمزی راه اندازی ش��ده اس��ت و مجتبی وفايی فرد 

مسئول آن است. 
محمدج��واد حس��ن زاده ب��ا كمی تاخير، ش��ركت 
س��اختمانی بتون افلاک خودش را واقع در ابتدای 
بلوار سپاه تبديل به ستاد كرده است، ستادی كه به 
نظر می رس��د با علی رضا خواجه زاده مشترک است. 
علی اكبر خيل تاش مس��ئول اين ستاد معرفی شده 

است.
به جز اي��ن نامزدها، هنوز خبر خاصی از تش��كيل 
س��تاد از طرف ديگ��ر نامزدهای انتخابات ش��ورای 
چهارم نيست. احمد عظيمی می گويد فعلا ستادی 
تش��كيل نداده اس��ت، ولی ب��ه زودی در اين مورد 
تصميم می گي��رد؛ ولی مهوش ش��يبانی می گويد 
به راه اندازی س��تاد فكر نمی كند و اعتقادی ندارد: 
»احس��اس می كنم همه همديگر را می شناس��ند و 
راه اندازی س��تاد در انتخاب افراد تاثيری ندارد. من 
به پيامك انبوه اكتفا می كنم.« مريم خيل تاش هم 
»به دلايل ش��خصی« ستادی تش��كيل نداده است 
و ب��ه پخ��ش تراكت و نصب بنر اكتفا كرده اس��ت. 
از ميان نامزدها محمد كريميان تنها كس��ی است 
كه در گراش حضور ندارد. او فرصت تبليغاتی دوره 

سوم نيز در سفر حج حضور داشت.
به هر ح��ال، چن��د روزه مانده به انتخاب��ات دوره 
يازدهم رياس��ت جمهوری و دوره چهارم ش��ورای 
اس��لامی ش��هر در روز جمع��ه ۲۴ خرداد، ش��ور 
انتخاباتی مشهودی ش��هر را در بر گرفته است؛ هر 
چند احتمالا به س��ياق شهرهای كوچك، اين شور 
بيشتر درباره ی انتخاب اعضای شوراست تا انتخاب 

رييس جمهور.

گزارشی«از«شور«و«حال«انتخابات«در«گراش
ستادهای انتخاباتی، زمانی برای دور هم بودن

دیدار«دست«جمعی«۱۹«خرداد«-عکس: عبدالرضا«افشار««
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ائتلاف«ولایت،«عزت،«ترقی«««امجد«محسنی«««    
ائتلاف«فروزش«و«نادرپور««««اطلاعیه«انصراف«محمد«جنگجو«««    

آلبوم

آن«هایی«که«شورا«را«ترک«کردند

مردان نیمه راه
رفتن از ش��ورا در ميانه راه اتفاق تازه ای نبود. در شورای اول 
محمد كريميان مش��غله تحصيلی خود را بهانه رفتن كرد تا 
با وجود ۳۴۰۹ رای، ادامه تحصيل را بر ش��ورا ترجيح دهد. 
كريميان البته يك بار ديگر برای ش��ورای س��وم رای آورد و 

شش سال است در اين شورا حضور دارد.
اين اتفاق در ش��ورای سوم بيش��تر جلب توجه كرد. در آغاز 
ش��ورای سوم، ش��ورا يكی از اعضای خودش را برای رياست 
بر شهرداری پيشنهاد داد. نام آور كه تازه حكم معلمی نمونه 
را از دس��ت رييس جمهور گرفته بود روی صندلی شهرداری 
نيس��ت. در كمتر از ۱۵ سال وقتی آب شورا و شهرداری در 
يك جوب نرفت، نام آور به آموزش و پرورش برگش��ت. شايد 
بيشترين وقت نام  آور در شهرداری به خريد اختصاص داشت. 
خريد چند دس��تگاه ماشين سنگين و مينی بوس و ماشين 
زباله و به علاوه چند وس��يله ب��ازی برای پارک)كه با قيمت 
گزافی خريداری شد و از همان موقع تا الان بلا استفاده ماند( 

مهمترين كار نام آور در شهرداری بود. 
با رفتن نام آور از ش��ورا به شهرداری، خسرو حسن زاده اولين 
عضو علی البدل وارد ش��ورا شد. اما حسن زاده كه در شورای 
اول هم كانديدا بود و در آن جا شانزدهم شده بود، تنها هشت 
ماه مزه عضويت در شورای شهر را چشيد و ترجيح داد تمام 
وقت خود را برای تدريس و دانش��گاه بگذارد. حسن زاده كه 
رفت نوبت به حسين زاده رسيد. حسين زاده كه با شعار آوردن 
پالايش��گاه به گراش و تبليغات زياد توانسته بود ۴۲۸۸ رای 
بدس��ت آورد و سوم شود، با تغيير محيط كاری اش به تهران 
بعد از حدود يك س��ال و چند ماه حضور در شورا مجبور به 
استعفا شد تا اين مهندس خوش عكس هم عطای شورا را به 

لقايش ببخشد. 
با رفتن حس��ن زاده و حسين زاده نوبت به صلاحی و مهيايی 
دو عضو ديگر علی البدل رسيد. صلاحی كه بيشتر در حوزه 
فرهنگی فعاليت دارد چهارس��ال بعد در ش��ورا ماندنی شد 
اما مهيايی حاضر به حضور در جمع ش��ورا نش��ينان نشد تا 
ش��ورا با چهار نفر به كار خود را ادامه دهد. گفته می ش��ود 
وی عدم توانايی خود برای كار كردن با اعضای شورا را دليل 

نيامدن اش می داند. 
شورای شهر كه با آرايش ۲-۲-۱)مهندس، فرهنگی، دكتر( كار خود 
را شروع كرده بود در نهايت با سيستم ۱-۲-۱ به كار خود پايان داد.

گزارش
ابوالحسن«محمودی««

پوسترهای«انتخاباتی«نامزدهای«شورای«اول- اسفند««۱۳۷۷««

بح��ث انتخابات ش��وراها در ش��هر گ��راش طبق 
معمول از زمان ثبت نام كانديداها شروع شد. ولی 
اكثر افراد برای جلوگيری از برچسب قدرت طلبی، 
ش��رمی پنهان در اعلام نامزدی خود داش��تند و 
اين نكته را تنها با دوس��تان نزديك خود در ميان 

می گذاشتند.
تنها خبر اعلام ش��ده كانديداتوری ۳۹ نفر ۸ برابر 
تعداد مورد نياز برای شورای شهر گراش بود. اين 
مسئله امام جمعه گراش را برآن داشت كه اعلام 
كند: »برای جلوگيری از شكس��ته شدن آرا، بهتر 
اس��ت برخی افراد خود را كنار بكشند.« بر اساس 
اين تاكتيك تا آخرين لحظات نيز كدخدا منشی 
برای انص��راف كانديداها ادامه داش��ت. به جز ده 
نفری كه انصراف خود را اعلام كردند، چند نفری 
نيز كه شايعه كناره گيری آنها بر سر زبان ها افتاده 
بود در انتهای ليس��ت ش��مارش آرا قرار داشتند. 
در اين مورد تلاش ب��رای كناره گيری نامزدها در 

ناساگ نمود بيشتری داشت.
عل��ت اصلی زيادی تع��داد نامزدها را بايس��تی در 
نامش��خص بودن معادلات سياسی در شهر دانست 
كه افراد را به آزمودن ش��انس خود ترغيب كرد. با 
اس��تفاده از تجربيات اين دوره و مشخص تر شدن 
عملكرد شوراها، احتمالا شاهد كاهش تراكم كانديدا 
در دوره ی بعد خواهيم بود. با اعلام ليس��ت رسمی 
نامزدها معلوم شد رقابت اصلی در آموزش و پرورش 
ق��رار دارد و ه��ر كدام از مدارس را بايد يك س��تاد 

انتخاباتی بالقوه بدانيم.
ده درص��د نامزدها را زنان تش��كيل می دادند كه 

ب��ا توجه به آمار يازده درص��دی نامزدهای زن در 
كل كشور، در سطح مطلوبی قرار داشت و نشانگر 
تمايل زنان ب��رای اجرای نقش ه��ای اجتماعی- 
سياس��ی گس��ترده تر بود. ولی تمام��ی زنان رای 
دهنده به اي��ن خواهش جواب مثبت ندادند و در 
نتيجه هيچ ك��دام از زنان به عن��وان عضو اصلی 
ش��ورای شهر برگزيده نش��دند. در حالی كه آرای 
بالای خانم ها ش��يبانی و خواجه زاده اميدهايی را 

برای دوره های بعد به وجود می آورد.
روز پنج شنبه بيست و نهم بهمن ۱۳۷۷ با ورود به 
شهر اولين تراكت ها و پوسترهای تبليغاتی را می شد 
مش��اهده كرد كه حتی برخی در دقايق اوليه پاره 
ش��ده بود. به همين علت تنها يك س��وم نامزدها 
تبليغ��ات خود را در اولين فرصت آغ��از كردند. در 
مدت يك هفته مغازه های خالی و تمامی س��وراخ 
س��نبه های خيابان اصلی شهر به عنوان ستادهای 
انتخاباتی اشغال ش��د. اين ستادها فعاليتی خاص 
در زمينه سياس��ی- تبليغاتی نداشتند و بيشتر از 
فعاليت های آگاهی رسانی به يك محل ديد و بازديد 
و تغذيه تبديل شده بودند. برخی از اين ستادها نيز 
تنها محلی برای نصب پارچه نوش��ته های مختلف 
بودند تا برای اين كار توجيهی قانونی داشته باشند. 
برخوردهای كانديداها نيز با هم بس��يار صميمانه و 
ديپلماتيك بود. می شد ش��ب ها چند كانديد را در 
حال صحبت با هم مشاهده كرد. تبليغات شباهت 
فراوان��ی با يكديگ��ر دارد به عن��وان نمونه می توان 

اس��تفاده گس��ترده از مصادر باب تفعل را نام برد: 
تعه��د، تخصص، تحول، توكل، تعقل، تفكر، تدبر از 
جمله آن ها بود. يكنواختی تبليغات باعث گرديد تا 
تبليغات اثر خاصی نداش��ته باشد و يا به بيان ديگر 
هيچكدام از تبليغات توانايی ش��اخص و برجس��ته 
نمودن فرد مورد نظر را نداش��ت. برخی از افراد نيز 
با حذف بخشی از نام خود يا زندگی نامه شان سعی 
در مانور روی بخش های ديگر را داش��تند كه اينجا 

نيز حافظه ش��نوايی مردم به كار افت��اده و در طی 
مدت كوتاهی پرونده های خانوادگی و اجتماعی افراد 
از پستوهای اذهان بيرون كشيده شد. در اين ميان 

نقش پيرزنان بسيار اساسی بود. 
از موثرتري��ن برنامه ه��ای ايام انتخاب��ات، برگزاری 
جلس��ه پرسش و پاسخ در حس��ينيه اعظم گراش 
بود. اي��ن برنام��ه را كانون قرآن مس��جد علی بن 
ابيطالب برگزار كرد كه در گرم كردن تنور مش��هور 
انتخابات نقشی موثر داشت. اولين جلسه در فضايی 

محافظه كارانه و با سوالات معمولی به پايان رسيد. 
فقط تش��ويق همراه با س��وت و كف ب��رای يكی از 
كانديداها با اعتراض برخی از افراد روبه رو شد. ولی 
پيش��نهادها و انتقادات بعد از جلس��ه و فردای آن، 
جلس��ه سه شنبه را دگرگون كرد. اين بار سوالات با 
صراحتی بيش��تر و با توجه به خود شخص مطرح 
می ش��د. ضعف در نگارش برخی پرسش ها فضا را 
به سوی تشنج سوق داد. اين بار رضا ايزدی در يك 
بيانيه انصراف خود را اعلام كرد. خانم آذربادگان با 
دو سئوال يكس��ان با عنوان »منظور از حذف قيود 
مخرب چيس��ت؟« روبه رو ش��د. ف��روزش با تكرار 
تيتر مجله شلمچه شماره ۴۷ سعی در تهيج مردم 
داشت. مهم ترين موضوع جنجال برانگيز اين شب 
سخنان »ابوالحسن فردوسی« بود كه بحث در پايان 
جلس��ه نيز با بگو مگوهای دبيران غيرگراشی ادامه 
يافت و مسايلی ناخواسته را مطرح كرد. فردای اين 
شب شايعه اعتصاب دبيران غير بومی عليه گزينش 

در سطح شهر، دهان به دهان می گشت. 
در روزهای پايانی تبليغات بازار شايعات و خبر داغ 
بود. ائتلاف ها پی در پی تش��كيل و شكسته می شد. 
در اي��ن ميان يكی از خانم ها ركوردار ائتلاف بود و 
ائتلاف سيناتور نيز بيشترين افراد كنار رفته را به نفع 
خود می ديد. در اين مدت چند ليست انتخاباتی نيز 
منتشر شد. ليست ها بر روی افرادی سرمايه گذاری 
كرده بودند كه از قبل احتمال پيروزی آن ها بيشتر 
می نمود. ليست هشت نفره ای با عنوان )جمعی از 

جوانان ش��هر( هر پنج برگزيده را در خود داشت و 
ليس��ت های ديگر نيز دارای۴و ۳و ۲ عضو اصلی و 
علی البدل بودند. ائتلاف ها و ليس��ت های گوناگون 
نشان داد، كانديداها دارای سازمان فكری سياسی 
و برنامه های متشكل نيستند، تا با آن معيار بتوانند 
همفكران خود را تعيين و مشخص كنند. همان طور 
كه مردم ملاک های خود را فرد و خوش��نامی وی 
قرار داده بودند نه تفكر و برنامه او، افرادی نيز كه در 
اين مدت محدود به فعاليت پرداخته و ليست دادند 

بيشتر به نام ها توجه داشتند. 
روز ۷ اسفند انتخابات با شايعه هميشگی تقلب های 
معدود به پايان رسيد. و در ساعت سه نيمه شب بود 
كه نتايج خانه به خانه با تلفن منتقل شد. مورد قابل 
توجه در ليس��ت نهايی حضور فرهنگيان تا رديف 
نهم می باشد. اين مس��ئله بيش از آن كه نمايانگر 
علاقه مردم به فرهنگ باشد بيانگر وجود نداشتن 
يك قشر نخبه غير دولتی در ميان مردم می باشد. 
حتی يكی از مهندسان و متخصصان مسائل شهری 
نيز نامزد اين انتخابات نشد. حضور نداشتن برخی 
چهره های فعال هيئت امنايی هم نش��ان داد، اين 
گروه ه��ا همچنان ترجيح می دهند كه در پش��ت 
پرده بمانند و بدين شكل قدرت ظاهری در طيف 

آموزش و پرورش باقی ماند. 
از ديد جامعه شناسی يكی از مهم ترين بخش های 
ه��ر جريان، چگونگی برخورد مردم با آن اس��ت و 
شيرين ترين آن زبان مردم در اين برخورد.نوشتن 
عبارت )هوالباقی( بر س��ر برخی پوسترها نشانگر 
ديد طن��ز مردم در تبليغات اس��ت. ش��ايد بتوان 
عل��ت ناكام��ی برخی را ني��ز در تبليغ��ات فراوان 
آن ها دانست.مردم با ساختن لطيفه هايی همچون 
ساختن باغ وحش و يا تبديل كلات به دروازه قرآن 
و ...نش��ان دادند كه می دانند بسياری از وعده های 
انتخاباتی پوچ و توخالی س��ت. شوراها با تمام فراز 
و نشيب های انتخاباتی خود شروع به كار می كنند. 
انتخاب شهردار نشان خواهد داد چه فرد يا گروهی 
تواناي��ی تاثيرگذاری بر ديگران و جهت دهی را دارا 
می باش��د. انتخاب ش��هردار در واقع نتيجه نهايی 
انتخابات شوراهاس��ت. نكته های ناگفته بس��ياری 
مانده اس��ت كه برای جلوگيری از شائبه توهين به 

افراد و درازگويی از ذكر آن ها خودداری می  كنيم.

بازنشر«گزارشی«از«انتخابات«۱۴«سال«پیش

معلم ها پیروز بی رقیب دور اول محمد«خواجه«پور««
۱۴ س��ال پيش ب��ا تحق��ق يكی از 
مهمترين ش��عارهای دول��ت خاتمی انتخابات 
ش��وراها برگزار ش��د. در آن زمانی گزارشی از 
اوض��اع انتخابات گراش نوش��تم ك��ه با كمی 
ويرايش در نش��ريه ميلاد لارستان منتشر شد. 
بع��د از چهارده س��ال بازخوانی اي��ن گزارش 
می تواند بخشی از تحولات اجتماعی و سياسی 

شهرمان را نمايان كند.
لازم به توضيح اضافه نيست كه گزارش با توجه 

به شرايط آن زمان نوشته شده است.
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شماره ۱۸
نیمه دوم 
خرداد
۱۳۹۲

محصول موسسه فرهنگی-هنری هفت برکه گراش

ستونستان

پسین دهکویه̡ 
طبيعی اس��ت كه شماره ۹۹ پس��ين دهكويه، خرداد ۹۲، 
رنگ و بوی انتخابات گرفته باش��د. ام��ا مطلب ويژه ی اين 
شماره، گزارشی است با عنوان »گردهم آيی بزرگ بسيجيان 
دهستان دهكويه در روستای كورده«. در صفحه ی فرهنگی 
هم معرفی دكتر خنجی، موس��يقی دان جهانی و مش��هور 

اچمی زبان، خواندنی است.

میلاد لارستان̡ 
ويترين ش��ماره ۷۴۵ ميلاد، هفت��ه دوم خرداد، به خبرهای 
دانشگاهی اختصاص يافته اس��ت. اخذ مجوز دانشكده فنی 
مهندسی لارستان با سه رشته مهندسی صنايع، شهرسازی 
و IT به عنوان خبر اول كار شده است؛ و استقلال بودجه ی 
دانش��كده علوم پزشكی لارس��تان نيز در ستون كناری كار 
شده است. آغاز عمليات احداث كمربندی غربی لار به طول 
۶ كيلومتر خبر خوش��ی برای آنهايی اس��ت كه رد شدن از 
ترافيك ش��هر قديم برای ش��ان عذاب اس��ت. برقراری پرواز 
هواپيمايی ماهان در مسير دبی-لار-دبی روزهای دوشنبه و 

پنج شنبه نيز خبر خوشی است برای خليج روهای منطقه.

صحبت نو̡ 
ش��ماره ۳۷ صحبت ن��و، خ��رداد ۹۲، ويژه نامه چهارمين 
انتخابات ش��وراي اس��لامي ش��هر لار اس��ت. به نوش��ته 
س��ايت صحبت نو، در اين ويژه نامه ۴ صفحه اي، بيش��تر 
به تبيين و توضيح مواضع ائتلاف »بيداري لارس��تان« در 
انتخابات پيش رو پرداخته ش��ده است. دكتر رحيمي نژاد 
در گفت وگوي��ي ضمن انتقاد از برخي آس��يب هاي ش��هر 
لار و مديران آن، نس��بت به آينده لار و توس��عه لار اظهار 
اميدواري مي كند. اما غير از مطالب انتخاباتي، مطالبي نيز 
به مناسبت س��الگرد ارتحال آيت الله آيت اللهي اختصاص 

يافته است. 

عصر اوز̡ 
شماره خوش يمن ۱۵۰ عصر اوز به ارديبهشت ماه و هفته زمين 
پاک برخورد كرده اس��ت، و اين مناسبتی است كه عصر اوز با 
عكس بس��يار جالبی از طبيعت گردی اوزی ها به استقبال اش 
رفته اس��ت. خبر خوش ديگر اين شماره، چاپ اولين جلد از 
مجموعه ۴ جلدی دكتر ارفعی است كه »گل نوشته های باروی 
تخت جمشيد« نام دارد. گزارش برگزاری اولين بزرگ داشت 
»روز اوز« هم در اين ش��ماره آمده است. اين شماره مصاحبه 
مفصلی هم با دكتر مقتدری، رييس دانشگاه پيام نور اوز ترتيب 

داده است كه خواندنی است.

مرور مطبوعات

یک زندگی

غزل آرام است. شمرده شمرده حرف مي زند و 
س��وال ها را با دقت جواب مي دهد. حالا بيست 
و چهار س��ال اس��ت ك��ه با تالاس��مي زندگي 
مي كن��د و انگار عنوان »بيماري خاص« برايش 
بي معنا شده است. خواهر بزرگ اش در سن دو 
سالگي به دليل همين بيماري، مي ميرد و برادر 
بزرگ اش هم پس از پيوند مغز استخوان كه از 
عمويش دريافت مي كند، بعد از دو سال مبارزه 
با بيماري در بيمارس��تان نمازي شيراز در سن 
بيست سالگي فوت مي كند. مادرش در همه ي 
اين س��ال ها، همراه غزل و دو فرزند مرحوم اش 
ب��وده و پا به پاي غزل، براي درمان او هر كاري 

كرده است. 
غ��زل ه��م از ش��ش ماهگي، به دلي��ل عوارض 
ظاه��ري كه تالاس��مي دارد، معلوم مي ش��ود 
بيم��ار خاص اس��ت. از نه ماهگي تعويض خون 
ش��روع ش��ده و تا حالا همچنان ادامه دارد. از 
بچگي، مادرش آمپول ها را به او تزريق مي كرده 
است. غزل مي گويد: »آمپول ها بايد در شكم يا 
ران پا يا بازو تزريق ش��ود و به دليل درد زياد، 
هميشه يك جوري از زيرش در مي رفتم؛ يكبار 
با بهانه ي عروس��ي و گاهي ب��ا بهانه هاي ديگر. 
گري��ه مي كردم و مادرم با ح��رف زدن با من و 
صبر و حوصل��ه ي خيلي زياد، راضي ام مي كرد. 
بعدها كه بزرگ تر شدم، اين كار را خودم انجام 
مي دهم. ابتدايي كه بودم، اگر از فاميل كس��ي 

در مدرس��ه بود از بيماري ام خبر داش��ت و به 
معلم ها هم خودم مي گفتم تا اگر مشكلي برايم 
پيش آمد، كمك ام كنند و با برنامه ي درمان ام 
كه زياد به ش��يراز مي رفتم، مش��كلي نداشته 
باش��ند. بعد از تزريق خون، آهن بدن بيمار بالا 
م��ي رود و بايد يك داروي خاص مصرف ش��ود 
كه تزريق اش به بدن هش��ت تا ده ساعت طول 
مي كشد و شبيه سرم است. براي همين گاهي 
حتي با كيسه ي دارو به مدرسه مي رفتم و وقتي 

تمام مي شد، خودم درش مي آوردم.«
غ��زل براي رون��د درمان و مراجعات پزش��كي 
به درمان��گاه ويژه ي بيماران تالاس��مي در لار 
مي رود. ناگفته پيداس��ت ك��ه هزينه ي درمان 

و دارو و حت��ي رف��ت و آم��د خيلي بالاس��ت. 
خودش مي گويد: »آنجا دوس��تان زيادي دارم. 
رابطه م��ان آنقدر نزديك و صميمي اس��ت كه 
س��عي مي كنيم نوبت خون گرفتن مان در يك 
روز باش��د تا بتوانيم همديگ��ر را ببينيم. با هم 
در تماس مداوم هس��تيم. دوستان زيادي دارم؛ 
از انجم��ن بيماران تالاس��مي ته��ران گرفته تا 
ش��يراز. با هم به مسافرت مي رويم و برنامه هاي 
زيادي داريم براي بچه هاي انجمن. در جلسات 
از مشكلاتمان مي گوييم و سعي مي كنيم باري 

از روي دوش هم برداريم.«
از هزينه هاي درمان كه مي پرس��م، غزل جواب 
مي ده��د: »درمان��گاه لار بابت هي��چ خدماتي 

هزينه نمي گيرد. از يك آزمايش ساده تا ويزيت 
دكت��ر و بعض��ي داروها.  ش��ايد ب��ه دليل اين 
اس��ت كه تعداد بيماران خاص كه عضو انجمن 
هس��تند زياد اس��ت. اما در بيمارستان گراش 
هزينه مي گيرند و من و يك بيمار عادي فرقي 
با هم نداريم. وقتي مي گويم بيمار خاص هستم، 
مي گويند بايد بروم پيش رئيس و برگه ي تاييد 
امضا كنم؛ اما من چند بار بروم و امضا بخواهم؟ 
حتي يك بار به رئيس بيمارس��تان گراش براي 
رسيدگي به وضعيت هزينه ي امثال خودم نامه 
نوش��تم، اما بي فايده بود. كسي اعتنا نمي كند. 
بيمارس��تان گراش هم انجم��ن بيماران خاص 
دارد، ام��ا چون خيلي از خانواده هاي گراش��ي 

دوست ندارند كسي از بيماري فرزندشان مطلع 
ش��ود، ترجي��ح مي دهند هم��ان لار را انتخاب 
كنند.« حق با غزل اس��ت. خيلي از خانواده ها 
مي ترس��ند بگويند فرزند بيماري خاص دارند. 
حتي اطرافيان شان هم از اين قضيه بي خبرند. 

غزل اول دبيرس��تان ت��رک تحصيل مي كند و 
حالا بعد از پنج س��ال دوباره به درس و مش��ق 
برگش��ته اس��ت. مي گويد فعلا به فكر گرفتن 
ديپلم اس��ت و براي دانش��گاه رفتن تصميمي 
ن��دارد. ب��ه بازيگري علاق��ه دارد و به خصوص 
عكاس��ي. عكاس درمانگاه ش��ان است و با يكي 
ديگ��ر از دوس��تان اش كه گرافي��ك مي خواند، 
عكاس ثابت مسافرت ها و جشن ها و مراسم هاي 

درمانگاه هستند. 
غ��زل گاه��ي از اين كه بيماري خ��اص دارد و 
درمان هاي طولاني، خس��ته مي شود. مي گويد: 
»در جاهاي عمومي خيلي راحت نيس��تم. اگر 
كسي از بيماري ام بداند، فورا دوست دارد سوال 
بپرسد و كنجكاوي كند و اين كار گاهي باعث 
رنجش ام مي شود. از فعاليت فيزيكي زود خسته 
مي ش��وم و ضعف بدني دارم. اوايل خيلي پدر و 
مادرم را براي اين كه تالاسمي هستم، سرزنش 
مي ك��ردم. دوس��تان ام را ن��گاه مي ك��ردم كه 
خيلي هايشان ازدواج كرده بودند و بچه داشتند 
و تحصيلات خوب. غمگين مي شدم و ناشكري 
مي كردم. الان ديدم بهتر شده. مادرم مي گويد، 
شايد آدم هايي هستند كه آرزوي وضعيت تو را 
دارند و بايد شكرگزار بود. مي دانم خدا بيماران 
خاص را، خاص دوست دارد. اين را بارها خودم 

حس كرده ام.«
غ��زل ادامه مي ده��د: »گاهي علاق��ه و روابط 
عاطفي بين دو بيمار تالاسمي به وجود مي آيد 
كه تصميم ب��ه ازدواج مي گيرند. اما كارش��ان 
اش��تباه اس��ت. نتيجه ي ازدواج ش��ان تنها يك 

فرزند تالاسمي ديگر است. بايد واقع بين بود.«
زندگي از زاويه ي دوربين غزل، حتي با داشتن 

بيماري خاص، شيرين و دوست داشتني است.

راحله«بهادر««
 نوشتن مصاحبه هايي از اين دست سخت 
اس��ت. آدم هاي انگشت شماري هستند كه 
مي نشينند كنارتان تا از بيماري شان با شما 
ح��رف بزنند و جايي چاپ بش��ود و مردم 
بخوانند. برچس��ب »بيماري خاص« باعث 
پنهان كاري خانواده هاي زيادي مي ش��ود. 
نوش��تن از دردهاي م��داوم و درمان هاي 
طولاني كه گاه عمري ادامه دارد، دش��وار 
اس��ت. غزل يكي از بيماران خاص است و 
باصبوري از بيماري و زندگي اش مي گويد. 

زندگی     از دریچه ي
 خاص بودن 

نکته
فرصت های تبلیغاتی

اگر عصر پنجشنبه طبق معمول به گورستان های شهر سر زده 
باشيد با صحنه ای خاص روبه رو می شديد. روی همه قبرهاعكس 
دكتر مهرابی و روی برخی عكس حس��ين فقيهی ديده می شد. 
فرصت يك هفته ای تبليغات شورای شهر محدود است و نامزدها 

سعی می كنند از اين فرصت حداكثر استفاده را داشته باشند.
نصب پوستر و تراكت مرسوم ترين شيوه تبليغات نامزدها است. 
محدوديت اندازه ۱۰۰ در ۷۰ س��انتی متر وجود دارد و به خاطر 
همين نامزدها تنها بر س��ردر ستاد خود می توانند از بنرهای با 

س��ايز بزرگ اس��تفاده كنند. با اين وجود بعضی از نامزدها كه 
چندي��ن بنر بزرگ چاپ كرده اند آن را نصب می كنند ولی يك 

روز بعد جمع آوری می شود.
با پر شدن محل های معرفی شده از سوی شهرداری، پوسترها به 
ديوارهای شهر منتقل می شود. نامزدهای منصف تر به چسباندن 
با چسب نواری اكتفا می كنند اما آن ها كه به ماندگاری معتقدند 
به سراغ چسب چوب و س��ريش می روند و بعد دردسری است 

پاک كردن ديوارها.
با نزديك شدن به روزهای پايانی كم كم موج پيامك های تبليغاتی 
نيز از راه می رسد با توجه تاثير كوتاه  مدت پيامك بيشتر نامزدها 

ترجيح می دهند كه ارس��ال پيامك در روز آخر باش��د و ممكن 
اس��ت در فرصت ممنوعيت تبليغات نيز پيامك هايی به دست 

شما برسد.
با گس��ترش ش��بكه های اجتماعی اگر اهل وات��س اپ و تانگو و 
ويچت باش��يد گاهی خبر يا پوستری در گروه ها دست به دست 
می شود. بعيد نيست در روزهای آخر تبليغات نامزدها، طرفداران 
يا مخالفان آنان به شوخی های اينترنتی هم برای تبليغ متوسل 

شوند.
نامزده��ا از هر راهی در تلاش برای به دس��ت آوردن دل مردم 
هس��تند چه با رفتن به مراسم عزاداری، چه با سخنرانی بعد از 

نماز در مسجد و چه با فرستادن پيامك مهربانانه.
تبليغ��ات انتخابات در گراش دو نقط��ه اوج دارد. روز جمعه ۱۷ 
خردادماه اگر در نماز جمعه ش��ركت داش��ته ايد ب��ا گروهی از 
طرفداران نامزدها روبه رو شده ايد كه جلو حسينيه اعظم تراكت 
و تبليغات نامزد مورد نظر را پخش می كردند و بعد از نماز سطح 

خيابان پوشيده از كاغذهای رنگی بود.
نقط��ه اوج دوم پنجش��نبه  آخر اس��ت ك��ه در آخرين لحظات 
تبليغات، عكس و پوس��تر نامزدها قبرس��تان ها را می پوش��اند. 
تبليغات انتخاباتی جالبی اس��ت از گورستان به گورستان، مثل 

زندگی.    

مصطفی«نصرتی««
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خرداد
۱۳۹۲

 ستاد شیفتگان خدمت:
به دنبال محله گرایی نیستیم

س��تاد ائتلاف هفت نفره ی »شيفتگان خدمت« با انتشار اطلاعيه ای، 
چگونگی تشكيل اين ستاد را توضيح داده است تا حمايت های مردمی 
از اين ستاد را يادآوری كند و همچنين شبهه ی تفرقه و محله گرايی 
را از خود رفع كند. اين س��تاد برای رفع چنين شبهاتی، دليل آورده 
است كه از علی اصغر حسنی، عبدالرضا هرمزی و محمد كريميان نيز 
برای شركت در ائتلاف دعوت شده است، ولی آنها حاضر به عضويت 

در ائتلاف نشده اند. در انتها نيز اعضای اين ائتلاف در پيشگاه ذات حق 
تعالی و مردم ش��ريف عهد بس��ته اند كه در صورت راه يابی به شورای 
اس��لامی شهر، حقوق آحاد شهروندان و توسعه متوازن و همه جانبه 

شهر را رعايت كنند.
متن كامل اطلاعيه بدين شرح است:

  س��لام خداوند بر بنيانگذار جمهوری اسلامی حضرت امام خمينی 
)ره( كه اسلام را از كنج عبادت گاه های شخصی نجات داد و به صحنه 
زندگی فردی و اجتماعی امت اسلام آورد و بر اساس انديشه سياسی-

اله��ی خ��ود نظامی را بنيان نه��اد كه مردم س��الاری دينی و حضور 
اقش��ار مختلف آن در عرصه تصميم گيری سياسی –اجتماعی يكی 

از دس��ت آوردهای آن بود. حضور مردم در سرنوش��ت خودشان و در 
صحنه های انتخابات بخصوص انتخابات شورای اسلامی شهر يكی از  
نشانه های تبلور انديشه اسلاميت و جمهوريت نظام اسلامی ايران بوده 
و هس��ت.  عليهذا ما اعضای »ائتلاف شيفتگان خدمت« در راستای 
تنوير افكار عمومی و توضيح چگونگی شكل گيری اين ائتلاف نكاتی 

چند خدمت مردم شريف گراش اعلام می داريم:
 ۱-   اين ائتلاف به پيشنهاد جمعی از دوستان، حمايت هيات امنای 
مس��اجد و نمازگزاران، تشكل های مذهب، ورزشی و فرهنگی سطح 
ش��هر كه نام و مهر آنان منتشر شده است شكل گرفت و هدفی جز 
خدمت و پيشبرد اهداف متعالی شهر ندارد و معتقد هستيم كه يك 

تشكل منسجم، بيشتر و بهتر می تواند منشاء خدمت باشد.
 ۲-   در گزينش افراد سعی شد تا از همه سلايق و تخصص ها از نقاط 
مختلف شهر درخواست مشاركت شود تا خدای ناكرده بوی تفرقه و 
محله گرايی از اين ائتلاف به مشام جامعه نرسد، اما علی رغم تلاش و 
گفتگو با افرادی همچون آقايان: حسنی، هرمزی و كريميان حاضر به 

عضويت در اين ائتلاف نشدند.
 بديهی اس��ت كه هر تعداد از اعضای اين ائتلاف به ش��ورای اسلامی 
شهر راه يابند، در پيشگاه ذات حق تعالی و شما مردم شريف ملزم به 
رعايت حقوق آحاد شهروندان و توسعه متوازن و همه جانبه شهرمان 

»گراش« باشند.

خبر-۱

روابط«عمومی«شهرداری«گراش««

زمین های ملکی شهرداری 
۷ برابر شده است 

روابط عمومی شهرداری گراش برخی مباحث انتقادی مطرح 
شده در جلسات و سخنرانی های كانديداهای چهارمين دوره 
انتخابات ش��ورای ش��هر و حاميان آنها را بی اساس و دور از 

واقعيت خواند. 
مس��ئول روابط عمومی به نقل از مهندس قائدی، ش��هردار 
گراش، ضمن نام بردن از پروژه های انجام شده در سطح شهر، 
پراكندگی آنها را كاملا توجيه ش��ده می داند و تاكيد می كند 
برای شهرداری بحث های محلگی ناساگ و برق روز محلی از 
اعراب ندارد. شهرداری گراش از پروژه های مختلف در محله 
ب��رق روز نام می برد، و وقت و هزينه ای كه برای اين پروژه ها 

صرف شده را با پروژه های محله ناساگ مقايسه می كند.
در بحث فروش زمين های تحت تملك شهرداری به منظور 
كس��ب درآمد برای انجام پروژه های عمرانی نيز از مهندس 
قائدی نقل می كند: »شهرداری گراش اكنون چيزی بيش از 
هفت برابر ابتدای دوره ی من زمين در اختيار دارد؛ يعنی اگر 
ما بيشتر از قبل زمين می فروشيم، زمين بيشتری هم تملك 
می كنيم. و البته شهرداری تنها با توجه به نيازهای شهر اقدام 
به فروش زمين می كند، چون فلسفه ی زمين های در اختيار 
ش��هرداری در ف��روش آن و خرج درآمده��ای حاصل برای 
آبادانی ش��هر است.« اين در حالی است كه به گفته شهردار 
گراش، فروش زمين در هم��ه جا و همه دوره ها وجود دارد: 
»قبل از ما ۷۰ درصد درآمد شهرداری از محل فروش زمين 
بوده؛ ولی حالا فقط سی درصد.« دكتر فتحی، رييس شورای 
سوم هم گفته است: »قسمت اعظم زمين هايی كه به فروش 
رفته، برای پرداخت معوضی زمين های خيابان های دروازه و 

ساير جاها بوده است. انتقاد كنيد، اما محله گرايی نكنيد.«
روابط عمومی شهرداری در مورد بودجه اظهار می كند اين به 
خاطر توان بالای شهرداری است كه بودجه بالا بسته می شود، 
و لازم ب��ه ذكر اس��ت كه هم��ه ی درآمدها ب��ا رضايت كامل 
شهروندان بوده است و همگی عوارض ها قانونی اخذ شده است.
در پايان، اين روابط عمومی بحث حضور ديرهنگام ش��هردار 
در ش��هرداری را نيز بی اس��اس می خواند و توضيح می دهد: 
»مهندس قائدی روزانه به تمامی پروژه های در حال ساخت 
و تاسيسات موجود و واحدهای شهرداری سركشی می كند 
و سپس در شهرداری حضور می يابد. علاوه بر اين، بر خلاف 
ساير شهرداری ها او هر روزه ارباب رجوع می پذيرد، و در پايان 
روز كاری نيز همواره ساعاتی بيشتر در شهرداری حضور دارد.

خبر-۲

گریشنا««
 ش��اهدان عينی كه در هفته گذش��ته به بالای 
كلات رفته اند، خبر از انجام يك س��ری ساخت 
و سازها در كنار قلعه ی همايون دژ می دهند. بعد 
از بحث هايی كه هشت سال پيش در زمان دفن 
شهدای گمنام در كنار قلعه همايون دژ در مورد 
امكان آس��يب رس��يدن به اين قلعه تاريخی در 
گرفت و در نهايت به توافق دو طرف، يعنی ستاد 
شهدای گمنام و اداره ميراث فرهنگی، منجر شد؛ 
اكنون يك بار ديگر نگرانی دوس��ت داران ميراث 
فرهنگی در اين خصوص زنده ش��ده است. يكی 
از آنها می گويد: »كنار مسجد قديمی روی كلات، 
شالوده ی سيمانی زده اند و سنگ ها را در آورده اند 
و يك طرف چيده اند.« ش��اهد عينی ديگری نيز 
می گويد: »از حجم كاری كه انجام شده، به نظر 
می رسد اين كار را چند كارگر و طی مدت حداقل 

يك هفته انجام داده اند.«
جالب اينجاست كه ش��اهدان اعتقاد دارند اين 
اقدامات دور از چش��م مردم و مس��ئولين انجام 
گرفته اس��ت؛ در غير اين ص��ورت، اداره ميراث 
فرهنگ��ی و فرمان��داری شهرس��تان جلوی آن 
را می گرفتن��د، چ��ون قلعه هماي��ون دژ يك اثر 
ثبت ش��ده ی ميراث فرهنگی است، و ساخت و 
ساز در آن بدون اجازه ادارات مسئول، غيرقانونی 

است.

  یکی از »مسئولین امر«: ̡ 
بازسازی می کنیم، نه تخریب.

وقت��ی بح��ث در بي��ن دوس��ت داران ميراث 
فرهنگ��ی و بخص��وص در جوام��ع مجازی از 
جمله »اچم نت« بالا گرفت، يكی از مسئولين 
كه نامی از او فاش نش��د توضيح��ی ارائه داد. 
مهدی قنبری، مدير اچم نت، در پستی نوشت:

»در مورد كلات و بحث تخريب آثار مسئولين 
تماس گرفتند و درخواست داشتند مواردی را 

خدمتتان عرض كنم:
به گفته مس��ئولين امر بنا بر شرايط موجود و 
لزوم بازس��ازی آثار باستانی و همچنين نياز به 
وجود مكانی برای نماز و عبادت در كنار مقبره 

شهدای گمنام تصميم بر اين گرفته شده تا با 
اس��تفاده از جنبه تبليغی و پيش��رانه ی وجهه 
مذهبی موضوع، وجهه باستانی نيز در شرايط 
مطلوبی ق��رار بگيرد بدين گونه كه با اعتباری 
ك��ه از خيرين دريافت خواهد ش��د و با مجوز 
س��ازمان ميراث فرهنگی مس��جد سابق قلعه 
گراش به همان فرم و نقشه قديمی و با مصالح 
استفاده شده سابق بازسازی بشود. لذا نه  تنها 
تخريبی در كار نيس��ت بلكه ش��اهد بازسازی 
بخشی از قلعه گراش خواهيم بود. ان شاءالله«.

در اين توضيح، كلمه »بازس��ازی« ما را بر آن 
داش��ت كه از مس��ئولين مي��راث فرهنگی در 

خصوص اين طرح بازسازی بپرسيم.

  میراث فرهنگی:̡ 
 اصلا خبری نداریم

ب��رای س��وال درباره اي��ن موضوع ب��ا غلامرضا 
عباس��ی نماينده ی ميراث فرهنگ��ی در گراش 
تماس می گيريم. عباس��ی از كل موضوع اظهار 
بی اطلاع��ی می كن��د و با تاكي��د می گويد: »به 
حساب، من نماينده ميراث فرهنگی هستم، ولی 
هيچ گونه خبری از ساخت و سازهای روی كلات 
ندارم.« او می گويد: »يك زمانی گفتند غلامرضا 
عباسی نماينده ميراث است؛ ولی حكم و نامه ای 
ب��ه م��ن نداده اند و هيچ وقت ه��م هيچ چيزی 
را ب��ا ما هماهنگ نمی كنند و در جلس��ه ای هم 
نيستيم.« رييس انجمن ميراث فرهنگی، فرماندار 

شهرستان است. عباسی كه خود از جانبازان دفاع 
مقدس است، اظهار می كند: »ما هميشه به مقام 
شهدا احترام می گذاريم، و دوست داريم در كنار 
مقبره آباد باش��د. ولی اگر كس��انی كه دست به 
اين كار می زنند راست می گويند، خانه و مسجد 
قديمی كه آن بالا هست را درست بسازند، و آن 

موقع از آن استفاده هم می شود كرد.«
با س��يما علويه، ريي��س اداره ميراث فرهنگی و 
گردش گری لارستان، كه امور مربوط به ميراث 
فرهنگی شهرس��تان گراش را نيز اداره می كند، 
هم تماس می گيريم. او هم می گويد: »به ما هيچ 
اطلاعی نداده اند و شما اولين نفری هستيد كه در 
مورد اين مساله تماس می گيريد. ما يك نماينده 

از اداره می فرستيم تا ببينيم چه خبر است.«

 شیرزادی: اصلا ساخت و سازی ̡ 
در کار نیست

در صحبت هاي��ی ك��ه در فضای مج��ازی و بين 
اصحاب رس��انه در اين مورد انجام می ش��ود، نام 
عبدالله ش��يرزادی بيش از بقيه شنيده می شود. 
او دبير آموزش و پرورش و عضو س��تاد ش��هدای 

گمنام است.
در تماس ما با ش��يرزادی برای شنيدن اظهار نظر 
او در اين خصوص، او س��اخت و س��از يا عمليات 
جدي��د ب��ر روی كلات را انكار می كن��د، و اظهار 
می دارد: »تازگی ها هيچ خاک برداری يا س��اخت و 
سازی صورت نگرفته است.« او طرح اين مساله در 
رسانه ها را ناشی از يك سوء تفاهم می داند و توضيح 
می دهد: »من در جواب دوس��تان كه از من درباره 
ساخت و ساز پرسيدند، اطلاعات جديد نداشتم، و 
پيشنهاد دادم مسجد بسازند. ولی در واقع خواستم 
پيش��نهاد دهم كه مس��جد قديمی روی كلات را 

بازسازی و از آن استفاده شود.«
شيرزادی می گويد طرح اين مساله مربوط به هفت، 
هشت سال پيش اس��ت كه در خاک برداری های 
روی كلات، يك سالن اجتماعات با بيست ستون 
پيدا شد، و به نظر خيلی ها ساختمان يك مسجد 
بوده اس��ت. او چند بار تاكي��د می كند كه به نظر 
او اين س��اختمان يك مسجد نيست و يك سالن 
اجتماعات است، و ادامه می دهد: »پيشنهاد ما اين 
اس��ت كه همان سالن اجتماعات با كمك خيرين 
بازسازی و به عنوان موزه ميراث فرهنگی استفاده 
شود.« شيرزادی می گويد: »به نظر من هم ساختن 
مس��جد اس��راف اس��ت. ولی هر كاری بشود، ما 

حاضريم همكاری كنيم.«

 عکاس ها: عکس ها حرف می زنند̡ 
به هر حال بايد منتظر ماند و اظهار نظر فرمانداری 
شهرس��تان گراش و اداره ميراث فرهنگی به عنوان 
دو متولی اصلی اين امر را در اين خصوص ش��نيد. 
محمدعلی نورانی و مس��لم پورشمس��ی به ترتيب 
در روز سه ش��نبه ۱۴ خرداد و پنج شنبه ۱۶ خرداد 
از بالای كلات عكاس هايی گرفته اند كه در س��ايت 

گريشنا منتشر شد.

میراث«فرهنگی«بی«خبر«است

معمای بی پاسخ کلات

کارگران«با«اجازه«چه«کسی«بر«فراز«کلات«کار«می«کنند؟- عکس: مسلم«پورشمسی««

ستاد«شیفتگان«خدمت««
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شماره ۱۸
نیمه دوم 
خرداد
۱۳۹۲

محصول موسسه فرهنگی-هنری هفت برکه گراش

متولد«۱۳۵۴«در«گراش««
لیسانس«حقوق«قضایی«««

«مدیر«بنگاه«معاملات«املاک««

  عمل كرد شورا در امور زير بنايی را مثبت ارزيابی 
می كن��م ول��ی در  رابطه ب��ا جواب گويی به مش��كلات 
ش��هروندان گراش و گوش دادن به درد  و  دل های اين 

عزيزان مثبت ارزيابی نمی نمايم. 
 خيرين ارجمند و س��رمايه های راكدی كه هم در 
گراش و هم در كش��ور های ح��وزه خليج فارس معطل 

مانده و می تواند موجب رشد و اعتلای گراش گردد. 
 ب��ا تدبير و تعامل س��ازنده با مس��ئولين زيربط و 
پيگيری هوش��مندانه لحظ��ه ای از احق��اق حق مردم 

گراش باز  نخواهم ايستاد. 
  اولي��ن معض��ل ارئ��ه راهكار م��دون جهت حل 
مش��كل مسكن جوانان كه اگر اين جانب انتخاب شدم، 
اين راهكار را ارائه می دهم و كاملا عملی است؛ دومين 
معضل بزرگ ترين معضل وج��ود كوچه پس كوچه های 
خاك��ی كه ش��هروندان گ��راش از نابس��امانی آن رنج 
می برند و متاسفانه هنوز شهرداری هيچ تدبيری جهت 
حل مشكل و آس��فالت نمودن معابر انجام نداده است. 
س��ومين مورد احيا بافت فرسوده گراش متاسفانه هيچ 

تدبيری برای آن انديشيده نشده است. 
 بس��تگی به نظر مردم گراش خواهد داشت و هر 
نتيجه ای كه از ش��مارش آرا به دست آيد خاضعانه در 
برابر مردم گراش تسليم خواهم شد و با توجه به تعامل 
اين جانب با همه ی اقش��ار مردم گراش به نظر می رسد 

از همه ی اقشار بتوانم كسب رای كنم. 
 »تدبیر+ اتحاد = توسعه« 

و از همه ی ظرفيت های موجود در س��طح شهرستان و 
حتی استان و كسب نظر و مشاوره از متخصصين بومی 

در تحقق اين شعار استفاده خواهم كرد.         
 عموم مردم گراش می توانند در خصوص توانايی ها 
و پيگيری اموری كه به اين جانب محول می ش��ود و در 
جهت ش��ناخت هر چه بهتر بنده به عن��وان كانديدای 
شورای شهر به بزرگان و معتمدين شهر مراجعه نمايند 
و در نهاي��ت به مردم ش��ريف گراش عرض می نمايم كه 
به عمل كار برآيد و متعهد می ش��وم در صورت انتخاب 
به عنوان يكی از اعضای ش��ورای شهر در پيگيری امور 
شهر و حقوق مردم گراش هيچ گونه سستی و كاهلی به 

خود راه ندهم.

افسانه«گراش««

نامزدها با شما سخن 
می گویند

مث��ل نامزدی های ديگر اينجا هم حرف ها قبل از نهايی 
شدن پيمان زده شود بهتر است. 

نشريه افسانه گراش در جهت انجام وظيفه اطلاع رسانی 
فرصتی مس��اوی برای گفتگو با ش��هروندان در اختيار 

نامزدهای اين دوره قرار داد.
با توجه به محدوديت فضای نش��ريه از نامزدها خواسته 
ش��د به صورت موجز و حداكثر در ۴۰۰ كلمه بنويسند. 
پاس��خ های طولانی به اجبار توسط سردبير نشريه كوتاه 
ش��د. اميدواريم اين كوتاه شدن كه در مورد شش تن از 
نامزدها اعمال ش��د به محتوای كلام آن ها آسيب نزده 

باشد.
هر چند بهترين فرصت برای آش��نايی ب��ا ديدگاه های 
نامزده��ا حض��ور در س��تاد آن ه��ا، مطالع��ه برش��ور و 
زندگی نامه شان و پرس��ش مستقيم از آن ها است. ما به 
نمايندگی از شما اين هفت پرسش را از آن ها پرسيديم.

 عملکرد ش�ورای قبل را چگونه 
ارزیاب�ی می کنی�د و چ�ه تاثی�ری 
در تصمی�م ش�ما برای حض�ور در 

انتخابات داشته است؟

  مهمتری�ن ظرفیت های ش�هر 
گراش را چه می دانید و برنامه ش�ما 
ب�رای اس�تفاده از ای�ن ظرفیت ها 

چیست؟

  ب�ا توج�ه ب�ه این ک�ه یکی از 
س�والات اصل�ی م�ردم در م�ورد 
محدوده گراش است، برای حل این 

معضل چه کاری خواهید کرد؟

  سه مورد از مهمترین معضلات 
عمرانی شهر گراش را که در صورت 
حضور در شورا برای رفع آن اقدام 

خواهید کرد نام ببرید؟

 پیش بین�ی می کنید چ�ه تعداد 
رای به دس�ت آورید و بیشترین آرای 
خ�ود را از میان کدام یک از گروه های 
اجتماعی و فکری کسب خواهید کرد؟

  ش�عار اصل�ی ش�ما در ای�ن 
انتخابات چیست و برای تحقق این 

شعار چه برنامه ای دارید؟

  آنچه ک�ه می خواهید به مردم 
بگویی�د و بهتر اس�ت مردم درباره 

شما بدانند؟

متولد«۱۳۵7در«گراش««
لیسانس«حسابداری««
«تخصص«هنری«د«ر«زمینه«ش��عر،«««

نقاشی،«موسیقی،«خوشنویسی«و«...

هم��کاری«ب��ا«کان��ون«فرهنگ��ی«و«««
تربیتی،«مربی«هنر،«تهیه«ماکت

مسئول«دفتر«فرماندار««
«فعال«در«زمینه«های«علمی«و«هنری««

  اعض��ای محترم ش��ورای قبل در كنار ش��هردار 
محبوب ش��هرمان در اي��ن دوره فعاليت ه��ای زيادی 
داش��ته اند كه مثمر  ثمر واقع ش��ده و قطعا اين امر در 

شورای بعد بی تاثير نيست. 
 مركز تجاری، پيگيری از مركز جهت تبديل شدن 

به منطقه آزاد و تجاری 
 در ح��ال حاضر محدوده ش��هر مهم ترين دغدغه 
م��ردم اس��ت و من ب��رای تحقيق اين هدف كوش��ش 

مستمر و تلاش های جدی خواهم نمود. 
  ايجاد شبكه فاضلاب شهری

 احداث پاركينگ
 به سازی بافت فرسوده

 م��ن در ادامه تلاش مرحوم پدرم برای خدمت به 
مردم پا به اين عرصه گذاشته ام و مسلما اگر مردم رای 
بدهند رای می آورم و هر چه بيش��تر رای دهند بيشتر 
رای می آورم و آرای بيش��تر يعنی اعتماد بالاتر و قطعا 
اعتم��اد مردم باعث تقويت و بالا رفتن انگيزه كاری در 

من می گردد.
 پاک باشیم و خدمت گزار 

شعاری ندارم؛ گراش را دوست دارم.        
 اگر مردم بخواهند از من بدانند فقط كافی س��ت 

بگويم من می توانم.  

متولد«۱۳۶۲«در«گراش««
کارشناس��ی«تربیت«بدنی«و«علوم«««

ورزشی

مس��ئول«هیات«تنی��س«روی«میز«««
گراش«و«لامرد«

مسوول«امور«فرهنگی،«پژوهشی«««
دانشگاه«پیام«نور«لامرد

کارشناس«تربیت«بدنی«دانشگاه«««
پیام«نور«لامرد

  تمام��ی دوره های ش��ورای ش��هر گ��راش خدمات 
ارزنده ای داش��ته اند. عدم توجه اساسی به مساله جوانان و 
ورزش باعث شد كه در انتخابات شوراها حضور پيدا كنم.

 مهم تري��ن ظرفيت ه��ای گ��راش به چه��ار حوزه ی 
سياس��ت، اقتصاد، فرهنگ و ورزش برمی گ��ردد. اولويت 
نخس��ت در برنامه های من لزوم برنامه ريزی در حوزه های 

فوق است. 
 وظيفه ی ما دفاع از حق مردم است و نبايد نسبت به 
اين مساله كوتاهی كنيم. به غير از محدوده ما مساله های 
ديگ��ری هم در همين س��طح داري��م مانن��د اوز و بيرم، 
دانشگاه علوم پزشكی و تاس��يس ادارات. اما آن چيزی كه 

فعلا از لحاظ زمانی اولويت دارد بحث محدوده است.
 ۱. تس��ريع در روند اجرای طرح ه��ای باقی مانده از 

شورا و شهرداری قبل
۲. ساماندهی وضعيت ترافيك و خيابان های شهر 

۳.طرح فاضلاب آخر خيابان بسيج
 پيش بينی نياز به داش��تن ميزان مش��اركت مردم و 
تعداد واجدين رای دادن در ش��هر گراش می باش��د. اميد 
دارم ك��ه حداقل رای برای حضور در ش��ورا كس��ب كنم. 
برآيندم اين اس��ت كه بيشترين رای م از ميان قشر جوان 

و ورزشی باشد.
 من دو شعار 

»آبادانی شهر در گرو خرد جمعی« 
و »اندیشه جوانان برای آینده جوانان« 

انتخاب كرده ام و راه تحقق نيز در بيان همان ش��عار نهفته 
است.        

 بن��ده به عنوان ي��ك نيروی جوان و ورزش��ی وارد 
عرص��ه ی انتخابات ش��ده ام و تلاش دارم ب��رای آبادانی و 

سربلندی شهرم تلاش كنم.

متولد«بهمن«۱۳۵۸«در«قلات«اوز««
و««« مدیری��ت« لیس��انس« ف��وق««

برنامه«ریزی

استاد«دانشگاه«پیام«نور«اوز«««

  عمل كرد شورا در بخش های عمرانی و زيبا سازی شهر 
قابل تحسين است، ولی در زمينه های فرهنگی و اجتماعی 
پيشرفت چندانی مشاهده نشد، و همين امر انگيزه من برای 

حضور در انتخابات اخير می باشد. 
 بهترين پتانسيل شهرستان جوانان مستعد و با انگيزه ای 
هس��تند كه متاسفانه در حد مناس��ب و شايسته از امكانات 
برخوردار نيستند و با استفاده از همين پتانسيل و هم چنين 

نيروی جوانی و استعداد آن ها می توان ...
 س��عی خواهيم ك��رد با رايزنی ه��ا و اقدامات به هنگام 
و س��عی و تلاش بی وقف��ه، آن محدوده ای كه شايس��ته ی 
شهرستان گراش می باشد و ديگران سعی در جدا سازی آن را 

دارند دوباره به گراش بازگردانيم. 
 با توجه به زمينه فكری و تحصيلی بنده )روان شناسی- 
آموزش��ی( می باش��د و رفع معضلات عمرانی با بقيه عزيزان 
می باش��د ولی تمام تلاش خود را در كنار بقيه هم ش��هريان 
به كار خواهم گرفت تا مش��كلات عمرانی را به نحو شايسته 

شناسايی و در جهت رفع آن اقدام كنيم. 
 تعداد و اعداد و ارقام را مردم با حضورش��ان در صحنه 
تعيين می كنند ولی به نظر بنده از تمام گروه ها و جريان های 
فكری در رای دادن من س��هيم هستند به خصوص بانوان و 

جوانان عزيز. 
 برنامه مداری، س�ازندگی فرهنگی و اجتماعی و 

مسئولیت پذیری 
و برای تحقيق اين شعار با تمام توان همچنين با استفاده از 
كمك مردم و جوانان عزيز به اين مهم خواهيم رسيد.        

 مردم ما مردمی متعهد و آگاه می باشند و فقط همين 
بس كه كس��انی برگزيده خواهند ش��د كه توان خدمت به 
اين مردم را داش��ته باشند و حل مس��ائل و مشكلات آن ها 
كه بزرگ ترين دغدغه فكری ش��ان خواهد بود را س��ر لوحه 

برنامه شان قرار خواهند داد. 

متولد«مهر«۱۳۶۶«در«عمادده««
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  . ش��ورای قبل دست به حماس��ه ی بزرگی زد و در 
آباد كردن شهر گراش سهم بسزايی داشته اند؛ با توجه به 
اين كه در ادامه روند پيشرفت نياز به يك نفر حقوق دان را 
نيز احساس نمودم، خود را مسئول دانسته و بنا به وظيفه 
و جهت خدمت به مردم شهرستان اعلام حضور نموده ام.

 ال��ف( توليد عل��م: با توجه به آماری ك��ه اين جانب از 
دانش��گاه های اطراف شهرستان گراش گرفته ام، با گسترش 
كتابخانه ه��ا در س��طح ش��هر و آوردن كتاب ه��ای مرج��ع 
دانش��گاهی در رش��ته های مختلف به توليد علم در س��طح 

شهرستان كمك بسزايی خواهد نمود. 
ب( تبديل ش��دن شهرس��تان گراش به منطقه آزاد تجاری: 
با توجه به موقعيت اس��تراتژيك و جغرافيايی شهرس��تان و 
همچنين عدم اش��تغال برای جوانان و شرايط آب و هوايی و 
اقليمی، تنها راه پيشرفت شهرستان گراش و ممتاز شدن آن 
از شهرهای هم جوار تبديل شدن به منطقه آزاد تجاری است.

 با توجه به اين كه اين جانب دارای مدرک كارشناس��ی 
در رشته حقوق بوده و تبحر خاصی در نوشتن لوايح و غيره 
دارم، به صورت كاملا جدی طبق قانون تقس��يمات كشوری 
اين مساله را پيگيری و در دفاع از قلمرو شهرستان ايستادگی 
خواه��م ك��رد تا اين شهرس��تان و مردم عزيز ب��ه آنچه كه 

حق شان هست برسند.
 ۱( پيگيری در جهت به سازی بافت های فرسوده 

 ۲( پيگيری در جهت اجرای طرح فاضلاب و آب های سطحی 
۳( پيگيری در جهت كاهش هزينه صدور پروانه ساختمانی منازل.
 اين جان��ب متعل��ق به م��ردم گراش هس��تم و بنا به 
درخواست خود مردم با توجه به نياز شديد به رشته حقوق 
برای پيگيری كارهای ش��ورا مخصوصا بحث محدوده، قدم 
در عرص��ه انتخابات نهاده ام و انش��الا در صورت انتخاب از 

طرف مردم گراش بتوانم به آنان خدمت نمايم. 
 پيگيری در جهت اجرای پروژه احداث تونل به منطقه 
صحرای باغ از طريق مذاكره با بزرگان، مسئولين و خيرين 
عمادده كه موجب پيشرفت اقتصادی منطقه می گردد.     

 مهم ترين خصلت يك كانديدا در جهت پيگيری مسائل 
مربوط به شهر از جمله محدوده، شجاعت و اخلاص می باشد 
ك��ه اينجانب بحمداله دارای اي��ن دو خصلت بوده و تمامی 

تلاش ام را جهت پيشرفت اين شهرستان خواهم كرد.  
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  عمل كرد ش��ورای اسلامی دوره ی سوم را خيلی خوب 
ارزيابی می كنم و به همه آنها خس��ته نباش��يد می گويم و از 
زحمات اين عزيزان تش��كر و قدردانی دارم. تش��ويق اعضا و 
شورا به خصوص جناب دكتر فتحی جهت كانديد شدن تاثير 

داشت. 
 ب��ا توجه به پتانس��يل های موجود در ش��هر گراش و 
گراشی های شاغل در كشور های حوزه خليج فارس در بحث 
سرمايه گذاری جهت راه اندازی صنايع تبديلی و صنايع كوچك 
جهت اشتغال زايی جوانان می توان اقدام موثری به عمل آيد. 
هم چنين با توجه به ظرفيت های موجود جهت تبديل شدن 
ش��هر گراش به يك شهر دانشگاهی و توريسم درمان تبديل 

نمود. 
 تعيين محدوده و اجرای آن بر اساس مصوبات موجود 
يكی از حقوق اصلی و مسلم مردم شهر گراش می باشد. برای 
تحقق اين خواسته به حق مردم نهايت تلاش خواهم نمود و 
در اين زمينه با تعامل و گفت وگو با مس��ئولين دو شهرستان 
اين مساله را حل و فصل خواهيم نمود. تا حقی از مردم گراش 
ضايع نشود. و اختلافات در شهرستان را از بين خواهيم برد و 

در صورت لزوم از مراجع قانونی اقدام خواهيم نمود.
 بهس��ازی معابر و كوچه ها.احداث چن��د بلوار و اجرای 
كمربندی شهر كه بار ترافيكی داخل شهر كم شود. بهسازی 
خيابان اصلی و پيگيری و اجرای طرح فاضلاب در شهر كه در 
دوره نمايندگی يكی از مصوبات بوده. احداث پارک سلامت و 
احداث پارک ويژه بانوان كه بتوانند آزادانه و بدون هيچ مانعی 

به ورزش و تفريحات مفيد بپردازند.
 انشاالله به فضل الهی و عنايت مردم فهيم و ولايت مدار 
پيش بين��ی من اين اس��ت ك��ه رای بالايی همانن��د دوره ی 
انتخابات نمايندگی مجلس ش��ورای اسلامی را كسب نمايم. 
زيرا هر چه رای بالاتر باشد بيشتر می توان با قدرت مطالبات 

شهر و شهرستان را از مراجع قانونی پيگيری نمود. 
 شعار اصلی من وحدت، وحدت، وحدت 

در س��طح شهر و شهرستان و منطقه است؛ زيرا كه در سايه 
وح��دت و هم دلی همه ی آحاد مردم اس��ت ك��ه می توان به 
توسعه و پيشرفت دس��ت پيدا كنيم. )با وحدت و همدلی و 
همفكری و مشاركت عمومی در جهت پيشرفت و توسعه ی 

همه جانبه شهر و شهرستان بكوشيم.(       
 حرف ها و درد  و دل های زيادی با مردم دارم كه انشاالله 
بتوانم در موقعيت مناس��ب با آنها در ميان بگذارم و ريشه ی 
اين اختلافات را از بين ببريم. و در آينده نزديك نيز كتابی از 
عمل كرد های خودم از بعد از پيروزی انقلاب تا دوره نمايندگی 

در مجلس شورای اسلامی منتشر خواهد شد.
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  عمل كرد ش��ورای س��وم مانند ديگران دارای نقاط 
قوت و ضعف های بسياری می باشد. احيای مجدد حضور 
شهرداری در سطح شهر و توجه به زيباسازی سطح شهر 
از مهم ترين نقاط قوت محس��وب می ش��ود، ولی فروش 
سرمايه شهرداری در بخش زمين، عدم پرداختن به بافت 
قديم و محله های حاشيه ای شهر )فخرآباد، بيدله، روباد، 
شيخويه، مصلی، بندوشيخ، باغ شفا، محله نو( و همچنين 
نپرداختن به مس��ائل اساسی و دارای اولويت شهر چه در 

بعد عمرانی و چه در ابعاد ديگر از نقاط ضعف می باشد.
 سرمايه فراوان انسانی، مالی و حجم كارهای مغفول 

مانده برای اجرا 
 با بررسی مجدد به طور كامل پيگير موضوع خواهم 

بود و كوچك ترين ملاحظه ای نخواهم داشت. 
  ۱( عدم تعريف روش��ن شهرسازی در سطح شهر و 

عدم انطباق كارهای عمرانی با مسائل شهرسازی
۲( وجود بافت قديم گسترده و پراكنده در سطح شهر

۳( عدم وج��ود راه های ارتباطی بين محلات و همچنين 
خيابان اصلی شهر

 آرای بن��ده از مي��ان توده های م��ردم خواهد بود و 
گروهی نيست.

 هستیم مثل دیروز، می مانیم برای فردا
احيای شهرس��ازی ش��هر به صورت فن��ی و پرداختن به 
معضلات مختلف با تش��كيل ستاد راهبری شهر گراش با 

حضور همه اقشار مردم و گروه ها       

اصغر باقرزاده پرسش از نامزدها

فاطمه خواجه

مریم خیل تاشعباس خواستار

مهدی دژآباد

علی اصغر حسنی

محمدجواد حسن زاده
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  قبل از ش��روع لازم است كه از زحماتشان تشكر كنم 
و امي��دوارم بتوانيم كارهای مثبت نيمه تم��ام آنها را در هر 
جايگاهی كه هس��تيم تكميل كنيم. اما مش��كلاتی هم  در 
اين شورا وجود داش��ت ، مانند عدم اولويت بندی در بعضی 
پروژه های ش��هری، توجه نامتعادل به ظاهر شهر نسبت به 
زيرس��اخت های ش��هر، تخريب بافت قديمی شهر به بهانه 

نوسازی و حلقه )رينگ(  دوم شهر و ...
- بناه��ای تاريخی و س��ابقه قدم��ت فرهنگی: حفظ، 
مرمت و استفاده از آنها در جهت ماندگاری فرهنگ گذشته 

مردم و جذب گردشگر
- وجود نيروهای متخصص اما راكد 

- وجود سرمايه های پولی راكد در بانك ها: مشورت دادن به 
افراد و تشويق آنان در جهت سوق دادن منابع مالی خود به 
سمت اشتغال زايی و به كارگيری نيروهای متخصص بند قبل

- وجود بانوان خانه دار و بيكار: تشويق و آموزش و همچنين 
ايجاد ش��رايط برای آنان به س��مت توليد صنايع دستی و 

محصولات غذايی سنتی بصورت مشاغل خانگی 
 مس��اله ی محدوده شهرس��تان مساله ای ست كه برای 
درس��ت به انجام رسيدنش همت همه ی مردم شهر و بزرگان 
و مسئولين شهر را می طلبد. بنده در صورت عضويتم در شورا 
تلاش خواهيم كرد از حداكثر ظرفيت اين موارد استفاده نموده 
و با رايزنی با سازمان های بالادستی جامعه و نهادهای تصميم 

گيرنده اين قضيه را به حق فيصله دهيم، انشاالله .
 طراحی نشدن ساختمانها توسط مهندسين بر طبق 
ش��رايط جغرافيايی، ضعف در طراحی شبكه هدايت آب و  
فاضلاب به سمت حاش��يه شهر، نبود پاركينگ در خيابان 

اصلی و به وجود آمدن ترافيك متعاقب آن
 قطعا پيش بينی بنده عدد نس��بتا قابل قبولی اس��ت 
ك��ه در صحنه مانده ام و فكر می كن��م آنهايی به بنده رأی 
می دهن��د ك��ه به افكار، هدف و س��ابقه اهميت بيش��تری 

می دهند تا به محله گرايی، حواشی و ...
 توسعه زیرساخت های شهری               

هدف موثری در جهت رشد و پيشرفت شهرستان می باشد. برای 
مثال در بخش های صنعت و اقتصاد؛ فرهنگ و هنر؛ عمرانی – 
شهری؛ علمی – آموزشی؛ تفريحی و رفاهی كه توضيحات بيشتر 

آن در بروشورهای تبليغاتی بنده ذكر شده است.
  در مورد نامزدها فكر كنند و آنچه به عنوان س��وابق، 
اهداف و انگيزه های خود عنوان می كنند را مطالعه كرده و 
سپس اقدام به انتخاب نمايند كه در اين صورت هر آنكه از 
اين جمع برخيزد در نظر گيرنده منافع آنان و حامی حقوق 

حقه مردم خواهد بود؛ انشاالله . 

مجتبی پورشمسی
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  ش��ورای سوم همانند تيم فوتبالی بود كه با يك 
بازيكن  كمتر بازی می كرد و مسلماً اين وضعيت فشار 
كاری و مش��كلات فرا رو را افزاي��ش يافته و در نتيجه 
راندمان كاهش می يابد. علاوه بر اين ضعف ناخواس��ته، 
عدم آينده نگری مناس��ب نيز از نقاط ضعف بود. به هر 
حال ش��ورا نقاط قوت فراوانی نيز داش��ت كه از جمله 
آن ه��ا پش��تكار و پيگيری امور، ت��وع تخصص اعضا، و 
درگير نمودن خويش در مس��ائل ش��هر و ش��انه خالی 

نكردن از زير مسئوليت ها می باشد. 
 دو نكت��ه مهم و كارآمد در ش��هر وجود دارد كه 

متاسفانه فكری برای استفاده از آن ها نشده است. 
۱- نيروی انسانی متخصص ولی بی تجربه

۲- سرمايه و منابع مالی فراوان كه بلااستفاده است. با 
تدوين برنامه های بلند مدت و البته اجرايی می توان از 
آن ها در توسعه و پيشرفت شهر )البته در حوزه فعاليت 

مديريت شهری( استفاده نمود. 
 در ابتدا بايد مش��خص ش��ود كه شورای قبل چه 
كارهاي��ی انج��ام داده و به كجا رس��يده اند كه تاكنون 
گزارش��ی داده نشده اس��ت. بعد بر اساس فعاليت های 
انجام شده قبلی و مشخص شدن وضعيت دنبال راهكار 

)البته با استفاده از نظرات عموم( گشت.
 الف. س��اماندهی و برنامه ريزی مدون برای احيای 
بافت فرس��وده ن��ه صرفاً ب��رای اي��ن دوره بلكه برای 
ش��وراهای بعد، چون اين مقوله نيازمن��د برنامه ريزی 
بلند مدت بوده و مزايای آن به حدی است كه وضعيت 

شهر را دگرگون می سازد.
ب. برنامه ريزی برای ايجاد درآمد پايدار ش��هرداری به 
طوری كه به تدريج، از سرمايه فروشی نجات پيدا كند.

ج. زمينه س��ازی ايجاد پروژه های مش��اركتی به طوری 
كه هم سرمايه گذار سود خواهد برد و هم شهرداری.

 تعداد رای را خدا می داند ولی پيش بينی بنده اين 
است كه از همه سلايق و گرايش های فكری و اصناف و 

تشكل های مردمی رای خواهم داشت.
 کار- کار-کار              

 به همشهريان عزيز عرض می كنم: چه رای بياورم 
و چه رای نياورم، دست شما را بوسيده و از شما تشكر 

می نمايم. چون هر دو حالت را خواست خدا می دانم.

علیرضا خواجه زاده

انتخابات



محصول موسسه فرهنگی-هنری هفت برکه گراش

۱0
شماره ۱۸

نیمه دوم 
خرداد
۱۳۹۲

۱۱«فروردین«۱۳۵۳-«گراش««
«کاردانی«عمران««««
کارشناسی«روان«شناسی«««
و«دانش��جوی«کارشناس��ی«ارشد«««

روانشناسی
فع��ال«سیاس��ی««و«رییس«س��تاد«««

احمدی«نژاد«در««دور«اول«
سردبیر«عصر«گراش««««««
دبیرکاداگ«««
افتخار«نوکری«حسینیه«ابوالفضل«)ع(««
«سردبیری«نشریه«عصرگراش««
«مدیریت«شرکت«تارمین«««

  اوايل ش��روع به كار، ش��ورای دور س��وم به علت عدم 
تجربه كافی و احساسی عمل كردن اعضا دچار تنش زيادی 
بود. خوشبختانه با انتخاب صحيح جناب مهندس قائدی به 
عنوان ش��هردار مباحث حاشيه ای و  ش��خصی كنار رفت و 
همگان متحدانه كنار شهردار عزيز، شهر را ساختند و يقينا 
مردم قدرش��ناس ما از اين هميت ش��هردار و شورا قدردانی 
می كنن��د. لكن در مورد مباحث سياس��ی باز هم به خاطر 
بی تجربگ��ی امكان كار بيش��تری داش��تند و اي��ن بار مثل 
شهرداری شورا با شانس همراه نبود و با انتخاب يك فرماندار 

خيلی ضعيف شهر از نگاه سياسی بسيار عقب رفت.
 احيا درخت خرما به عنوان ميوه استراتژيك  و كاشت 
بهينه آن در جای جای زمين های خالی و نيز نگاه حرفه ای 
و اقتصادی به اين ميوه. همچنين  به خاطر تعدد زياد در امر 
بازرگانی و تجربه كافی ش��هروندان  در اين حيطه جا دارد 
با نگاه كارشناس��انه بتوان بازارهای وس��يع تجاری در شهر 
گراش راه اندازی كرد. يكی از ظرفيتها داش��تن هنرمندان 
فرهيخته و ورزش��كاران است كه به حق اگر كمی از اين ها 

حمايت شود بر افتخارات ايران زمين افزوده می شود.
 بنده ابتدا قصد همدلی و اتحاد دارم تا همگان تحت يك 
مديريت واحد قرار بگيرند بعد با همدلی و اس��تفاده بهينه از 
تمام پتانسيل ها كارهای بسيار بزرگی از جمله محدوده و حتی 

الحاق اوز و بيرم و جاده چك چك و .... انجام شود.
 يك��ی از كاره��ای عمران��ی اح��داث هر چ��ه زودتر 
كمربندی ضلع جنوبی شهر است كه بتوان از حجم ترافيك 
شهر كاس��ت. دوم  مطالعه علمی جهت هر چه بهتر شدن 
منطقه پا قلعه. سوم  پی گيری هر چه سريعتر كانال فاضلاب 
خيابان بسيج كه حقا مردم آن منطقه بسيار معذب هستند.

 تع��داد رای مردم را نمی دانم ولی فكر كنم به خاطر 
مردمی بودنم از افراد مختلفی رای داش��ته باشم و اگر هيچ 
رای هم نداش��ته باش��م از خدمت به شهرم يك قدم عقب 

نمی گذارم
 عطوفت بامردم، جدیت با مسولین              

يكی از مش��كلات ش��هر عدم صحبت صريح با مس��ولين 
می باش��د كه  با روحيه جس��ورانه ای ك��ه در خود می بينم 
می بايس��ت تمام مش��كلات را با ضرس قاطع به مس��ولين 

گوشزد كرد.
   بنده عاشق مردم عزيز شهر ولايی ام هستم و معتقدم 
راه بهشت از باز كردن گره مردم می باشد، اميدوارم به اين 
مهم دس��ت يابم. تا هم برای خود صالحات و باقياتی فراهم 
كن��م و هم نام حاج ابراهي��م  فقيهی را دوباره چونان زمان 

انقلاب جاودانه سازم.

متولد«۱۳۵۴««
«کارشناس«حقوق«««
ارش��د««« کارشناس��ی« دانش��جوی«

حقوق«خصوصی«

وکیل«پایه«یک«دادگستری««

 ش��وراي ش��هر س��وم به بركت عمر طولاني و انسجام 
دروني فعاليتهاي چشمگيري در حوزه عمراني و زيباسازي 
ش��هر آغاز نمود. اما عمدتاً در دو حوزه مبنايي نارسايي هايي 
مشاهده گرديد. اولاً به حقوق شهروندي و كرامت شهروندان 
آن طور كه بايد و ش��ايد توجه ننمود و غالباً حامي شهردار 
بود تا ش��هروند و از طرفي در رابطه با حقوق ش��هرداري نيز 
علي رغم س��ختگيري هاي غير قانوني متاس��فانه در بعضي 
موارد دچار س��هل انگاري ه��اي افراطي مي گرديدند به طور 
مثال بسياري از حقوق شهرداري در رابطه با تفكيك اراضي و 

تعيين كاربري هاي مجاز دچار تسامح گرديدند! 
 گراش پر افتخار ما ظرفيت هاي فراوان بالفعل و بالقوه 
دارد ك��ه ابتداً باي��د طرح آمايش س��رزميني آن به همت 
متخصصين فراهم ش��ود قطعا در اين ط��رح ظرفيت هاي 
انس��اني متخص��ص و كارآمد و ... مورد توج��ه قرار خواهد 

گرفت.
 مي بايست پيرو تلاش هاي نافرجام شوراي سوم اقدامات 
ج��دي اداري و حقوقي انجام گيرد به طور مثال قس��متي از 
امورات راجع به آن از طريق نهادهاي اداري قابل مطالبه است 
و  بخشي ديگر از طريق ديوان عدالت اداري كه مرجعي قضايي 
اس��ت بايد پيگيري شود. قطعاً اين مسائل بايد از طريق اعضا 
شورا و به ويژه عضوي حقوقدان كه سابقه وكالت دعاوي داشته 

باشد مورد پيگيري جدي قرار گيرد.
 پروژه هاي نيمه تمام راهسازي و خيابان كشي است.

اولويت دوم ساماندهي جدي بافتهاي فرسوده شهر
س��ومين اولويت عمراني بهبود محيط زندگي شهروندان از 
طريق ارتقا بهداش��ت عمومي و فاضلاب شهري و آسفالت 

معابر و توزيع عادلانه فضاي سبز و امكانات شهري.
 اينجان��ب هيچگون��ه پي��ش بين��ي در م��ورد آراي 
شهروندان به خود ندارم همچنانكه هيچگونه توقعي نيز از 

هيچ گروه و قشري ندارم. 
 شعار اینجانب )تکریم شهروند؛پایه توسعه( 

يكي از راهبردهاي اساس��ي تكريم آگاه��ي دادن به مردم 
در رابطه با حقوق ش��هروندي است.راهبرد ديگر راه اندازي 
دفاتر مش��اوره س��رمايه گذاري  و راهبرد سوم رسيدگي به 
معضلات اجتماعي و فردي شهروندان در مراكز فوريت هاي 

اجتماعي است. 
   شوراي شهر صرفا جاي مهندسين نيست و رسالت 
ش��ورا نيز صرفا مسايل شهرداري نيست. اينجانب به سهم 
خود پيشاپيش انتخاب ش��ما مردم را محترم شمرده و در 
صورت عدم حضور ميان منتخبين وعده همكاري با اعضاي 

شورا در پيشگاه شما مردم خوب امضا مي نمايم!

متولد«۶۳/۱۱/۱0«در«گراش««
فوق«لیسانس«برنامه«ریزی«شهری«««

و«منطقه«ای«تخصص«بررسی«و«تجزیه«
و«تحلیل«در«امور«شهری«و«منطقه«ای«

مشاور«شهردار«منطقه«۱۲«تهران««
«مدرس«حلقه«تربیتی«صالحین««
«س��ابقه«حضوردر«تیم«های«اتحاد،«««

س��تاره«آبی«و«پی��روزی«ه��لال«احمر«
گراش
«دارای«مربی«گری«درجه«D«آسیا«««
مدرس«دانشگاه«و«مشاور«شهردار««

  بالاخ��ره هر ارگان يا بخش��ی نقاط قوت و ضعف 
دارد كه نقاط قوت ش��ورای قبل بيشتر از ضعف اش بود. 
ضعف هايی من جمله اولويت ندادن به كارها و پروژه ها و 
تك قطبی در بعضی مس��ائل به شهر نگاه كردن بود. در 
كل بنده ادامه دهنده راه شورای قبل با رويكردی جامع تر 

خواهم بود. 
 اس��تفاده از س��رمايه گذاران گراش جهت نيل به 
اهداف ش��هری و مكان های تفريحی و گردش گری كه 
هم بخش خصوصی كه همان س��رمايه گذار باشد و هم 
بخش عموم از اين برنامه منفعت و استفاده كافی ببرند.

 اولين كار بايد اس��ناد مربوط به ش��هرداری های 
قبلی كه از ابتدا آمده اند الله قلی خان، اس��ماعيل نژاد با 
توجه به اس��ناد باقی مانده از اينها و پيگيری مجدانه و 
ص��رف وقت می توان اين معض��ل را تا حدودی حداقل 

بهتر از قبل به انجام برسانيم.
 بحث هدايت جريان س��طحی آب )كه چگونه باشد 
طرحی دارم(؛ بحث فاضلاب های شهری در خيلی از نقاط 
شهر )كه اين همكاری ادارات ديگر من جمله آبفا و بهداشت 
را می طلب��د(؛ بحث خيابان بس��يج- بيدله كه با همكاری 
ش��هردار محترم بعضی از نواقص من جمله آسفالت تقريبا 
بعضی مكان ها حل شد؛ باز طرف ديگر بيدله اطراف مسجد 

مهديه تا كوچه شهيدان عظيمی و ... خواهد بود.
 تع��داد رای بس��تگی به نظر م��ردم دارد. بالاخره 
چند س��الی كه به عنوان مشاور هستيم و همچنين در 
دانش��گاه بوده ام حالا هم از قش��ر تحصيل كرده و قشر 

فرهنگی و قشر ورزشی و عموم هم اميد زيادی دارم.
 تفکری نو در پیش برد اهداف ش�هری همراه 

با مشارکت مردمی. 
برنام��ه ك��ه كاملا مفص��ل داري��م. فرهنگ س��ازی و 
توان مندسازی افكار عمومی كه وقت و هزينه می طلبد 
كه راهنمايی فرهنگ س��ازی و توان مندسازی خود نياز 
به توضيح زيادی دارد كه از ذكر آن صرف نظر می كنم.             
 بنده با توجه به تجربه و تخصصی كه دارم در اين 
مدت، و چون خودم از قش��ر جوان هستم و درد جامعه 
جوان و كمبود يك جوان را احساس می كنم و اين جز 
اس��تفاده از تجربه ب��زرگان و معتمدين محقق نخواهد 
ش��د و بياييد به گراش��ی بزرگ بينديشيم و بحث های 
محله گرايی كه فقط باعث اتلاف انرژی می شود را كنار 
بگذاريم تا انشالله در مسير پيشرفت گامی بلند برداريم.

متولد«۱۳۴۸/۴/۲««
ساکن«گراش«از«ابتدای«تولد««

مدرک«دکترای«علوم«آزمایشگاهی««
مدیر«آزمایشگاه«دکتر«مهرابی««

  عملكرد قابل قبول
 سرمايه و جوانان تحصيل كرده

 نهايت تلاش برای احقاق حق مردم گراش
 
 

گ�راش،  شهرس�تان  آب�ادی  و  عم�ران   
کارآفرینی، رونق اقتصاد شهری              

 با وحدت و هم دلی و پشتيبانی از مسئولين در هر 
كاری موفق می شويم

متولد«۴9/۳/۱«در«گراش««
دکترای«داروسازی««

مدرس«دانشگاه««
«مدی��ر«عام��ل«انجم��ن«حمایت«از«««

بیماران«خاص«

  ضمن قدردانی و تشكر از تك تك اعضای شورای 
اس��لامی ش��هرمان در اين چند س��ال، اين دوستان از 
عمل ك��رد خوب و قابل قبولی برخ��وردار بودند و برای 
تمامی آنها آرزوی موفقيت دارم؛ ولی در تصميم گيری 

اين جانب جهت حضور در انتخابات نقش نداشته اند.
 مهم ترين ظرفيت های شهرمان نيروهای جوان و 
تحصيل كرده و با تحصيلات عالی است كه بايد به اينها 
ميدان داده ش��ود و اين نيروها را به خدمت گرفت در 

جهت عمران و آبادانی و اقتدار شهرستان.
 البته دغدغه تمامی همش��هريان عزيز جهت حل 
معضل محدوده اس��ت و بايد ب��رای رفع اين معضل از 
راه های مختلف وارد ميدان شد و بنده معتقدم می توان 
با گرفتن وكيل خبره از طريق ديوان عدالت اداری اين 

مشكل را حل نمود.
 

 اگر لياقت خدمت به مردم را داشته باشيم و برای 
رضای خدا كار كني��م می توانيم از بين همه گروه های 

اجتماعی و فكری رای زيادی جذب كنيم.
 ش�عار اصلی بنده حمای�ت و دفاع از حقوق 
همشهریان در کلیه ادارات و جلوگیری از تبعیض 

و رانت خواری است.        
 هميش��ه و تحت هر ش��رايطی با مردم روراس��ت 

باشيم.

متولد«۱۳۳۸«در«گراش««
کارشناسی«زبان«انگلیسی«««
کارشناسی«ارش��د«تاریخ«و«تمدن«««

ملل«اسلامی

عضو«شورای«اول«شهر«گراش««
عضو«شورای«سوم«شهر«گراش««
عضو«شورای«حل«اختلاف««
عضو«ستاد«برگزاری«نماز«جمعه««
بازنشسته«آموزش«و«پرورش««
مدرس«دانشگاه«««

  محمد كريميان به دليل س��فر به خارج از كشور 
نتوانست پاسخگوی پرسش های نشريه افسانه باشد. 

متولد«۱۳۴۱در«گراش««
کارشناسی«مدیریت««

نائب«رئیس«شورای«اول««
رئیس«شورای«حل««اختلاف««
«عضو«شورای«آموزش«و«پرورش««
۲9«سال«و«نیم«حضور«در«آموزش«««

و«پرورش«گراش
دبیر««
«مدیر«دبیرستان«سید«الشهدا«)ع(««

  اعضای ش��ورا زحمات فراوانی متحمل شدند و تلاش 
بی شائبه ای داش��تند كه جای تش��كر و قدردانی دارد. ولی 
بيشتر رضايت مندی مردم را مد نظر قرار داده بودند كه البته 
رضايت مندی مردم ب��ه جای خود خوب و روزبه روز بنر های 
تش��كرآميز نيز بزرگ تر می ش��ود. ول��ی در برنامه ريزی ها، 
مصلحت مردم و شهر و آينده نگری بسيار ضروری است؛ مثلا 
فروش املاک و اراضی شهرداری، مزايده ها و مناقصه ها به اين 
نحو كه انجام می  گيرد و بی انضباطی مالی كه در ش��هرداری 
وج��ود دارد و فعالي��ت عمرانی پرخرج و غي��ر ضروری كه 
نگهداری آنان نيز بسی مشكل است، شهر و شهرداری را در 
آينده ای نه چندان دور دچار مشكل و معضل اساسی خواهد 

كرد؛ و در حضور اينجانب بی تاثير نبوده است.
 مهم ترين ظرفيت شهر گراش مردم سربلند، پر آوازه و ولايی 
و جوانان پرشور، تحصيل كرده، متخصص و متعهد و همچنين 

سرمايه و ظرفيت های سرمايه گذاری در اين شهر می دانم. 
 بر اساس قانون، محدوده هيچ شهری تحت هيچ عنوان 
كم نمی ش��ود و محدوده بين گراش و روس��تای بائن )بيان 
محدوده بين گراش و لار اشتباه محض است( از قبل تعيين، 
زيرا شهر  جديد لار در حاشيه روستای بائن بعد از زلزله سال 
۳۹ ساخته شده است و تا فاصله ای كه بر اساس قانون ثبت 
قطعه ۵ بخش ۱۸ فارس محس��وب می ش��ود جزء محدوده 
لاينفك ش��هر گراش می باشد و هركس بخواهد تغييری در 
اين محدوده ايجاد كند از طريق مجاری قانونی و با همكاری 
مردم هميشه در صحنه مورد پيگرد قانونی قرار خواهيم داد 
و با ش��جاعت، تمام س��هل انگاری ها و پيگيری ها در صورتی 
كه به عنوان عضو ش��ورا انتخاب ش��وم به اطلاع مردم عزيز 

خواهم رساند.
 ترافيك، فاضلاب، بافت فرسوده شهر

 اگر نفر آخر هم بشوم باز خادم مردم خواهم بود.
 توس�عه پایدار، وحدت مان�دگار، دفاع از حقوق 

پایمال شده. 
برای تحقق ش��عار فوق ادامه فعاليت كميته ارتقاء با حضور 
همان اعضا و با اضافه شدن سليقه ها و تخصص های مختلفی 
كه به آن اضافه خواهد ش��د و با تدوين راهبرد ها و با حضور 

شورای قوی اقدام خواهد شد.       
 دفاع و تأمين منافع ش��هر و ش��هروندان در چارچوب 
قانون مهم ترين اصلی است كه در فعاليت های اجتماعی برای 
خود تعريف كرده ام و سوء استفاده از موقعيت اجتماعی برای 
منافع شخصی را خيانت به خون شهدا می دانم و همچنين 
معتقدم به همه سليقه ها بايد احترام گذاشت و از وجود آنان 

برای تحقق اهداف عالی شهر و شهرستان بهره جست.

متولد«۱۳۴۱/۳/۴«در«گراش««
لیسانس«مدیریت«آموزشی««

بی��ش«از«س��ی«س��ال«مدیری��ت«««
آموزشی«در«قسمت«های«مختلف«

کارشناسی«اداری««
«مدیر«مدرسه«راهنمایی«حسنی««

  ش��ورای قبلی در مجم��وع در برنامه های جزيی 
عمل كرد نس��بتا خوب��ی را ارائه دادند، ام��ا بايد گفت 
در برنام��ه كلان و راه بردی انتظ��ارات مردم را برآورده 
نكردند. از جمله در خصوص محدوده شهر در خصوص 
شهرس��تان شدن بار ها روی دو نفر از اعضای شورا بود. 
در انتخابات كانديدا ها برای مجلس ش��ورای اس��لامی 
مواضع روش��ن و دقيق اتخاذ نكردند و در زيبا س��ازی 
شهر كار زياد انجام گرفت ولی در ساخت  و ساز نظارت 

و كنترل روی كار نبود. 
 همكاری و مشاركت مردم در كار های عام المنفعه 
و كار ه��ای خي��ر هداي��ت و برنامه ريزی ب��رای ايجاد 
كارگاه ه��ای توليدی كوچك با توج��ه به اين كه مردم 
گ��راش مردم خير و مذهبی می باش��ند. ب��رای اين كه 
بتوانيم از اين ظرفيت در جهت پيشرفت شهر استفاده 
كني��م، بايد ب��رای س��رمايه های س��رگردان كه همه 
به صورت س��پرده در بانك ها ذخيره ش��دند كه مورد 
استفاده ی استان های ديگر می ش��ود بايد هدايت كرد 
در جهت توليدی و اشتغال جوانان با همكاری بانك ها 

همه دست در دست هم.
 بهترين و اولين برنامه پيگيری مس��ئله محدوده 
اس��ت كه بايد اولين مصوبه در خصوص محدوده اجرا 
شود و تمام توان خود را برای اين كار خواهيم گذاشت. 

انشاالله
 نظارت و كنترل بر روی س��اخت و س��از ش��هر، 
فاض��لاب ش��هری، برنامه ري��زی در باف��ت قدي��م و 
بهينه س��ازی كردن، استقرار ادارات، توسعه خيابان كه 
از ترافيك خيابان اصلی كاس��ته شود و پيگيری جاده 

چك چك و تكميل آن.
 بن��ده به تكليف خود كه حضور در صحنه اس��ت 
عمل می كنم؛ حتی اگر يك رای هم بيشتر نياورم، رای 

با مردم است.
 همدلی، برنامه ریزی، توسعه، دفاع از حقوق 
فرهنگی مذهبی و سیاسی اجتماعی شهرستان.            
 اين كه هدف پيش��رفت و توسعه ش��هر باشد ما 
نمی توانيم رضايت هم��ه را جلب كنيم، لذا بايد صلاح 
مردم و ش��هر در چارچوب قانون اسلام در نظر بگيريم. 

انشاالله.

متولد«۱۳۵7در«گراش««
کارشناس«ادبیات«نمایشی««

نش��ریات««« نمایندگ��ی« مس��ئول«
صحبت«نو،«صدف،«حمایت«و«افسانه

مدیر«عام��ل«موسس��ه«فرهنگی«««
هفت«برکه

مدیر«کان��ون«عاش��ورایی«روایت«««
آفتاب
عض��و«موس��س«انجم��ن«فیل��م«و«««

عکس«گراش

  عملكرد ش��ورای س��وم از نظر مردم قابل قبول 
است. به ويژه در مورد زيباسازی شهر و افزايش مدنيت  
گراش تلاش بس��يار خوبی انجام شده است. با توجه به 
اين كه بخشی از وظايف شورا در حيطه فرهنگی است  
به پيش نهاد دوس��تان چون در اين مورد فعاليت هايی 

داشتم نامزد حضور در شورا شدم.
 ظرفيت ه��ای گراش در مناب��ع مالی آن خلاصه 
نمی شود. حركتی فرهنگی در گراش شكل گرفته است 
كه می تواند ش��هر ما را به يك شهر شاخص در جنوب 
فارس تبديل كند. برای رسيدن به اين هدف بلند بايد 
تمام ظرفيت های مردمی و اداری شهرس��تان هم جهت 

و همدل باشد. 
 همانند همه گراش��ی های عزيز مس��اله محدوده 
دغدغه من نيز اس��ت. اگر در جايگاه شورای شهر قرار 
گي��رم متعهد به ح��ل معضل خواهم بود. مس��ير حل 
مش��كل محدوده از طريق ارائه اس��ناد غي��ر قابل انكار 

موجود به مراجع قضايی است.
 اولوي��ت اول عمرانی تكميل پروژه های نيمه تمام 
موجود همانند خيابان دروازه، خيابان شهدای گمنام و 

بلوار سمت اوز است. 
اولويت دوم حل مش��كل فاض��لاب و آب های روان به 
ويژه در مناطقی است كه مشكل حادتر به نظر می رسد 

همانند خيابان درمانگاه و خيابان بسيج
اولويت س��وم تهيه نقشه  جامعی كه بتوان از طريق آن 
امكانات ش��هری را به عدالت در نق��اط مختلف توزيع 

كرد.
 نمی دان��م. ولی با توجه به فعاليت های فرهنگی و 
هنری نگاه من بيشتر به جوانان است. با ميان سالان نيز 

از طريق شهرت پدرم آشنايی دارم.
 شعارهای ائتلاف شیفتگان خدمت           

 يك شورای هفت نفره نيازمند تقسيم كار و وجود 
افراد با توانايی ها گوناگون اس��ت. در س��ابقه مديريت 
خود در فعاليت های فرهنگی نش��ان داده ام كه توانايی 
تامين مالی و نيروی انس��انی را دارا هس��تم. اميدوارم 
بتوانم در شورای شهر نيز بر روی فعاليت های فرهنگی 

و تامين منابع مالی تمركز كنم.

امان اله امانی
سرهنگ«بازنشسته«سپاه««

انصراف رسمی

جواد  جعفرزاده
کارمند«آموزش«و«پرورش««

بيانيه انصراف

حیدر جنگجو
کارمند«دانشکده«علوم«پزشکی««

انصراف رسمی

حمید عظیمی
کارمند«آموزش«و«پرورش««

بيانيه انصراف

مهدی مهرابی
کارمند«بانک«انصار««

بيانيه انصراف

متولد«۱۳۵9«در«گراش««
کارشناس«مدیریت«دولتی««

کارشناس«امور«بانکی«و«««
حسابداری«

بازاریابی«امور«بیمه«ای««
«نه«سال«سابقه«ی«کاری««
مسئول«دایره«اعتبارات«بانک«««

اقتصاد«نوین

  ضمن تقدير و تش��كر از عملكرد شورای قبل، در 
كل نقاط قوت و ضعفی وجود داش��ت كه ش��ايد بتوان 
آن را به پای »لا يكلف الله نفس��ا الی وس��عها« نوشت. 
امي��د به اين  كه با آمدن نيروی جوان و با تخصص های 

مختلف بتوانند كار های بيشتری انجام دهند. 
 اس��تفاده از نيرو ه��ای ج��وان و همچنين تجربه 

پيش كسوتان در امر شورا و شهر 
 برنامه ه��ای مختلفی در دس��تور كار دارم كه در 
وقت مناسب چه ان شاالله از سوی مردم انتخاب شوم و 

چه نه آن را اعلام می كنم. 
 بررسی مش��كلات محلات و شهرک های قديم و 

جديد، ترافيك شهری، سامان دهی فاضلاب شهری
 پيش بينی تعداد رای زياد مهم نيست.

 مش�ارکت برای س�اختن ش�هر و ش�ورایی 
متحد، مقتدر و آباد       

حسین فقیهی احمد عظیمی

مهدی صمیمی

ابوطالب مهرابی

ابوطالب مهرابی

محمد کریمیان

حبیب اله مهرابی

یعقوب صادقی

محمدعلی شامحمدی

انصرافی ها

ابراهیم شیروان

انتخابات
متولد«۱۳۳۸««
لیسانس«زبان«ادبیات«انگلیسی««

«مدیر«دبیرستان«های«گراش««
بازنشسته«آموزش«و«پرورش««
معاون«آموزش��ی«دانشکده«علوم«««

قرآن«و«حدیث

  عمل كرد شورای سوم با عنايت به همه ی موانع، قابل 
تحسين بوده و جای تقدير و تشكر دارد. حصول موفقيت به 
آرمان هايی متعالی همه ی مشتاقان خدمت، استفاده ی بهينه 
از تجربي��ات رفتگان راه های اقدامات مديريتی و اجرايی می 
باش��د. مصداق فرموده ی مولا علی عليه السلام: »مَن حَفِظَ 

التجاربُ اصالتَ افعالهُُ« 
 با وجود روحيه متعالی مردم فهيم ش��هر در مشاركت 
و س��هيم ش��دن در فرايندهای همه جانبه زيرساختی و نيز 
پشتوانه ی غنی مذهبی و ريشه داری دغدغه های پيش رفت 
بس��تر مناس��ب برای ظهور و كمال در عرصه های بس��يط 

فرهنگی، اجتماعی، عمرانی، اقتصادی و ... می باشد.
 مهم ترين و بحق ترين خواسته ی مردم و مسئولين در 
طول ادوار مختلف بحث محدوده بر مبنای تقسيمات مصوبه 
ُمورد تاييد مطلق مردم بوده اس��ت و بعضا می بايس��ت مثل 
هميش��ه از اولويت های اصلی اقدامات و با قاطعيت موكد در 

نيل به آن می باشد.
   ضعف و نارس��ايی پروژه ها و اقدامات كليدی توليدی 
موثر در روند تزريق س��رمايه به بدنه ی درآمدهای شهری و 
ركود همه جانبه و تاثيرگذار در روند پيشرفت بازار كار لازم بر 
تخصص های فارغ التحصيل بومی مراكز عالی آموزشی و رشد 
گرايش های كاذب اقتصادی و لزوم كارآفرينی با برنامه ريزی 
كارشناسی شده برای رفع دغدغه های معيشتی مردم خاصه 
جوانان گرانقدر، فقرزدايی همه جانبه در زمينه های اجتماعی، 
فرهنگی، عمرانی و غيره از قشر ۵۰ درصدی بانوان در اجرايی 
شدن طرح ها و برنامه های پيش بينی شده با ياری مسئولين 

و مردم.
 آنچه مهم است عمل بر مبنای تكليف و وظيفه است نه 
حصول نتيجه. در هر دو حالت: انتخاب شدن و نشدن، خود 
را مديون و ق��دردان حضور عزيزان در صحنه ی اجتماعی و 

ارزشی دشمن نابودكن انتخابات می دانم.
 »قوِ علی خِدمَتِکَ جَوارِحی« 

خدمت به مردم خوبِ »گراش« هميشه جاودان مان.        
 مردم ولی نعمت منتخبين در توفيق خدمت گذاری، با 
انتخاب خود صاحب حق و حقوقی خواهند بود كه بر ذمه ی 
منتخب است كه می بايست در س��ايه ی تلاش و مجاهدت 
ب��ا تمامی ظرفي��ت بينش و بصيرت و درايت بكوش��يم؛ در 
مطالبه ی حقوق مردم، اصلاح امور ش��هر و تحكيم و تثبيت 
كما فی الس��ابق باورهای مردم به نظ��ام مقدس جمهوری 
اسلامی و كشور امام زمان )عج( برای داشتن گراشی با اقتدار 
و پرچم دار و س��رآمد در هم��ه ی عرصه ها با لطف خدا، خرد 

جمعی، همكاری، وحدت و ياری اقدام كنيم.

مهروش شیبانی



۱۱

شماره ۱۸
نیمه دوم 
خرداد
۱۳۹۲

محصول موسسه فرهنگی-هنری هفت برکه گراش

متولد«۱۳«آبان«۱۳۶۵«در«گراش««
مهندس«کامپیوتر««««
«مشاور«فرماندار«پیشین«در«حوزه«««

فناوری«و«اطلاعات
کارش��ناس«فن��اوری«و«اطلاع��ات«««

فرمانداری«شهرستان«گراش
مدیر«عامل«ش��رکت«تعاونی«شهر«««

ارتباطات«گراش
دبیر«کانون«دانش��جویان«و«دانش«««

آموختگان«گراش)کاداگ(
مسئول«هیات«تنیس«گراش««

  در كل عملكرد شورای قبل مثبت ارزيابی می گردد. 
ولی در برخی جهات بهتر بود در بحث زير بنايی بيش��تر 

فعاليت می گرديد.
حض��ور جوانان در ش��ورای ش��هر را تضمين كننده خوبی 

برای آينده شهر می بينم.
 استفاده از س��رمايه های سرگردان موجود در جهت 

پيشرفت شهر و اشتغال جوانان بومی.
حض��ور،  ب��ا  كارگروه��ی  تش��كيل  در  پيگي��ری   
متخصصين، حقوقدانان و افراد با تعصب منطقی نس��بت 

به شهر در جهت مشخص كردن محدوده.
 الف. پيگيری و اجرای هرچه س��ريعتر طرح ش��بكه 

جمع آوری و تصفيه فاضلاب شهری.
ب. پيگيری موضوع ورزشگاه محبی و رفع موانع آن.

ج. پيگي��ری جهت پويا س��ازی پ��ارک جنگل��ی )كوند( 
شهرداری.

  پيش بينی می كنم با آرای بالای مردم رای بياورم. 
پش��توانه اينجانب مردم ولايی و جوانان فعال را تش��كيل 

می دهند. 
 گراش من؛ ایده ای نو در راه است.

پيگيری و تشكيل شورايارها جهت استفاده از توانمندی های 
موجود در محلات جهت آبادانی شهر.

پيگيری جهت تشكيل شورای راهبردی و سياستگزار جهت 
تصميم گيری در امور بنيانی شهر و شهرستان. 

پيگيری جهت راه اندازی ادارات جديد از جمله اداره ارشاد، 
بيمه خدمات درمانی، هواشناسی و ... .

استفاده بهينه از تخصص مشاورين برجسته و كارشناسان 
در امور مختلف شهر.

پيگيری جهت بومی سازی نيروهای ادارات.
پيگيری جهت راه اندازی دفاتر تسهيل گری و نوسازی بافت 

فرسوده شهری.
پيگيری و حمايت جهت ارتقاء نشريات محلی )ويژه نامه ها( 

به نشريات رسمی شهرستان.
افزايش بيش از پيش بودجه های ش��هرداری و بهينه سازی 

هزينه های جاری.
پيگيری كاهش تعرفه های شهرداری جهت افراد بی بضاعت 

و كم درآمد.
چابك سازی شهرداری از طريق واگذاری برخی از خدمات 

به بخش خصوصی             
 م��ردم می دانند جوانان باتجربه نيز در ش��هر وجود 
دارند و با اعتماد خود به اين جوانان آينده شهر را تضمين 

می كنند.

متولد«۱/۱/«۱۳۵۶«در«گراش««
کارشنسای««نرم«افزار«««
دانشجوی«کارشناسی«ارشد«««

«عضو«و«سخنگوی«شورای«شهر«««
مدیر«شرکت«هرمز«کامپیوتر««
نماینده«شورای«شهرستان«گراش«««

در«شورای«استان«فارس
نایب«رییس«صنف«نوش��ت«افزار«و«««

رایانه
صنف��ی««« انجم��ن« ریی��س« نای��ب«

آموزش��گاه«های«آزاد«لارس��تان،«خنج«
و«گراش

  در اي��ن زمينه به خاط��ر عضو بودن اينجانب در 
شورای سوم ارزيابی عملكرد را به خود مردم می سپارم. 
با توجه به عدم حضور دوستان عزيز عضو شورای سوم 
در اين دوره حضور عضوی از دوره گذشته می تواند پل 

ارتباطی شورای سوم و چهارم باشد.
 ظرفي��ت ش��هر گراش در قالب دو بخش بيش��تر 
نم��ود دارد: الف. ظرفيت های اقتصادی: از تجربه موفق 
س��رمايه گذاری ش��هرداری با بخش خصوصی در بازار 
مركزی گ��راش می توان اس��تفاده بيش��تری كرد. ب. 
منابع انسانی: س��عی كرده ايم با حمايت از انجمن ها و 
گروه های فرهنگی، مذهبی و ورزشی در تشويق منابع 

انسانی مشاركت كنيم.
 در ش��ورای س��وم در بح��ث مح��دوده گ��راش 
قدم هايی برداش��ته ش��ده اس��ت. با هم��كاری مردم و 
همدلی مسئولين باز هم پيگيری های مستدام و لازم و 
جدی انجام خواهد شد تا انشاالله مردم به اين خواسته 

بحق خود برسند.
 الف. در بخش عمرانی: تكميل ورودی های گراش 
از س��مت لار و اوز، س��اخت بوس��تان كلات و ساختن 
بوستان كلات و احداث خيابان ساحلی رودخانه پئت. 
ب. در بخ��ش زير س��اخت های ش��هری: س��اماندهی 
آب های س��طحی ب��ه ويژه در انتهای خيابان بس��يج و 

پ. در بخش فرهنگی: احداث فرهنگسرای شهرداری
  با توجه به فعاليت های ش��ورای س��وم اميد من 
اين اس��ت كه از دوره قبل رای بالاتری از مردم بگيرم. 
با توجه به تعامل و ارتباط ش��ورا با تمام اقشار از جمله 
جوان��ان،  هيات های مذهبی، فرهنگيان، ورزش��كاران، 
سرمايه گذاران  و... انش��االله از تمام مردم آرای خود را 

دريافت خواهم كرد.
 بر همان عهدی که بودیم، هستیم.

برنامه های اجرايی و زيربنايی آغاز شده در شورای سوم 
بايد هر چه س��ريع تر به نتيجه برسد. شورای شهر بايد 
به عنوان نهاد مركزی مديريت شهر فراتر از شهرداری 

در خدمت مردم باشد.
 با رای ش��ما شش س��ال در شورای اسلامی شهر 
گ��راش حضور داش��تم. اميدوارم يك ب��ار ديگر بتوانم 
اطمين��ان و اعتماد ش��ما را به دس��ت آورم. در هر جا 
كه باشم مرهون الطاف شما در اين مدت خواهم بود. 

متولد«۱۳۶۱«در«گراش««
کارشناسی«الهیات««

بازرس«اداره«بازرگانی«سابق««
کارشناس«امور«فرهنگی«اداره«««

اوقاف«و«امور«خیریه

مربی«پرورشی-«قرآنی«در«««
مدیریت«آموزش«و«پرورش«گراش

  به نس��بت خوب بوده اس��ت ول��ی در بعضی از 
زمينه ه��ا نياز به فعاليت بيش��تر بوده اس��ت. مثلا در 

محلات قديمی و بافت فرسوده
 مذهبی، گردشگری، تجارت.

ب��ا هم فك��ری دوس��تان در ش��ورا اق��دام لازم صورت 
می پذيرد.

 به جد پيگير قضيه محدوده خواهم بود.
 شايد بعضی از اين موارد عمرانی نباشد:

الف. محلات قديمی و بافت فرسوده
ب. خيابان كشی

پ. فاضلاب كه مساله ای بهداشتی است.
 پيش بينی نكرده ام

 با مردم، در میان مردم 
همياری مردم را می طلبد. 

 موفقيت ش��ورا بر اس��اس قانون ش��ورا و شهرداری، 
همكاری و همياری مردم و وحدت و همدلی می باشد.   

متولد«۴۴/۱۲/۲۲«در«گراش««
ارش��د««« کارشناس��ی« دانش��جوی«

آموزش«انگلیسی

تدریس«زبان«انگلیسی««
معاون«دبیرستان«های«گراش««
«مدیر«دبیرستان«های«گراش«««
دبیر«و«سرگروه«زبان«انگلیسی««
مشاور«تحصیلی«و«انتخاب«رشته««
مدرس«حوزه«علمیه«خواهران««
مسئول«برگزاری«آزمون«های«««

آزمایشی«در«گراش

  عمل كردش��ان بس��يار خ��وب و رضايت بخ��ش 
می باشد. زحمات و پشتكار و فعاليت چشم گير اعضای 
محترم شورای س��وم در عرصه های مختلف اجتماعی، 
فرهنگی، هنری، ورزش��ی، عمران��ی، رفاهی، خدماتی، 
اقتصادی و سياس��ی باع��ث گرديد كه ب��رای ادامه ی 
نهضت خدمات رسانی به گراش و همشهريان عزيز، اين 

حقير در دوره ی چهارم ثبت نام كنم.
 گ��راش در زمينه ه��ای مختل��ف از پتانس��يل و 
ظرفيت ه��ای زيادی برخوردار اس��ت. برنام��ه ما برای 
اي��ن ظرفيت ها، به ياری خداوند و ب��ا همكاری مردم، 
برنامه ري��زی و مديري��ت كردن س��رمايه های بالقوه به 
منظ��ور ش��كوفايی و ب��ه منصه ی ظهور رس��اندن اين 

ظرفيت ها می باشد.
 در خصوص محدوده، مش��كل بيش��تر در اجرای 
قانون مربوط يعنی مصوبه س��ال ۱۳۴۵ می باش��د. اگر 
اين قانون بر اساس مدارک موجود به طور صحيح اجرا 
گردد و تكميل ش��ود، مش��كل محدوده برای هميشه 
حل خواهد شد و مالكيت و حاكميت گراش خدشه دار 

نخواهد شد.
 ۱( خريداری خانه های قديمی و كلنگی و احداث 

چند پاركينگ؛ 
۲( احداث مجموعه فرهنگی، تفريحی و ورزشی جهت 

بانوان؛ 
۳( احداث كتابخانه و سالن مطالعه

مي��ان  از  آرا  بيش��ترين  رای،   ۴۰۰۰ ح��دود   
دانش آموزان، دانش��جويان، فرهنگي��ان، ورزش كاران، 

هنرمندان و كسبه خواهد بود.
 گراش: شهر امید و نشاط و تلاش

برای داش��تن گراشی آزاد و آباد و مستقل تلاش كنيم. 
برای تحقق اين شعار: كار، كوشش، تلاش

 تقاضای هم��كاری متقابل، حمايت و هم دلی، ياری 
و مش��اوره ی همه جانبه و مستمر از س��وی تمامی اقشار 

جامعه ی گراش عزيز و سرافراز

متولد«۱۳۵9««
لیسانس«عمران«و«مهندس«ناظر««

مدیر«شهرک«صنعتی«گراش«)۸9«««
تا«به«الان(

ناظر«بر«پروژه«های«عمرانی«««
دولت«در«شهرک«های«صنعتی«

شهرستان«های«گراش،«لارستان«و«
خنج«به«مدت«۳«سال«)9۲-«۸9(

«همکاری«با«هیات«امنای«محترم«««
حسینیه«اعظم«و«بیمارستان«امام«
علی«)ع(«گراش«از«سال«۸۵«تا«۸۸

  عمل كرد ش��ورای قبل با توجه به نبود شورای دوم و 
تعداد افراد باقيمانده در ش��ورای سوم قابل قبول و شايسته 
تقدي��ر بوده، حضور نيروهای متخصص در كميس��يون های 
مختلف شورای قبل می توانست نقاط قوت عملكرد شورای 

سوم را نمايان تر نمايد.
 ايجاد و توسعه زيرس��اخت هايی جهت تامين مسكن 
متخصصين جوان و دانش آموخته، تش��كيل مجمع خيرين 
صنعت ساز و شركت های توليدی با سهامی عام جهت ايجاد 
فضاه��ای توليدی و صنعتی جهت برطرف نمودن مس��ئله 
اش��تغال متخصصين جوان با توجه به وجود زيرساخت های 

ايجاد شده در شهرک صنعتی
 مهم ترين و اولی ترين خواس��ته به حق مردم مس��ئله 
محدوده اس��ت كه با همكاری و اتحاد همه اقش��ار مردم از 
اولويت های كاری ش��ورای چهارم خواهد ب��ود و با عنايت 
خداوند و پيگيری مجدانه اين مس��ئله ش��ورای آتی جواب 

اعتماد مردم را خواهد داد.
 ۱( عدم توجه به مسئله انبوه سازی و شهرسازی نوين 
جهت رفع مس��ئله مسكن كه باعث پيش��رفت اقتصادی و 

شكوفايی مشاغل مرتبط خواهد شد. 
۲( با توجه به بحث ترافيك خيابان اصلی شهر، موازی سازی 
و ايجاد مس��يرهای سواره رو در مقياس كوچك تر نسبت به 
طول موجود جهت رفع معضل ياد شده بسيار مهم خواهد 

بود. 
۳( نبود ش��بكه فاضلاب شهری است كه ايجاد اين پروژه با 
توج��ه به پيگيری های انجام ش��ده در دوره نمايندگی آقای 

دكتر حسنی قابل عملياتی شدن خواهد بود.
  پيش بين��ی تع��داد آرا بس��تگی به عمليات��ی بودن 
برنامه های كانديداه��ا و مقبوليت آن نزد همه مردم خواهد 
داش��ت. با توج��ه به برنامه هايی كه جهت تامين مس��كن و 
اشتغال جوانان طراحی شده، اميدواريم كه بيشتر آرا از طيف 

جوانان و دانش آموختگان باشد.
  ما ش��عار نخواهيم داد و می بايس��ت كه عمل كنيم. 
ش�عار نه، فقط کار. ب��ا پيگيری و ايجاد تعاونی مس��كن 
جوان��ان و دانش اموخت��گان و مجمع خيرين صنعت س��از 
و تشكيل ش��ركت های س��هامی عام، برنامه ها را عملياتی 

خواهيم نمود.
  حضور گس��ترده مردم بزرگوار ش��هر گراش حماسه 
سياسی ديگری را خواهد آفريد كه به پيشبرد مسائل پيش 
روی ش��هر كمك زيادی خواهد ك��رد و انتخاب افراد بزرگ 
باعث بوجود آمدن ش��ورايی قدرتمند شايس��ته مردم فهيم 

گراش خواهد شد.

متولد«۱۳۶۶در«گراش««
کارشناسی«ارشد«شیمی««

مشاور«جوان«اداره«کل«آموزش«««
پرورش«استان

مشاور«فرماندار««
عضو«ستاد«نماز«جمعه««
کارمند«آموزش«پرورش««

  در زمينه ی ايجاد فضای س��بز عمل كرد نس��بتا 
خوبی داشته و بايد ادامه يابد؛ اما تعامل و برخورد شورا 
با مردم و مراجعين مناس��ب نيس��ت. همچنين نظارت 
ش��ورا بر عمل كرد عوامل ش��هرداری و نحوه ی هزينه 
كردن س��رمايه ها ضعيف است، به خصوص در مساله ی 
فروش املاک ش��هرداری كه می بايست شورا با فروش 

دارايی های شهرداری موافق نباشد.
  وجود خيرين و س��رمايه های كلان برخی افراد، 
كه متاس��فانه به خاطر بی توجهی و عدم حمايت شورا 
از آنان، باعث ش��ده كه در شهرهای ديگر مانند كيش، 
ش��يراز، مشهد س��رمايه گذاری كنند؛ در حالی كه اين 
س��رمايه ها می توانست باعث رونق و اشتغال جوانان در 

شهر گراش گردد.
 در سال های اخير تلاش های زياد به ثمر ننشسته 
و اتفاقات به وجود آمده نشان داده كه مسئولين ذيربط 
برای حل اين مشكل اقدامی نخواهند كرد و راهی بهتر 
ب��رای حل اين معضل جز از طريق گفتگو و قانع كردن 
شهرستان همسايه برای عقب نشينی از خواسته نا بحق 
و غيرعادلانه خود وجود ندارد. چون خواسته آنان مغاير 
با متن تبصره ۴ ماده ۴ قانون تقسيمات كشوری است.
 يك��ی از مش��كلات فعل��ی ش��هر، ع��دم جديت 
شهرداری در آس��فالت كردن كوچه هاس��ت و بايد در 
دوره ی بعد جبران ش��ود. ايجاد فض��ا و پارک محله ای 
كه اگر دارايی های غير منقول ش��هرداری حفظ ش��ود، 
می ت��وان آن را ب��ه راحت��ی انج��ام داد. ت��لاش برای 
جلوگيری از رها كردن فاضلاب در كوچه های شهر نيز 

می تواند از برنامه های آينده ی شورا باشد.
...  

 ت��لاش در به كارگي��ری نيروه��ای تاثيرگذار در 
رفع مش��كلات همه جانبه شهر و همكاری و هماهنگی 
ب��ا ادارات و اقش��ار مختلف جامعه، نظارت بيش��تر بر 
عمل ك��رد و فعاليت های ش��هرداری ب��ه منظور تحقق 
اولويت برنامه های سالانه آن، توجه به حقوق شهروندان 
به منظور جلوگيری از تضييع حقوق آنان در مراجعه به 

ادارات مختلف. 
  ب��ه نظرم می آيد اين جانب توان ايجاد هماهنگی 
بين مردم و مس��ئولين به منظور پيش��رفت همه جانبه 

شهر را دارم.

متولد«۴9/۱/۱«در«گراش««
کارشناسی«مدیریت«دولتی««

معاونت«امور«آبفا«گراش««
کارمند«آبفا«گراش««

  عملكرد شورای سوم خيلی خوب بوده، به دو جهت: 
اول در انتخاب شايس��ته ش��هرداری سخت كوش و كاردان 
كه تحول  اساس��ی در ش��هر بخصوص در زيباسازی شهر 
به وجود آمده كه زبانزد كل منطقه می باشد. دوم به خاطر 
پيگيری های شبانه روزی اكثر اعضا جهت شهرستان شدن 
انجام داده اند و مهمترين تاثير و تصميم ابقا شهردار جناب 
آقای قائدی در سمت خود جهت پيشبرد اهداف عالی شهر
 مهم تري��ن ظرفي��ت ش��هر اس��تعدادهايی بالقوه و 
خدادادی است كه در بين جوانان و دانش آموزان اين شهر 
وجود دارد،كه متاس��فانه با سهل انگاری و عدم برنامه ريزی 
دقيق مس��ئولين مربوطه از بين می رود. و برنامه اين جانب 
اين كه با عزم راسخ خود و با برنامه ريزی دقيق و همكاری 
مشاورين كشوری، تحولی جديد و عظيم در اين راستا كه 
كمال علم پروری اس��ت ايجاد تا نب��وغ نهفته دانش آموزان 

حرام نشده و به مرحله ظهور برسد.
  محدوده گراش طبق قانون و اسناد معتبر موجود سال 
۴۵ مش��خص و معلوم شده است و با كوچك ترين تعرضی 
برخ��ورد جدی خواهد داش��ت و هيچ گونه محافظه كاری و 
عافيت طلبی به خصوص در اين مورد انجام نخواهد ش��د و 

برای هيچ مسئولی مورد قبول نخواهد بود.
  بزرگ ترين معضل ش��هر مس��ئله بهداشت محيط و 
رهاسازی آب از منازل می باشد. با توجه به اين كه اين جانب 
پيگير پرونده سيس��تم فاضلاب شهری می باشم و نظر اين 
كه مقدمات كار انجام ش��ده است. اين جانب به صورت جد 
و با همكاری عزيزان در شركت و نماينده محترم انشالا اين 

معضل فاضلاب شهر انجام بپذيرد. 
دوم فرهنگ سازی جهت انجام نظافت شهر

س��وم معضل نبود پاركينگ عمومی و ترافيك زياد ش��هر 
می باش��د كه با ت��لاش خود مردم و ب��ا درايت و هم فكری 

مسئولين اين معضل را می توان برطرف كرد.
  من پيش��گو نبوده ام و نيس��تم و پيش پيش��گو هم 

نرفته ام!
 »همه برای ش��هر، ش��هر برای همه« همه ما اعم از 
ب��زرگ و كوچك و به دور از تعصبات محله ای و اعم از برق 
روز و ناساگ و كنار گذاشتن حتی كوچك ترين تفرقه بايد 

برای ساختن شهری نمونه تلاش كنيم.
   اين جان��ب هم��ه توان ام را در ه��ر كاری كه به من 
محول گردد بدون هيچ گونه محافظه كاری تا به س��رانجام 
رس��اندن با جديت دنبال می كن��م تا به نتيجه مطلوب كه 

مفيد برای كل شهر می باشد برسد.

متولد«۱۳۵9«در«گراش««
کارشناسی«ارشد«مهندسی«نفت««

کارشناس«ارشد«در«صنعت«نفت«««
«مدیریت«مرکز«تفکیک«میادین«««

گازی«هوش«)هما،«وراوی،«شانول(
کارمند«رسمی«شرکت«ملی«نفت«««

ایران
«رئیس«بهره«برداری«مرکز«تفکیک«««

میادین«گازی«هوش

  در م��ورد محدوده ش��هر و عوارض س��اختمانی و 
مح��ل بازار مركزی می توانس��تند بهتر عم��ل كنند. و در 
مورد انتخاب ش��هردار، فضاهای سبز ش��هری و ... خيلی 
خوب عمل كرده اند. در ضمن می توانستند برای فضاهای 

تفريحی و پارک های محله ای نيز بهتر عمل كنند.
 ظرفيت ه��ای گ��راش عبارت ان��د از: ۱( خيري��ن و 
پيش كس��وتان؛ ۲( حوزه و دانشگاه؛ ۳( نخبگان جوان؛ ۴( 
بانوان؛ ۵( فضاهای درمانی؛ ۶( فضاهای فرهنگی، آموزشی 
و تفريحی؛ ۷( قطب های اقتصادی؛ ۸( باشگاه های ورزشی 
.... ب��رای هر كدام برنامه های خوبی در نظر گرفته ش��ده 

است.
 در چارچ��وب قانون تمام تلاش ها و رايزنی های لازم 
را خواهم داشت تا انش��الله بتوانيم از محدوده ی شهرمان 

حفاظت كنيم.
 ۱( معضلات ترافيكی ش��هر؛ ۲( بافت فرسوده شهر؛ 

۳( پيگيری و اجرايی شدن نقشه هادی شهر
 مي��زان رای را نمی توان پيش بينی كرد ولی احتمال 
می دهم بيش��تر از قش��ر جوان و تحصيل كرده و بازاريان 

رای بياورم.
 جوانان- اتحاد- اقتصاد. 

الف( جوانان : ۱( كار؛ ۲( ازدواج؛ ۳( ورزش؛ ۴( بانوان؛ ۵( 
مسكن؛ ۶( اوقات فراغت؛ ۷( هنر و فرهنگ و .... در رابطه 
با مسكن می توان با كم كردن عوارض ساختمانی و توسعه 
مس��كن مهر مرتفع ك��رد. و در رابطه با ازدواج می توان به 

راه اندازی موسسه ازدواج آسان شاره كرد.
ب( اتحاد: ۱( هم گرايی گروه های موثر در جهت پيش برد 
اهداف كلان ش��هر؛ ۲( پيگيری محدوده شهر؛ ۳( حمايت 
از حقوق ش��هروندی؛ ۴( تاس��يس انجمن نخبگان و فارغ 

التحصيلان؛ ۵( هم گرايی شهرستان های همجوار
ج( اقتص��اد: ۱( كم كردن وابس��تگی اقتصادی گراش به 
درآمدهای كش��ورهای عربی با توجه به جريانات سياسی 
منطقه؛ ۲( حمايت از قطب های اقتصادی موجود و ايجاد 
قطب های جديد؛ ۳( تسريع و تسهيل فعاليت های خيرين 
گراش در منطقه؛ ۴( توس��عه متوازن و جامع شهری؛ ۵( 
ت��لاش در جهت به كارگيری نيروه��ای بومی در صنعت 
نف��ت منطقه؛ ۶( حماي��ت از ايجاد فضاهای بهداش��تی- 
درمان��ی جهت جذب بيماران منطق��ه؛ ۷( ايجاد فضاهای 
تفريح��ی و گردش گ��ری در س��طح ش��هر جهت جذب 

گردشگر منطقه و ...
  ت��لاش در جهت وحدت تمام��ی گروه های موثر و 

دل سوز در شهر     

جعفر یوسفی عبدالرضا هرمزی

ابراهیم نظری

محمد ناصری

هادی هادی پور

وحید نام آور عبدالحسین )محسن( مهیایی

انتخابات

متولد«۱۳۵۶«در«گراش««
کارشناسی«مهندسی«عمران««

۱۲«سال«ناظر«ساختمان«های«««
گراش«و«مجری

«مدیریت«کارگاه«سنگ«فروشی««

  خ��وب. عقيده بنده اين اس��ت كه بايد از اقش��ار 
مختلف در ش��ورا حضور داشته باشند كه در دوره های 

قبل جای خالی مهندس عمران احساس می شد. 
  در گ��راش چندين بار در زمين��ه صنعت اقداماتی 
انجام ش��د كه به دلايل مختلف كه ه��ر كدام جای بحث 
دارد متاسفانه موفق نبوده اند. يكی از موفقيت های گراش 
در زمينه ی تجارت است، به دليل ارتباط با خليج فارس كه 
می توان با تقويت آن به يك قطب تجاری منطقه تبديل كرد 
كه در اين راستا می توان از توان سپرده های كلان بانكی در 

راستای رونق اقتصادی شهر هم استفاده كرد.
 ق��ول پيگي��ری مجدان��ه ت��ا حص��ول نتيج��ه 

رضايت بخش.
 ۱( معض��ل فاض��لاب ش��هر كه در ح��ال حاضر 

بی صاحب مانده. 
۲( عدم درآمد ثابت ش��هرداری و ب��ه طول انجاميدن 

پروژه های در دست اقدام. 
۳( نبود پاركينگ كافی در مسير خيابان اصلی.

 مهم ت��ر از تع��داد آرا و افراد رای دهن��ده، انگيزه 
خدم��ت به مردم عزيز ش��هرم می دانم ك��ه در صورت 

اعتماد ايشان موفق به انجام آن خواهم شد. 
  )ش��يفته ی خدمت( »ش�ورایی قدرت مند در 
خدمت مردمی غیرت مند« تش��ويق مردم به حضور 
حداكث��ری پ��ای صندوق های رای در جهت تش��كيل 
شورايی با رای بالا كه از پشتوانه قوی مردمی برخوردار 

باشد.
  وابسته و وام دار هيچ قشر و گروه خاصی نيستم و 
محلات و مردم شهر را به يك چشم نگاه می كنم، چرا 

كه زاده ناساگ و بزرگ شده ی برق روز هستم.

متولد«۱۳۶۲/۶/۲۵در«گراش««
کارشناسی«مهندسی«عمران««

کار«های«عمرانی«و«اجرایی««
شرکت«در«اجرای«پروژه«بزرگ«««

آبشار«اندیشه«
«ناظر«مسکن«و«شهرسازی«««
«ناظر«شهرداری««

  عمل كرد شورای سوم بسيار خوب بود. و با توجه 
به نداشتن شورای دوم زحمات دو چندان شورای سوم 
قابل تقدير است و ديدن اين تلاش ها با هدف بهينه تر 
كردن نتايج به دس��ت آمده از شورای قبل من را بر آن 
داشت در قالب ائتلافی در اين انتخابات شركت كنم. 

 ب��ا توجه به موقعيت خ��اص اقتصادی و فرهنگی 
و تازه شهرس��تان شدن ش��هرمان، ظرفيت های نهفته 
خوبی دارا می باش��د كه با برنامه ري��زی دقيق حداكثر 
بهره ب��رداری را نم��ود. كه ب��ه عنوان مث��ال پيگيری 
پروژه هاي��ی ك��ه دارای درآمد زايی برای ش��هرداری و 
اس��تناد از اين در آمد برای كار عمرانی ش��هر می باشد، 

در اولويت قرار دارد. 
... 

 ۱۱( در جهت رفاه حال ش��هروندان، پيگيری دو 
چندان بهبود معابر و خيابان ها و كوچه ها ی ش��هر؛ ۲( 
پيگيری وضعيت فاضلاب شهری؛ ۳( مشخص تر شدن 
وضعي��ت پاركينگ ه��ا و معاب��ر به لح��اظ راهنمايی و 

رانندگی 
 نظری ندارم 

 ما شیفتگان خدمتیم نه تشنگان قدرت، 
حداكثر تلاش خالصانه خود را می نماييم.

... 

مرتضی وقارفرد

سعید وقارفرد

محمدصادق وفایی فرد

بازدید از گریشنا دو برابر 
شد

روزانه به طور متوس��ط ۴۲۲ بازديد از س��ايت گريش��نا انجام 
می ش��ود. اين بازديد در روزهای اخير ب��ه بيش از ۶۰۰ بازديد 

رسيده است.
آمار سرويس analytics گوگل نشان می دهد گريشنا در سال 
۱۳۹۱ ماهيانه  به طور متوس��ط ۶۷۱۲ بازديد داشته است. كه 

شامل ماهيانه ۲۰۵۸ بازديد يكتا بود.
با آغاز زمان ثبت نام انتخابات ش��ورای شهر بازديد از مخاطبان 
از س��ايت گريشنا به تدريج افزايش يافت به نحوی كه در زمان 
كوتاهی به دليل كمبود پهنای باند خدمات سايت به مدت دور 
روز متوقف ش��د. با ارتقا س��رويس اين افزاي��ش تدريجی ادامه 

داشته است.
در دو ماهه اخير متوسط بازديد ماهيانه ۱۴۴۸۱ بوده است. اين 

مساله افزايش ۱۱۵ درصدی بازديدها را نشان می دهد.
بيشترين بازديد مربوط به تاريخ ۴ ارديبهشت ماه است كه ۷۷۷ 
مورد مراجعه به س��ايت ثبت شده اس��ت در كل هفته ثبت نام 
انتخابات��ی روزهايی بودك��ه مخاطبان زيادتری ب��رای دريافت 
اخبار به گريشنا سر زدند.در روزهای تعطيل و جمعه مخاطبان 

كمتری به گريشنا مراجعه می كنند.
از ابتدای سال ۱۳۹۲ تا امروز ۱۳۶,۲۶۸ مطلب در گريشنا ديده 
ش��ده است اين آمار نشان می دهد به طور متوسط روزانه ۴۲۲ 
بازديد از گريشنا انجام شده است مخاطبان به طور متوسط در 

هر بازديد به چهار صفحه سر زده اند.
۱۲ درصد بازديدكنندگان سايت از كشور امارات متحده عربی 
هستند. بازديد كشورهای ديگر  همانند كانادا يا آمريكا با توجه 

به استفاده از ابزارهای دور زدن قابل اتكا نيست.

افسانه ما



۱۲ محصول موسسه فرهنگی-هنری
افسانه روزنامه صبح فارس

سياسی-اقتصادی-فرهنگی-ورزشی-هنری
صاحب امتياز و مدير مسئول: پيمان بهادری              

نشانی شيراز: خيابان ذوالانوار غربی
كوچه ۱۸ -پلاک ۵۸ -روزنامه افسانه

تلفن: ۲۳۴۸۰۰۸-۹ 
 فكس: ۲۳۳۱۱۷۰

چاپ:كوثر لارستان                        
صفحه آرايی: هرمز كامپيوتر

ویژه نامه افسانه گراش
سردبيران: محمدصادق رحمانيان و محمد خواجه پور

نمايندگی: محمدعلی شامحمدی            
سردبير سايت گريشنا: مسعود غفوری

نشانی گراش: خيابان امام)ره( .ساختمان جابری. 
طبقه زيرين. دفتر موسسه فرهنگی هفت بركه
تلفن و فاكس: ۲۲۲9970 - 078۲      

پيامك: 09۳7۴909600
email: gerash@gmail.com

30 Candidates            
Standing Still
With 5 of City Council candidates out of 
the election process, 30 candidates have 
begun their campaigns from Thursday, 
6th of June, albeit with different scopes. 
Nevertheless, it is a fervent campaign so 
far. 
City Council Elections will be held this 
Friday, 14th of June, together with the 
Presidential Elections. This is the first time 
in the Islamic Republic of Iran that these 
two elections, which are highly regarded 
by the public, are on the same day. And 
this has heightened the election fever in 
Iran, although in small cities like Gerash, 
the City Council has gathered higher 
significance.
The aficionados of Qalibaf, Velayati, and 
Jalili have been among the first groups 
to set up campaigns for their would-be-
presidents; and there are rumors that the 
supporters of Aref and Rohani are trying 
not to fall behind. It seems unlikely that 
the other three candidates for presidency, 
Haddad-Adel, Rezaei and Gharazi, would 
enjoy a significant favor in Gerash.
Gerash has had a high rate of participation 
in the previous elections. This year is not 
likely to be an exception. The Governor’s 
Office announced on Thursday that there 
will be 34 constituencies in the county of 
Gerash, 16 of which are established in the 
city. This means that all you need to do is to 
grab your birth certificate and walk two or 
three blocks to your nearest constituency 
from 8 a.m. this Friday, and choose one 
of the eight presidential candidates, and 
seven from the 30 candidates of the city 
council.

News
»»Masoud Ghafoori

هشت سال پيش در زمانی كه محمدباقر قاليباف نامزد نهمين دوره 
انتخابات رياست جمهوری بود به گراش سفر كرد.

قاليب��اف در آن انتخاب��ات از دو نظر برای گراش��ی ها خاص بود. او 
تنها نامزدی بود كه به گراش سفر كرد و از سوی ديگر چون حاج 
حسين فانی لاری ستاد او را در گراش مديريت می كرد گفته می شد 
حاج زين العابدين محبی از س��رمايه داران گراشی ساكن دبی، يكی 
از حاميان مالی قاليباف است. قاليباف در نهايت در گراش با ۳۱۸۷ 

رای چهارم شد.

تاریخ

website: www.gerishna.com 

اولین روز زندگی مشترک
س�وال فرضی: اگر نامزدهای فعلی در انتخابات ش��ورا 

برنده شوند، اولين طرح آنها در شورای شهر چيست؟
مهروش ش�یبانی: همه اعضای شورا بايد لباس فرم به 

تن داشته باشند.
حسنی: انتخاب شهردار برای اوز و بيرم

دکتر مهرابی: اجباری ش��دن تس��ت اعتياد و چك آپ 
كامل برای اعضای شورا در هر شش ماه 

حسین فقیهی: نام گذاری يكی از خيابان های شهر به 
نام دكتر احمدی نژاد

محمد کریمیان: ارفاق ۱۰ نمره ای به كليه دانشجويان 
و دانش آموزان خ��ود در كليه مقاطع تحصيلی در كليه 

دانشگاه ها و دبيرستان ها
ناصری: پيشنهاد طولانی من در اين ستون جا نمی شه.

وحید نام آور: برگزاری ليگ پلی استيشن
شامحمدی: خريد هواپيمای اختصاصی برای جابجايی 

اعضای شورای شهر
حبیب مهرابی: تشكيل جلسات شورای شهر در وسط 

بلوار شهيد دادمان
گروه مهندس ها: آسفالت كردن دهان مردم

گراش کجا رای بدهیم؟

مرکز شهرستانشعبه ثابت شماره ۱: شهرک ̡ 
شهيد دستغيب، دبستان بانوحقانی

ش��عبه ثابت شماره ۲: بلوار شهيد س��عادت، دانشگاه آزاد 
اسلامی

ش��عبه ثابت ش��ماره ۳ : پشت اس��تاديوم، دبستان شهيد 
محقق

شعبه ثابت شماره ۴: جنب حسينيه حضرت ابوالفضل )ع(، 
مدرسه راهنمايی عاليان

ش��عبه ثابت ش��ماره ۵ :خيابان آبياری، دبستان شادروان 
آشفته

شعبه ثابت ش��ماره ۶ :بانك ملی، حس��ينيه حضرت ولی 
عصر)عج(

شعبه ثابت شماره ۷ : درمانگاه، مدرسه راهنمايی سليمی
شعبه ثابت شماره ۸ :محله پشت باغ ملی، دبيرستان ابدی

ش��عبه ثابت ش��ماره ۹:خيابان امام)ره(، مدرسه راهنمايی 

نرجس خاتون
شعبه ثابت شماره ۱۰ : بيدله، مسجد امام موسی كاظم)ع(

)حاج شهباز(
ش��عبه ثابت ش��ماره : بل��وار پيامبر اعظم)ص(، دبس��تان 

فرامرزی
شعبه ثابت شماره ۱۲: بلوار سپاه ، دبستان سليمی

ش��عبه ثابت ش��ماره ۱۳ :بلوار ش��هدا، جنب هلال احمر، 
مدرسه شبانه روزی حضرت ولی عصر)عج(

ش��عبه ثابت ش��ماره ۱۴ :خيابان ش��هيد غلامی، دبستان 
شادروان قائدی

شعبه ثابت ش��ماره ۱۵ :شهرک ش��هيد بهشتی، دبستان 
شهيد عالمی

شعبه ثابت شماره ۱۶ : پشت بيمارستان، بلوار امام حسين 
)ع(، مدرسه راهنمايی شاهد

ش��عبه س��يار ش��ماره ۱۷:  در ش��هر گ��راش به نش��انی 
بيمارستان، دانشگاه، كلانتری، صحرای بيغ، صحرای اناغ، 

دشت پايين، تنگ لاغر و…
ش��عبه س��يار ش��ماره ۱۸: در روس��تاهای كن��ار زيارت، 
كسرالدش��ت، دش��ت رحمانی و چك چك )تا مرز بخش 

مركزی(

بخش مرکزی̡ 
ش��عبه ثابت ش��ماره ۱۹:روس��تای فداغ به نشانی حسينه 

وحدت
شعبه ثابت ش��ماره ۲۰ : روستای فداغ به نشانی حسينيه 

جامع
ش��عبه ثابت ش��ماره ۲۱ : روس��تای كنگ ريشه به نشانی 

مسجد امام جعفر صادق)ع(
ش��عبه ثابت ش��ماره ۲۲ :روس��تای محمدزينا به نش��انی 

مدرسه پيام نور
ش��عبه ثابت شماره ۲۳:روس��تای حس��ين آباد به نشانی 

حسينيه چهارده معصوم)ع(
ش��عبه ثابت ش��ماره ۲۴ : روس��تای بش��يرآباد به نشانی 

دبستان بانوعظيمی
ش��عبه ثابت ش��ماره ۲۵ : در روس��تای خليلی به نشانی 

حسينيه مالك اشتر
شعبه ثابت شماره ۲۶ ثبت نام و أخذ رای واقع در روستای 

خليلی به نشانی حسينيه ابوذر غفاری
شعبه ثابت شماره ۲۷ ثبت نام و أخذ رای واقع در روستای 

لب اشكن به نشانی دبستان فرزانه

ارد کجا رای بدهیم؟
ش��عبه ثابت شماره ۱ در روستای ارد به نشانی انتهای 

خيابان ساحلی، حسينيه خامس آل عبا
ش��عبه ثابت شماره ۲ در روستای ارد به نشانی خيابان 

ساحلی جنب مسجد جامع، حسينيه ارشاد
ش��عبه ثابت شماره ۳ در روستای ارد به نشانی خيابان 

انقلاب نرسيده به درمانگاه، آموزشگاه امام رضا)ع(
شعبه ثابت شماره ۴ روستای ارد به نشانی محله اسلام 

آباد، آموزشگاه سلحشور
شعبه سيار شماره ۵ در روستای ارد به نشانی علی آباد 
شرقی، علی آباد غربی، سهل آباد، آبياری، لاور، ميلويه، 

اسدآباد، كوه بهاش، جاشهر، جده و عشاير اطراف
ش��عبه سيار شماره ۶ در روس��تای زينل آباد به نشانی 

روستای زينل آباد، گزدان و دوبند عالی آباد
شعبه ثابت ش��ماره ۷ در روستای آغصه دبستان زمزم 

حسينی

پلکمثلسل
ژ. بزرگ«زاده««

مجید«افشار««

عکس«ها: ابوالحسن«حسینی««««

خبر آخر
فرمانداری«گراش««


